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کاهش ظرفیت تامین آب 57 شهر اصفهان در پی حادثه
     صفحه 6

     صفحه 8

بازگشت به شرایط عادی دو روز زمان می برد

باید سامانه دوم آبرسانی به اصفهان بزرگ، هر چه سریع تر وارد مدار شود تا از بروز چنین مشکلاتی جلوگیری شود
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ایمنی واکسن 
پاستوکووک برای 

کودکان زیر ۱۸ سال

افزایش قیمت بلیت 
هواپیما صدای همه را 

درآورد

 نایب قهرمانی
  هم برای سپاهان
  ارزش قهرمانی 

دارد راه اندازی نخستین 
 آزمایشگاه میکرو- نانو

حباب کشوردردانشگاه 
صنعتی اصفهان
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اما و اگرهای جهش تحصیلی دانش آموزان

 جهش تحصیلی
  مداخله آموزشی

 است

 اختلاف قیمت 
 ۱۴ هزارتومانی مرغ
 از تولید تا مصرف

وقتی خاموشی هم حریف خانه ماندن 
شهروندان نمی شود

 از خطر کرونا 
تا ناامنی تاریکی

نوبت اول
زمینی،  برداری  نقشه  کادر  تکمیل  جهت  توسعه،  پردازان  ایده  مشاور  مهندسین  شرکت  میرساند  اطلاع  به 
با هدف برداشت نقاط کنترل عکسی در پروژه های فتوگرامتری و در سطح استان اصفهان آمادگی خود را جهت 
اتصال  قابلیت  با  فرکانس  مولتی  ترجیحا   GPS های  گیرنده  به  مجهز  و  مجرب  اجرایی  های  اکیپ  با  همکاری 
روی  بر  کار  تجربه  و  کنترل  نقاط  برداشت  کار  انجام  سابقه  با  شرایط  واجدین  دارد.  می  اعلام  شمیم  سامانه   به 
عکس های هوایی سنواتی سازمان نقشه برداری کشور دارای اولویت خواهند بود. خواهشمند است جهت اعلام آمادگی 

مشخصات و رزومه کاری خود را به ادرس ایمیل employ@idehpardazan.ir ارسال نمائید.

دعوت به همکاری

 پلی از اصفهان 
یادداشت روزبه پورتو

رویداد | 2

خفته ای در حال بیدار شدن

حسن روانشید 

م الف: 862030

تعاونی مسکن میلاد آینده ساز فرهیختگان خاتم سپاهان- پدافند هوایی ارتش- در نظر دارد اجرای 
عملیات اسکلت بتنی )تیرچه و بلوک( و سفت کاری پروژه بهار خود را به متراژ 8000 متر مربع از میان 

متقاضیان به پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید. 
 1- مهلت و محل دریافت اســناد: از تاریــخ 1400/05/07 الی 1400/05/13 از قســمت اداری 
تعاونی مسکن واقع در ملک شهر- خیابان بهارستان غربی، حد فاصل چهارراه امین و شهرداری منطقه 12، 

نبش کوچه 52-54، طبقه اول   تلفن: 342017۹7 
2- آخرین مهلت تحویل اسناد تکمیل شده: ساعت 12:00 روز دوشنبه مورخه 1400/05/18.

میلیون ریال(  )یک  ریال   1/000/000 مبلغ  بایست  می  مناقصه  شرایط  اوراق  دریافت  جهت  متقاضیان   -3 
به شماره کارت 8308-1006-2313-6280  بانک مسکن به نام شرکت تعاونی مسکن میلاد آینده ساز فرهیختگان 

خاتم سپاهان واریز نمایند.
4- سپرده شرکت در مناقصه: مبلغ 1/200/000/000 ریال )یک میلیارد و دویست میلیون ریال(.

5- توضیح: هزینه انتشار این آگهی در روزنامه بر عهده برنده مناقصه می باشد.

آگهی مناقصه عمومی )دو مرحله ای(

تعاونی مسکن میلاد آینده ساز فرهیختگان خاتم سپاهان- پدافند هوایی ارتش

امضای پانزدهمین خواهرخواندگی ثبت شد
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4130 شـــمــاره   | هفدهم  ســـال   |  1400 مرداد   6  | چهارشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

رویداد
    خبر

انتخاب دوباره نماینده به عنوان 
دبیر کمیسیون اصل نود 

 مجلس
الهـام آزاد نماینـده نائیـن و خـور و بیابانـک بـار دیگر 
به عنـوان دبیـر کمیسـیون اصـل نـود مجلـس شـورای 

اسـامی بـرای سـال دوم فعالیـت انتخـاب شـد.
بـه گزارش فارس، روز گذشـته انتخابات هیئت رئیسـه 
کمیسـیون اصل نود مجلس شـورای اسـامی برای سال 
دوم فعالیـت خـود برگـزار و هیئت رئیسـه این کمیسـیون 
مشـخص شـدند. در این انتخابات الهام آزاد نماینده نائین 
و خـور و بیابانـک بار دیگر به عنوان دبیر کمیسـیون اصل 
نـود مجلـس شـورای اسـامی بـرای سـال دوم فعالیـت 
انتخاب شـد. حجت الاسـام حسـن شـجاعی علی آبادی 
نصرالـه  حجت الاسـام  کمیسـیون،  رئیـس  به عنـوان 
پژمان فـر به عنوان نایب رئیس اول و حجت الاسـام سـید 
محمـود نبویان به عنوان نایب رئیـس دوم و علی خضریان 
به عنوان سـخنگوی کمیسـیون، الهـام آزاد به عنـوان دبیر 
اول و سـید جلیـل میرمحمدی میبدی به عنـوان دبیر دوم 

کمیسـیون اصل نود انتخاب شـدند.

توزیع هزار بسته معیشتی 
در رزمایش مواسات بسیج 

کارگری اصفهان
مرحله جدید رزمایش مواسـات و کمک مؤمنانه بسیج 
کارگـری اصفهـان بـه مناسـبت دهـه ولایـت و امامت از 

ابتـدای مردادمـاه در حال برگزاری اسـت.
محمدعلـی مهرابـی، به فارس گفت: بـا توجه به اباغ 
مرحلـه اول رزمایش کمک مؤمنانه مواسـات و همدلی به 
مناسـبت دهـه ولایـت و امامـت در تاریخ یکـم مردادماه 
امسـال در سـطح کلیـه حوزه هـا و پایگاه هـای مقاومـت 
بسـیج کارگران و کارخانه ها به اجرا درآمد. رئیس سـازمان 
بسـیج کارگـران و کارخانه هـا اسـتان اصفهـان گفـت: در 
ایـن رزمایـش مبلغ ۱۳۹ میلیـون تومان به صـورت نقدی 
از طـرف کارخانه هـا کمـک و بیـن نیازمنـدان و کارگران 
بی بضاعـت توزیـع  شـد. وی افـزود: همچنیـن مبلغ یک 
میلیـارد و ۳۶۸ میلیـون تومـان هـم اقـام غیـر نقـدی 
ازجملـه نـذر قربانی گوسـفند و توزیـع بین نیازمنـدان و ۶ 
هـزار پـرس غذای گـرم، ۱۰۰۰ بسـته کمک معیشـتی و 
تهیـه جهیزیـه به صـورت کامـل توسـط بسـیج کارگران 
و کارخانه هـا انجـام پذیرفـت. مهرابـی بـا بیـان اینکه در 
جهـت کمـک بـه محرومـان در جهـت ساخت وسـاز، 
نسـبت بـه اعـزام گروه هـای جهادی بسـیج کارگـری به 
مناطـق محـروم انجام شـد، افـزود: این گروه هـا در جهت 
بازسـازی و مرمـت خانه هـای محرومـان و فقرا، اقـدام به 
اعـزام بـه مناطـق محروم بـه جهت کمـک به مـردم در 
جهت ساخت وسـاز کردند. رئیس سـازمان بسیج کارگران 
و کارخانه هـا اسـتان اصفهـان در پایان گفـت: مرحله دوم 
رزمایش مواسـات و کمک مؤمنانه نیز قرار اسـت در تاریخ 
۷ مردادمـاه امسـال برگـزار شـود و اقام جمع آوری شـده 
در مرحلـه بعد بیـن نیازمندان و کارگران بی بضاعت قشـر 

کارگـران اسـتان اصفهـان توزیع خواهد شـد.

توانمندی جهاد دانشگاهی در 
دستیابی به فناوری آب

بـه اعتقـاد فعـال سیاسـی اصولگـرا یکـی از کارهایی 
کـه جهاد دانشـگاهی به خوبـی می توانـد آن را انجام دهد 
دسـتیابی به فناوری تولید آب اسـت که در صورت تحقق 

آن درآمـد بسـیار خوبی نصیب کشـور خواهد شـد.
دسـتاوردهای  مهم تریـن  دربـاره  قربانـی  ابوالفضـل 
چهـار دهـه گذشـته جهـاد دانشـگاهی، بـه ایسـنا گفت: 
جهاد دانشـگاهی در سـال های اولیه انقـاب در مجموعه 
دانشـگاه تشکیل شـد و با اسـتفاده از نیروهای متخصص 
اقدامـات  داشـتند  دانشـگاه وجـود  در  متعهـدی کـه  و 
ارزشـمندی را بـرای اعتـای کشـور انجـام داد و امـروز 
فعالیـت بسـیاری از شـرکت های دانش بنیـان وابسـته به 
ایـن نهـاد انقابـی اسـت. وی افـزود: زمانی که در سـال 
۱۳۶۶ دانشـجوی دانشـگاه اصفهـان بـودم در گوشـه ای 
از دانشـگاه کارگاهـی مشـغول فعالیـت بود کـه متعلق به 
جهـاد دانشـگاهی بـود. در ایـن کارگاه مهندسـان جهـاد 
دانشـگاهی روی سـاخت پهپادها کار می کردند و به نتایج 
خیلـی خوبـی هـم دسـت پیـدا کـرده بودنـد. در آن زمان 
کـه جنـگ تحمیلـی در جریـان بـود کسـی از چگونگی 
سـاخت پهبـاد مطلـع نبود کـه این نهـاد توانسـت در این 
زمینـه کشـور را یاری کند. دبیر جمعیـت رهپویان انقاب 
اسـامی اسـتان اصفهـان، گفـت: جهـاد دانشـگاهی در 
تولیـد نرم افزارهـای موردنیـاز کشـور در آن زمـان نقـش 
مهمـی ایفـا کـرد و هم اکنـون نیـز بـه یک نهـاد بسـیار 
قـوی درزمینـه دانـش و فناوری هـای روز دنیـا تبدیـل 
شـده اسـت کـه جا دارد مسـئولان کشـور بهتر ایـن نهاد 
و خدمـات آن را بـه مـردم معرفـی کنند. قربانـی تصریح 
کـرد: جهـاد دانشـگاهی در چنـد دهـه گذشـته درزمینـه 
تربیـت کادر توانمنـد بـرای اداره مجموعه هـای مختلـف 
خدمـات ارزنـده ای را ارائـه داده اسـت و بویـژه در بخـش 
فنی و صنعتی نیروهای متعهـد و کار بلدی را پرورش داده 
اسـت کـه هر یـک از ایـن نیروها در پیشـرفت کشـور در 
بخش هـای مختلف می توانند منشـأ خیر و برکت باشـند. 
وی ادامـه داد: نهـاد خـدوم جهـاد دانشـگاهی نمونـه بارز 
جمله خواسـتن توانستن اسـت که این مطلب را به خوبی 
بـه منصـه ظهور رسـانده اند و در محیط دانشـگاه باید این 
امیـد را در میان دانشـجویان و اسـتادان زنده کنیم که اگر 
بخواهیـم کاری انجـام دهیم تـوان انجـام آن کار را برای 
پیشـرفت علمی و فرهنگی کشـور داریم. کشـورهایی که 
هم اکنون صاحب فناوری هسـتند دارای نهادهایی شـبیه 

بـه جهـاد دانشـگاهی بوده اند. 

     بی توجهی تاکی؟! قسمت ۱۸۸۴

خفته ای در حال بیدار شدن
حســن روانشــید| آیــا هرآنچــه طــرح پیرامــون 
ســاماندهی از طریــق نهادهــای متولــی و درنهایــت 
ــیده  ــب رس ــه تصوی ــد و ب ــذار تایی ــس قانون گ مجل
و بــرای اجــرا ابــاغ گردیــده اســت عمومیــت پیــدا 
کــرده و یــا در شیشــه های دربســته پــر از گازهــای 
ــوس شــده اند و منتظــر آن هســتند  ــگ محب رنگارن
تــا همچــون داســتان های فانتــزی بــرای کــودکان، 
قهرمانــی از راه برســد و درب ایــن شیشــه را بــردارد 
تــا گازهــا متصاعــد و به صــورت غولــی مشکل گشــا 
ــای  ــورای عالی فض ــد؟! ش ــل کنن ــکات را ح مش
ــا  ــت ت ــه ای از آن هاس ــم نمون ــور ه ــازی کش مج
ــه کاره  ــات نیم ــر مصوب ــا دیگ ــی ب ــباهت لاینفک ش
تحــول  ســند  فرهنگــی،  انقــاب  ازجملــه 
ــادی در  ــرات بنی ــن تغیی ــرورش و همچنی آموزش وپ
ــام  ــا ن ــروز تنه ــه ام ــا و الی ماشــاءالله دارد ک بانک ه
ــاه  ــا هرم ــده ت ــا به یادگارمان ــی از آن ه و بیانیه های
ــم  ــا دوره ــای آن ه ــال اعض ــات هرس و بعضی اوق
جمــع شــوند و پــس از خوش وبــش و پذیرایــی 
و دریافــت حق الزحمــه و پاداش هــای ماهانــه و 
ــا  ــد ام ــا بازگردن ــوی خانه ه ــت پر به س ــالانه دس س
انــگار ایــن بــار ســایه دولــت درراه ســیزدهم قبــل از 
ورود بــه پاســتور چــوب را بــه زمیــن زده کــه گربــه 
ــای  ــورای عالی فض ــا ش ــد ت ــه ادب کن را دم حجل
ــت  ــد و به صراح ــت نمای ــام موجودی ــازی اع مج
نظــرات خــود را ابــراز دارنــد که پــس از قــرار گرفتن 
ســند صیانــت از حقــوق کاربــران در فضــای مجازی 
در فهرســت طرح هــای موردبررســی صحــن علنــی 
مجلــس شــورای اســامی کــه با انتقــادات گســترده 
کاربــران ایــن فضــا و بعضــی از رســانه ها روبرو شــد، 
بســیاری از فعــالان ایــن طــرح را در راســتای ایجــاد 
ــان  ــبکه های پیام رس ــه ش ــی ب ــت دسترس محدودی
عکس العمــل  ایــن  کردنــد.  تلقــی  اجتماعــی 
بهارســتان نشــینان را ملــزم کــرد تــا طرح از دســتور 
کار مجلــس خــارج شــود درحالی کــه گفتــه می شــد 
طراحــان تصمیــم گرفته انــد بــا تنظیــم درخواســتی 
ــان و  ــم کارشناس ــه دوراز چش ــی آن را ب ــازه بررس ت
کاربــران فضــای مجــازی بــه کمیســیون تخصصــی 
ــه  ــه در جلس ــود ک ــن ب ــرای همی ــد. ب ــاع دهن ارج
علنــی هفتــه پیــش مجلــس مشــخص شــد، برخــی 
از نماینــدگان در خصــوص رســیدگی بــه ایــن طرح، 
ــده اند.  ــی ش ــون اساس ــل قان ــرای اص ــتار اج خواس
ــی  ــه ط ــدگان ک ــر از نماین ــاس ۴۰ نف ــن اس ــر ای ب
ــا نگرانــی و انتقــاد کارشناســان  روزهــای گذشــته ب
ــه خواســتار اســتفاده از اصــل  مواجــه شــدند مصران
ــرح  ــن ط ــب ای ــرای تصوی ــی ب ــون اساس ۸۵ قان
ــد. نکتــه قابل توجــه و مهــم ایــن اســت کــه  بوده ان
در صــورت موافقــت نماینــدگان مجلــس و اســتفاده 
ــابقه  ــی کم س ــی در اقدام ــون اساس ــل ۸۵ قان از اص
احتمــال دارد طــرح مذکــور در پشــت درهــای 
بســته و کمیســیون ویــژه مجلــس مصــوب گــردد. 
ــگاه  ــتاد دانش ــدان و اس ــوان، حقوق ــواد پهل محمدج
معتقــد اســت »مطــرح شــدن ایــن طــرح در صحــن 
علنــی واکنش هــای متعــددی را بــه همــراه داشــت 
و بــر همیــن اســاس پیــش از تعطیــات تابســتانی 
ــدگان  ــی از نماین ــامی برخ ــورای اس ــس ش مجل
مدعــی شــدند، طــرح ســاماندهی فضــای مجــازی 
ــی  ــت، طبیع ــده اس ــارج ش ــس خ ــتور مجل از دس
ــت  ــال محدودی ــه اعم ــبت ب ــردم نس ــه م ــت ک اس
داخلــی،  پیام رســان های  و  مجــازی  فضــای  در 
موضع گیــری کننــد و بــر همیــن اســاس طرفــداران 
ــدگان  ــر نماین ــب نظ ــت جل ــا جدی ــرح ب ــن ط ای
ــرای  ــون اساســی ب ــرای اســتفاده از اصــل ۸۵ قان ب
بررســی ایــن طــرح هســتند، بــا توجــه بــه ســاختار 
اساســی،  قانــون   ۸۵ اصــل  در  مشخص شــده 
اســتفاده از ایــن اصــل بــرای بررســی طرح هــا 
ــس  ــدگان مجل ــر نماین ــه رأی و نظ ــد ب ــدا بای ابت
ــای  ــی روزه ــود، ط ــته ش ــامی گذاش ــورای اس ش
ــان  ــن متخصص ــی و همچنی ــکار عموم ــته اف گذش
ــس از  ــتفاده مجل ــه اس ــبت ب ــان نس IT و حقوقدان
ــرای بررســی موضــوع واکنــش نشــان  اصــل ۸۵ ب
دادنــد زیــرا درصورتی کــه نماینــدگان مجلــس 
ــی  ــون اساس ــل ۸۵ قان ــتفاده از اص ــه اس ــبت ب نس
بــرای بررســی ایــن موضــوع موافقــت کننــد، ایــن 
طــرح پــس از تشــکیل کمیســیون مطــرح شــده و 
بــرای اجــرای آزمایشــی ابــاغ خواهــد شــد، البتــه 
اجــرای ایــن طــرح حتــی به صــورت آزمایشــی 
ــد  ــاف نخواه ــم کف ــت دوازده ــر دول ــه عم ــز ب نی
ــه همراهــی دولــت ســیزدهم و  ــا توجــه ب داد امــا ب
مجلــس یازدهــم، اجــرای آزمایشــی ایــن طــرح در 
دولــت ســیزدهم صــورت خواهــد گرفــت. طبــق این 
اصــل مجلــس شــورای اســامی می توانــد در مواقــع 
ــه  ــا را ب ــی طرح ه ــی برخ ــار بررس ــروری اختی ض
کمیســیون های تخصصــی بســپارد و درصورتی کــه 
اجــرای ایــن طــرح بــه تصویــب اعضــای کمیســیون 
رســید، بــا صاحدیــد مجلــس می توانــد بــه مــدت 
ــود،  ــرا ش ــی اج ــورت آزمایش ــال به ص ــن س چندی
کــه تنهــا طیــف خاصــی از نماینــدگان ســعی دارنــد 
ایــن طــرح را بررســی و تصویــب کننــد. بایــد توجــه 
ــوده و  ــاً تخصصــی ب ــن طــرح کام داشــت کــه ای
قطعــً در صــورت تصویــب، اکثریــت مــردم ایــران را 
شــامل خواهــد شــد زیــرا در حــال حاضــر عمومــً از 
فضــای مجــازی اســتفاده می کننــد و برخــی نیــز در 
ــن فضــا هســتند  ــاش به واســطه همی حــال امرارمع
ــی  ــن علن ــز در صح ــی آن نی ــد بررس ــه می طلب ک
مجلــس انجــام شــود« تــا خفتــه ای در اثــر غفلــت 

ــار دیگــر بیــدار نشــود. ب
ادامه دارد

چهره های زیادی برای انتخاب به عنوان شهردار آینده اصفهان 
مطرح هستند که برخی از آن ها از مدت ها پیش مطرح بودند و 
برخی دیگر نیز اخیرا دور از هیاهوی اخبار غیررسمی وارد میدان 

رقابت برای رسیدن به جایگاه شهردار اصفهان شده اند.
به گزارش ایمنا، هنوز تب وتاب انتخابات ۱۴۰۰ شوراهای شهر 
بالا نگرفته بود و چند ماه تا پایان دوره مسئولیت مدیریت شهری 
پنجم مانده بود که حرف وحدیث ها درباره شهردار آینده اصفهان 
آغاز شد. البته به گمانه زنی آن زمان چندان نمی شد اعتماد کرد 
زیرا ترکیب شــورای شهر و آرایش سیاسی آن هنوز مشخص 
نبود تا آنکه موعد تبلیغات انتخاباتی فرارسید. لیست ها با کمی 
فاصله زمانی از یکدیگــر و تفاوت در محدودیت برای انتخاب 
چهره های شــاخص بسته شدند و به طور غیررسمی هر لیست 
شــاخص از یکی از دوره های مدیریتی در شهر اصفهان دفاع 
می کرد تا به نحوی نشــان دهد اگر رأی مــردم با ۱۳ نفر آن 
لیست بود، کدام فرد یا نزدیکان او شهردار آینده اصفهان خواهد 
بود. انتخابات ۱۴۰۰ با راهیابی لیست جبهه نیروهای انقلاب به 
شورای ششم شهر اصفهان تمام شد تا شورا یکدست شود و کار 
انتخاب شهردار هم تا حدودی راحت تر باشد. نمی شود این لیست 
را نگاه کرد و آن را جدا از مرتضی ســقائیان نژاد، شهردار اسبق 
اصفهان و فعلی قم دانست. همان زمان انتخابات هم اعضای 
منتخب شورای ششم، مدام در معرض سؤالات پیرامون مدیریت 
سقائیان نژاد بودند و خود را متعهد به شفاف سازی در خصوص 
پــروژه خط یک مترو، میدان امــام علی )ع( و معضلات دیگر 

برجای مانده از آن دوران می دانستند.
Á سقائیان نژاد یا تیم سقائیان نژاد؟

همین حدس و گمان ها باعث شد تا خیلی ها آمدن شهردار اسبق 
به شهرداری را محتمل بدانند؛ هر چند که عباس حاج رسولی ها، 
رئیس اسبق شورا و منتخب شورای ششم پیشتر کوچ سقائیان نژاد 
به قم را افتخاری برای خود و تیم خود در شورای ادوار گذشته 
می دانست و در نشست خبری پس از انتخابات مقابل چند تن 
از اصحاب رســانه برای آوردن مجدد سقائیان نژاد به اصفهان 
مقاومت می کرد اما هرچه به روزهای آغاز به کار شورای ششم 
نزدیک می شــویم، حرف وحدیث ها از آمدن مجدد او با رایزنی 
شدید چند تن از اعضای شورای منتخب قوی تر می شود. البته 
این احتمال در شرایطی مطرح است که شورای شهر قم بتواند 
گزینه قابل اتکایی برای شهرداری این کلانشهر انتخاب کند و 
سقائیان نژاد نیز راهی هیئت دولت یا دیگر دستگاه های رده بالای 
حاکمیتی نشود. گفته می شود او یکی از گزینه های جدی برای 
اســتانداری اصفهان یا ریاست دانشــگاه آزاد اسلامی یا حتی 
وزارت علوم است. با فرض اینکه هیچ کدام از این انتصابات به 
سقائیان نژاد نرسد هم باید با تأمل به این گزینه نگاه کرد. روزهای 
پایانی فعالیت شــهردار اسبق چندان آرام نبود و او با استیضاح، 
ســاختمان دروازه دولت را ترک کرد شاید همین چالش ها سد 
بزرگی مقابل شهردار شدن مجدد سقائیان نژاد باشد. از این گزینه 
که بگذریم و توضیحات گذشته را در خصوص رغبت اعضای 
شورای شهر به سبک مدیریتی سقائیان نژاد مرور کنیم، آمدن 
قائم مقام شــهردار قم به اصفهان نیز می تواند یکی از اتفاقات 
قابل پیش بینی، هنگام انتخاب شــهردار آینده باشد به عبارتی 
شــورای شهر گزینه ای را روی میز دارد که چم وخم کار کردن 

در شهرداری به سبک سقائیان نژاد را می داند و افکار عمومی هم 
چندان در برابر او موضع نخواهد گرفت. محمدابراهیم معتمدی 
که از حدود یک سال پیش قائم مقام سقائیان نژاد در شهرداری 
قم شــده است، پیشتر مدیرعامل سازمان آرامستان ها، سازمان 
زیباسازی و مدیر روابط عمومی شهرداری اصفهان بود. او سابقه 
زیادی در حوزه های فرهنگی مذهبی دارد و یکی از گزینه های 

جدی برای تصدی شهرداری اصفهان است.
Á سایه مدیر سابق بر ساختمان شهرداری

تا حرف از شهرداران سابق است، می توان مهدی جمالی نژاد را 
هم به عنوان یکی از گزینه های مطرح برای آینده شــهرداری 
اصفهان دانست. این در حالی است که گمانه زنی برای حضور 
او در شــهرداری اصفهان کمرنگ تر از اســتانداری اصفهان یا 
شهرداری مشهد است. شاید بتوان سناریوی مشابه سقائیان نزاد 
را برای جمالی نژاد هم متصور شــد و حضور یکی از نزدیکان 
به دوره مدیریتی او را در ســمت شــهردار اصفهان متحمل تر 
دانست. البته این احتمال درصورتی که لیست دیگر اصولگرایان 
در انتخابات رأی می آورد، بســیار قوی تر بود اما به هر شکل، 
علیرضا صلواتی، معاون ســابق حمل ونقل و ترافیک شهردار 
اصفهان و مجری فعلی طرح های زیربنایی استان اصفهان، یکی 
از گزینه های روی میز شورای ششم محسوب می شود. اگرچه 
شــاید برخی او را گزینه طیف دیگری از اصولگرایان اصفهان 
که دستشان از کرسی های شورا کوتاه ماند می دانند اما انعطاف 
صلواتی در تعامل با گرایش های سیاسی متفاوت نشان می دهد 
که او چندان هم از شهردار شــدن فاصله ندارد. شهردار شدن 
صلواتی در شــرایط مطرح است که برخی نیز او را صرفاً یک 

گزینه روی میز می دانند، گزینه ای که حدس و گمان ها حول او 
بگردد تا شورا در فرصت مناسب گزینه نهایی خود را انتخاب کند. 
احتمالی که برای یکی دیگر از گزینه های جدی شهرداری یعنی 
علیرضا قاری قرآن نیز مطرح است. او مدیرکل راه و شهرسازی 
استان است که قبلًا معاون شهرسازی شهرداری اصفهان بود. 
شانس او برای رسیدن به صندلی شهردار بیش از صلواتی است 
اما گفته می شود او نتوانســته اعضای شورا را برای انتخاب به 

عنوان شهردار مجاب کند.
Á  گزینه های دوست داشــتنی بــرای دولت

سیزدهم
حســین آذین سرپرست سابق دفتر آســتان قدس رضوی در 
اصفهان نیز دیگر گزینه جدی برای تصدی منصب شهرداری 
اصفهان است. ارتباط نزدیک او با مرتضی بختیاری، قائم مقام 
تولیت آستان رضوی هنگامی که آیت ا... رئیسی تولیت این آستان 
را بر عهده داشت، می تواند یکی از مواردی باشد که گمانه زنی 
درباره آمدن او به شهرداری را تقویت کند. احتمالًا بختیاری نقش 
برجسته ای در دولت سیزدهم به ریاست سید ابراهیم رئیسی دارد 
و این امر قدرت رایزنی آذین را به شــرط شهردار شدن تقویت 
می کند و چه چیزی مطلوب تر از این برای شــورای شهری که 
مردم اصفهان اعضای آن را به چانه زنی برای اجرای پروژه ها با 
اعتبار ملی می دانند. در کنار آذین، همچنین چند چهره در سایه از 
میان سرداران سپاه که سابقه عمرانی قوی دارند نیز برای رسیدن 
به پست شهردار اصفهان مطرح هستند که آمدن یا نیامدن آن ها 
به شهرداری چندان سروصدا نداشته است. خبر آمدن حمیدرضا 
فولادگر، نماینده سابق اصفهان در مجلس شورای اسلامی هم 

یکی از جذابیت های انتخاب شهردار در دوران پیش از استقرار 
شورای ششم بوده است. او یک گزینه سیاسی و کارکرده اصولگرا 
اما در عین معتدل است، رابطه خوبی هم با حاکمیت ملی دارد 
هــم محلی و اگر دولت آینده برای او منصبی را در نظر نگرفته 
باشــد، یکی از گزینه های جدی برای شهردار شدن محسوب 
می شود. گفتنی است او مانند چند تن از دیگر گزینه های مطرح، 
باید شــروط قانونی برای انتصاب شهرداران کلانشهرها را دارا 
باشد درحالی که برخی درباره موعد بازنشستگی و سابقه اجرایی 
او شک و تردیدهایی را مطرح می کنند که شورای شهر را مکلف 
به بررســی دقیق آن خواهد کرد تا شرایطی که در دوره پنجم 
بر سر بســیاری از کلان شهرهایی مانند تهران، مشهد و اهواز 
با انتصاب شهرداران بازنشســته یا فاقد سوابق اجرایی آمد، در 
دوره ششم بر سر اصفهان نیاید. نام هایی مانند علی قاسم زاده، 
مدیرعامل اسبق سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
اصفهان و عبدالرسول امامی مدیر اسبق شهرداری منطقه ۱۰ 
اصفهان و هاشم امینی، مدیرعامل شرکت آبفای اصفهان نیز 
به گوش می رسد که احتمال آن چندان قوی نیست مگر اینکه 
شورای ششم نتواند معیارهای خود را منطبق با گزینه های دیگر 
ببیند. شــورای ششــم پیش از موعد قانونی آغاز به کار شورا، 
هیئت رئیسه و رؤســای کمیسیون های خود را شناخته است تا 
انتخاب محمد نورصالحی، یکی از گزینه های جدی برای شهردار 
آینده اصفهان عملا خط بخورد. نورصالحی  از انتصاب سرپرست 
برای شــهرداری تا زمان آمدن حکم قانونی شهردار آینده خبر 
داد درحالی که شورای پنجم تا آمدن شهردار منتخب، جمالی نژاد 

شهردار سابق را بر منصب شهرداری نگه داشته بود.

بنا به گفته فرمانده ســپاه صاحب الزمان )عج( استان اصفهان 
اولویت ســپاه اصفهان در زمان حاضر در مقابله با همه گیری 
بیماری کووید ۱۹، مشــارکت و کمک رســانی در گسترش 

واکسیناسیون کرونا و ایجاد مراکز تجمیعی است.
سردار پاسدار مجتبی فدا به ایرنا گفت: سپاه و بسیج اصفهان 
از روزهای نخست همه گیری کرونا در مقابله با این بیماری در 
ضدعفونی کردن، تأمین وسایل حفاظتی و ضدعفونی کننده و 
کمک بــه کادر درمان و درمان بیماری کارهای زیادی انجام 
دادنــد و امروز در زمینه واکسیناســیون کرونا از ظرفیت های 
خود اســتفاده می کند. او با بیان اینکه سپاه و بسیج از ابتدای 
انقلاب اسلامی با استفاده از ظرفیت های خود به دستگاه های 
اجرایی در مقابله با چالش ها و موانع پیش روی کشور کمک 
کردند، اظهار داشت: این روزها که کشور درگیر شیوع ویروس 
کروناســت تلاش می کنیم تا در واکسیناســیون کرونا که به 
کاهــش واگیری بیماری کووید ۱۹ و تعداد مبتلایان و تلفات 
آن منجر می شود، کمک کنیم. سردار فدا با بیان اینکه ششمین 
مرکز تجمیعی واکسیناســیون کرونا در کلانشــهر اصفهان 

با اســتفاده از ظرفیت نیروهای سپاه و بسیج در دانشگاه آزاد 
اسلامی اصفهان راه اندازی شد، اظهار داشت: با راه اندازی این 
مرکز ظرفیت تزریق واکســن در این شهر ۱۰ درصد افزایش 
یافت. او اضافه کرد: جمعی از پیشکســوتان هشت سال دفاع 
مقدس و افرادی که در رسته بهداری و درمانی در دوران دفاع 
مقدس شاغل بودند و تجربه زیادی در این زمینه دارند به همراه 
گروه های جهادی و دانشجویان بسیجی این امکان را فراهم 
کردند که مرکز تجمیعی واکسیناسیون کرونا در دانشگاه آزاد 
اسلامی اصفهان در شــرق این شهر با هدف کاهش تردد و 
مشکلات مردم در جابه جایی و جلوگیری از تجمع راه اندازی 
شود. فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج( استان اصفهان گفت: 
۲ مرکز تجمیعی واکسیناسیون جدید نیز به زودی در اصفهان 
افتتاح خواهد شد. سردار فدا همچنین با بیان اینکه مجموعه 
ســپاه در استان اصفهان تاکنون سه شهید مدافع سلامت در 
دوران شــیوع ویروس کرونا داشته است، تأکید کرد: نیروهای 
بســیج و ســپاه در کنار کادر درمان زحمات زیادی کشیدند. 
فرمانده ســپاه صاحب الزمان )عج( استان اصفهان افزود: این 

نوید را می دهیم که تلاش شــهدای عرصه سلامت را ناتمام 
نمی گذاریم، در این عرصه ایســتاده ایم و کاری می کنیم که 
مردم در کمال آرامــش و ایمنی بتوانند زندگی جاری خود را 

داشته باشند.
بــه گزارش ایرنــا، واکسیناســیون علیه ویــروس کرونا در 
اصفهان همزمان با ســایر استان ها، از ۲۱ بهمن ۹۹ با فرمان 
رئیس جمهوری آغاز شــد. در زمان حاضر حــدود ۱۹ مرکز 
تجمیعی واکسیناسیون در سطح استان مستقر است که ۶ مرکز 
آن در کلانشهر اصفهان فعالیت دارد. تاکنون حدود ۱۰ درصد 
از جمعیت اســتان اصفهان دز اول واکسن کرونا و حدود ۲.۵ 
درصد ۲ دز واکســن کرونا را دریافت کردند. افراد بالای ۵۸ 
سال که تاکنون واکسن کرونا را دریافت نکردند برای دریافت 
نوبت تزریق باید در سامانه salamat.gov.ir ثبت نام کنند 
و منتظر دریافت پیامک فراخوان باشند. در زمان حاضر حدود ۲ 
هزار و ۱۵۰ بیمار دارای علائم کرونا در بیمارستان های استان 
بستری هستند و بیشتر شهرستان ها در وضعیت قرمز و بسیار 

پرخطر کرونا قرار دارد.

شمارش معکوس برای خروج شهردار اصفهان از چهره های در سایه

شهردار اصفهان از جنس شهر یا سیاست؟

تا سال ۱۴۰2 رقم می خورد

برخورداری ۱۰2 شهر استان اصفهان از طرح جامع تفصیلی
بــه گفته معاون شهرســازی و معمــاری اداره کل راه و 
شهرسازی اصفهان بر اساس برنامه ریزی های صورت گرفته 
تا ۲ سال آتی ۱۰۲ شهر در این استان از طرح تفصیلی مصوب 

برخوردار خواهند شد.
محمد بناییان  به ایرنا گفت: بر اســاس برنامه ریزی های 
صورت گرفته تا پایان ســال ۱۴۰۲ همه شهرهای مشمول 
نظام طرح های جامع و تفصیلی استان اصفهان دارای  طرح 
تفصیلی مصوب می شوند درحالی که  از ۲۵ طرح تفصیلی ابلاغ 
شده، طرح تفصیلی شهرهای گرگاب، خور، چادگان، خورزوق، 
بهاران و کلیشاد و سودرجان مربوط به بعد از سال ۹۷ است. 
او گفت : همچنین طرح تفصیلی ۱۲ شهر در کمیسیون ماده 
پنج موضوع قانون تأسیس شورای عالی شهرسازی و معماری 
به تصویب رسیده که فرآیند قانونی ابلاغ آن ها در حال انجام 
است. معاون شهرسازی و معماری اداره کل راه و شهرسازی 
استان اصفهان تصریح کرد: مراحل تهیه طرح تفصیلی ۹ شهر 
استان اصفهان نیز پایان یافته است که در دستور کار بررسی 

در جلسات آتی کمیسیون ماده ۵ قرار دارد. بناییان با اشاره به 
اینکه مرحله اول طرح تفصیلی ۱۵ شهر دیگر نیز اتمام یافته 
است، ادامه داد: عقد قرارداد مرحله دوم این طرح ها در دستور 
کار قرار دارد اما طرح تفصیلی ۶ شهر به دلیل مشکلات نقشه 
پایه شامل سمیرم، حبیب آباد، قهدریجان،  تغییر در تقسیمات 
کشوری شامل ایمانشهر، بازنگری در طرح جامع شامل نطنز 
و یا  همکاری نکردن شهرداری در نیاسر متوقف شده و طرح 
تفصیلی ۲۴ شهر نیز در دست تهیه است. او گفت: همچنین 
علاوه بــر طرح های تفصیلی مذکور بازنگــری طرح جامع 
شهرهای اصفهان، مبارکه، نایین و نطنز با رویکردهای نو و 
بازآفرینی شهری در دست تهیه است. به گفته او؛ پیش بینی 
می شود قرارداد طرح تفصیلی ۱۵ شهر دیگر استان نیز امسال 
و سال آینده منعقد شود. استان اصفهان با دارا بودن ۱۱۳ شهر 
از یک ســو و روابط متقابل و درهم تنیده کلان شهر اصفهان 
با شهرهای واقع در مجموعه شــهری از سوی دیگر، دارای 
یکی از بزرگ ترین شــبکه و نظام سکونتگاه شهری در بین 

استان های برخوردار کشــور  است. این استان به دلیل تهیه 
و تصویب تنوعی از طرح های توسعه شهری و فراشهری در 
مقیاس های منطقه ای، ناحیه ای و شــهری و با پوشش ۱۰۰ 
درصدی پهنه سرزمین دارای کامل ترین نظام سلسله مراتبی 
طرح های توسعه شهری و فراشهری در کشور است و امروزه 
این طرح ها توســط مدیریت شــهری ملاکِ عملِ آمایشِ 
جمعیت و فعالیت در کل پهنه ســرزمینی اســتان قرار دارد. 
به منظــور تکمیل این نظام و تعیین تکلیف آن در پایین ترین 
ســطح مقیاس شــهری، اداره کل راه و شهرسازی استان از 
ســال ۱۳۹۷ تهیه طرح های تفصیلی را برای همه شهرهای 
استان در دستور کار خود قرار داده و با راه اندازی واحد سامانه 
اطلاعات جغرافیایی )GIS( در معاونت شهرسازی و معماری 
به منظور راهنمایی شــهرداری های استان در خصوص تهیه 
نقشه پایه مناسب و تأمین اعتبار موردنیاز این طرح ها، مقدمات 
اجرای برنامه تهیه طرح های تفصیلی همه شهرهای استان را 

فراهم کرده است.

فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج(:

اولویت سپاه اصفهان کمک رسانی برای واکسیناسیون کروناست
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اصفهان
    شهر   استان

پروانه استاندارد آزمایشگاه 
کنترل کیفیت مدیریت 

پسماند اصفهان تمدید شد
معــاون برنامه ریزی و پژوهش ســازمان مدیریت 
پســماند شــهرداری اصفهان از تمدید پروانه استانی 
استاندارد ایزو ۱۷۰۲۵ آزمایشگاه کنترل کیفیت سازمان 

مدیریت پسماند شهرداری اصفهان خبر داد.
فرشاد مســتأجران به ایمنا گفت: پروانه استاندارد 
استانی ایزو ۱۷۰۲۵ آزمایشگاه کنترل کیفیت سازمان 
مدیریت پســماند شــهرداری اصفهان که به عنوان 
آزمایشگاه همکار اداره استاندارد در زمینه های مختلف 
شیمیایی، میکروبی، کود و کمپوست فعالیت می کند به 
مدت دو سال دیگر تمدید شد. او در خصوص جزئیات 
این اســتاندارد تصریح کرد: ایزو ۱۷۰۲۵ استانداردی 
بین المللی و تخصصی، ویژه آزمایشــگاه های آزمون و 
کالیبراسیون است که به عنوان تخصصی ترین استاندارد 
آزمایشــگاه های آزمون و کالیبراسیون در سراسر دنیا 
شناخته می شود. معاون برنامه ریزی و پژوهش سازمان 
مدیریت پســماند شــهرداری اصفهان ادامه داد: این 
اســتاندارد نشان دهنده صاحیت آزمایشگاه در فراهم 
کردن و ارائه داده ها و نتایج فنی معتبر بین المللی است 
و به کارگیری و اجرای این اســتاندارد امکان همکاری 
میان آزمایشگاه های بین المللی و مقایسه نتایج آنها را 
فراهم می کند چرا که با اجرای این ایزو، شرایط و نحوه 
انجام آنالیزها در تمامی نقاط دنیا توسط آزمایشگاه های 
اجرا کننده این اســتاندارد یکســان است. مستأجران 
افزود: آزمایشــگاه کنترل کیفیت ســازمان مدیریت 
پسماند شهرداری اصفهان به مدت ۱۲ سال است که 
همکار اداره استاندارد بوده و در این زمینه فعالیت های 
متعددی دارد. او با اشــاره به این کــه هم اکنون این 
آزمایشــگاه در جهت دریافت گواهینامه ایزو ۱۷۰۲۵ 
ملی با تعداد پارامترهای بیشــتر از اســتاندارد استانی 
قدم برداشته است، افزود: آزمایشگاه سازمان مدیریت 
پسماند برای دریافت این گواهینامه نیز درخواست خود 
را ارائه داده است که در مرحله بررسی توسط اداره کل 
اســتاندارد قرار دارد و پیش بینی می شود تا آخر امسال 
این گواهینامه را نیز دریافت کند. معاون برنامه ریزی و 
پژوهش ســازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: این آزمایشــگاه همکار و معتمد اداره کل 
محیط زیســت کشــور در زمینه پایش و اندازه گیری 
پارامترهای مختلف شــیمیایی و فیزیکی آب، پساب، 
خاک و کود بوده و قادر است این خدمات را با بهترین 
کیفیت به سایر ســازمان ها، دانشگاه ها و افراد حقیقی 

ارائه کند.

درخواست دانشگاه علوم 
پزشکی کاشان برای برپایی 

بیمارستان صحرایی
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی کاشان، از درخواست 
این دانشگاه برای برپایی بیمارستان صحرایی با ۲۰۰ تخت 

خبر داد.
به گزارش فارس، محمد حاجی جعفری با اشاره به وضعیت 
قرمز کرونا در این شهرستان اظهار کرد: با توجه به تداوم و تشدید 
بحران کرونا در پیک پنجم و سیر فزاینده بیماران مبتا و نیازمند 
به بستری و از سوی دیگر تکمیل شدن ظرفیت تخت های 
بستری در بیمارستان های ریفرال کرونا در دو شهرستان کاشان 
و آران و بیدگل، این دانشگاه ضمن اعام وضعیت اضطرار، 
نسبت به تحویل و برپایی بیمارستان صحرایی به مجموعه 
درمان این شهرستان ها از مراکز ذیصاح تقاضای مساعدت و 
اقدام کرد. معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی کاشان افزود: 
علی رغم تمام تمهیدات و آمادگی های لازم، با توجه به حجم 
زیاد و روزافزون بیماران جدید، احتمال کمبود تخت بستری برای 
بیماران مبتا به کرونا جدی بوده و موجب نگرانی در نحوه 
ارائه خدمات درمانی شده است. حاجی جعفری، ضمن تشکر و 
قدردانی از کادر حوزه سامت از مردم فهیم و با فرهنگ منطقه 
درخواست کرد نسبت به رعایت پروتکل های بهداشتی اهتمام 
داشته باشند و در این روزهای سخت کرونایی با درایت و به  
دور از اقدامات احساسی از ابتا خود و خانواده هایشان پیشگیری 

کنند.

آران و بیدگل یک فوتی و 
شناسایی 3۱۷ بیمار مبتلا به 

کرونا
در دو شبانه روز گذشته با شناسایی ۳۱۷ بیمار جدید مبتا 
به کرونا در کاشان و آران و بیدگل، آمار مبتایان منطقه به ۲۸ 

هزار و ۸۱۸ نفر رسید.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی کاشان گفت: در دو شبانه روز گذشته، ۶۵ بیمار مبتا 
به کرونا در بیمارستان شهید بهشتی کاشان و سید الشهدا آران 

و بیدگل بستری شدند.
سیدعلیرضا مروجی با بیان اینکه ۴۹ بیمار نیز در بخش 
مراقبت های ویژه بستری هستند گفت: در شبانه روز گذشته 
یک نفر در آران و بیدگل در اثر ابتا به کرونا فوت کرده 
است. او گفت: در مجموع در حال حاضر ۶۵۱ بیمار کرونایی 
در بیمارستان های شهید بهشتی کاشان و سید الشهدا آران و 

بیدگل بستری هستند.

احداث سدکوچری موجب 
خشکسالی گلپایگان شده است

به گفته فرماندار گلپایگان وزارت نیرو با احداث سد کوچری 
و انتقال آب به نقاط دیگر کشور، موجب تغییر اکوسیستم این 
شهرستان شده است اما اجازه برداشت آب از ذخیره سد برای 

مصرف داخلی را نداریم.
به گزارش مهر، حسین یار محمدیان شامگاه دوشنبه در 
نشستی با مدیران استان اصفهان با بیان اینکه در این شهرستان 
با عمق فاجعه فرونشست زمین مواجه هستیم، اظهار داشت: 
در بخش کشاورزی شهرستان باید شبکه آبیاری اصاح شود 
و کشاورزان نیز نسبت به نصب کنتور هوشمند اقدام کنند. او 
با بیان اینکه وزارت نیرو در انتقال آب بین حوزه ای باید اصول 
و قاعده را رعایت کند، تصریح کرد: وزارت نیرو با انتقال آب 
شهرستان گلپایگان به نقاط دیگر کشور موجب بر هم زدن 
شهرستان  این  اکوسیستم  تغییر  و  زیست محیطی  تعادل 
شده است. فرماندار گلپایگان با بیان اینکه وزارت نیرو باید 
مدیریت سد کوچری را به گلپایگان واگذار کند، گفت: احداث 
سد کوچری باعث خشک شدن سفره های آب زیرزمینی 
شهرستان گلپایگان شده است، حداقل جبران این است که 
وزارت نیرو اجازه برداشت ۱۸ میلیون مترمکعب آب از محل 
سد کوچری بدهد. حدود ۸۲ درصد آب سرشاخه های دز به قم 
منتقل می شود. در ادامه مسئول برنامه و امور عمرانی فرمانداری 
گلپایگان، با بیان اینکه علت فرونشست زمین در این شهرستان، 
برداشت غیرمجاز آب از چاه ها است، اظهار داشت: منطقه 
گلشهر و روستاهای اطراف با بحران شدید مواجه است. حسین 
عظیمی با بیان اینکه در این شهرستان به دنبال برداشت آب 
کشاورزی از سرشاخه دز نیستیم، تصریح کرد: مکاتبات متعددی 
با وزارت نیرو و استانداری اصفهان مبنی بر اینکه در سال های 
ترسالی از محل سد کوچری و از آورد حوزه آبریز گلپایگان 
اجازه برداشت آب برای انتقال به روستاهای دچار بحران آب 
بدهند، سده است. او خاطرنشان کرد: در سال های زراعی ۹۷ و 
۹۸ و ۹۹ و تا پایان تیرماه ۱۴۰۰ حدود ۴۰۲ میلیون مترمکعب 
آورده آب حوزه داخلی شهرستان گلپایگان بوده است که از 
این میزان ۱۴۷ میلیون مترمکعب آب تخصیص دادند و بخش 
عظیم آب به سد ۱۵ خرداد قم واریز شده است. مسئول برنامه 
برنامه ریزی و امور عمرانی فرمانداری گلپایگان افزود: سال های 
زراعی ۹۷ و ۹۸ و ۹۹ و تا پایان تیرماه ۱۴۰۰ میزان ذخیره 
آب سرشاخه های دز ۴۴۳.۱۵ صدم میلیون مترمکعب بوده 
است که ۳۶۲.۵ میلیون مترمکعب به فات مرکزی منتقل 
شده است، یعنی حدود ۸۲ درصد آب سرشاخه های دز به قم 
منتقل می شود. او با بیان اینکه ۸۲ درصد آب حوزه طبیعی 
شهرستان گلپایگان به قم منتقل می شود، گفت: سال گذشته و 
سال جاری که به ترتیب ۱۳۲ و ۱۰۷ میلیون مترمکعب آب به 
فات مرکزی منتقل شده است بنابراین شفاف سازی شود که 
آیا برای مصرف شرب بوده است. عظیمی تصریح کرد: وزارت 
نیرو انتقال آب بین حوزه ای برای کشاورزی را ممنوع اعام 
کرده است درحالی که برداشت این حجم آب برای قم بیش 
از حقابه شرب است. او خاطرنشان کرد: در شهرستان گلپایگان 
با وجود آورده آب ذخیره در شهرستان اجازه برداشت آب سد 
گلپایگان نمی دهند و تنها اجازه برداشت ۱۸ میلیون مترمکعب از 
محل چاه داده شده است که این امر موجب فرونشست زمین 

می شود.

شیوع ویروس کرونا و آغاز پیک پنجم، مدیران شهری و 
استانی را بر آن داشته است تا با اعمال تدابیری از ایجاد تجمع در 

شهرها به خصوص شهرهای بزرگ جلوگیری کنند.
چالش های  با  را  دنیا  کووید ۱۹  ایمنا، شیوع  گزارش  به 
متفاوتی در حوزه های مختلف روبرو کرد، اما نحوه برخورد با این 
چالش ها در نقاط مختلف دنیا متفاوت بوده است. مشکات شیوع 
کرونا هیچ کشور و هیچ شهری در دنیا را بی نصیب نگذاشته و 
مدیران و برنامه ریزان را بر آن داشته تا در سطوح مختلف، 
سیاست ها و راهکارهایی به منظور کاهش گسترش این ویروس 
در نظر بگیرند. موفقیت در اجرای این سیاست ها در کشورهای 
مختلف بنا بر زمینه و بافت اجتماعی، فرهنگی، اقتصادی و حتی 
کالبدی متفاوت و بعضً با اعتراض های گسترده ای نیز در سطح 
شهرهای دنیا همراه بوده است. در این میان کنترل و نظارت 
بر شهرهای بزرگ به مراتب دشوارتر است چرا که این شهرها 
هم جمعیت زیادی را در خود جای داده اند و هم ویژگی های 
جمعیتی و مشکات ساختاری در آنها بیشتر است. البته این 
مشکات در شهرهای کشورهای درحال توسعه در زمان شیوع 
کرونا جدی تر بروز پیدا کرد و مسئولان را در رده های مختلف 
بر آن داشت تا حداقل در زمان اوج بیماری تصمیمات اجرایی 
را اتخاذ کنند. یکی از تصمیماتی که در کان شهرهای کشور 
به منظور کنترل حضور شهروندان و جلوگیری از تجمع آنان در 
سطح شهر گرفته شده، کاهش روشنایی شهر به ویژه در پارک ها 
در  مهم  شاخصه های  از  یکی  روشنایی  است.  بوستان ها  و 
سنجش میزان زیبایی، رونق، نشاط اجتماعی و امنیت شهر است 
و کاهش آن به خصوص در شرایطی که شهروندان به حضور 
شبانه در فضاهای شهری به عنوان بخشی از اوقات فراغت خود 
عادت کرده اند، با چالش هایی روبرو است. از طرفی اوج گیری 
ویروس کرونا مدیران را بر آن داشته است تا به هر نحوی از 
حضور شهروندان و تجمع آنان جلوگیری کنند؛ اما اینکه کاهش 
روشنایی تا چه اندازه مانع حضور شهروندان شده و چه تبعاتی 

می تواند برای شهروندان داشته باشد، خود یک مسئله است.
Á  حفظ امنیت از اهداف مهم روشنایی شهر 

است
یکی  می گوید:  شهرسازی   کارشناس  مؤمنی،  فرزاد 
از اهداف روشنایی شهر در هنگام شب، حفظ امنیت و جان 
شهروندان در مواقع خطر است که به دلیل تاریک بودن فضا، 
ممکن است امنیت شهروندان به لحاظ تعارض اجتماعی و یا 
به دلیل وقوع تصادف به خطر بیفتد. او می افزاید: هدف دوم از 
روشنایی، زیبایی شهر است و مدیریت شهری می تواند با اجرای 
طرح های روشنایی مثل کاهش و افزایش نور، تمرکز یا پراکنش 
نور، جلوه بصری خاصی به فضاهای شهری در هنگام شب 

بدهد. این کارشناس شهرسازی خاطرنشان می کند: شهروندان 
اصفهانی تعلق خاطر خاصی به حاشیه زاینده رود دارند و بیشتر 
اوقات فراغت خود را در این ناحیه سپری می کنند، اما با شیوع 
پیک جدید کرونا لازم است فواصل اجتماعی رعایت و از تجمع 
جلوگیری شود. مؤمنی اضافه می کند: این تجمع در سطح 
بوستان های شهر به خصوص پارک های حاشیه زاینده رود به ویژه 
در روزهای تعطیل می تواند بیشتر باشد؛ ازاین جهت در اقدامی 
کوتاه مدت و مسکنی نسبت به خاموشی روشنایی پارک ها و 
بوستان های سطح شهر اقدام شده است. او تصریح می کند: بر 
طبق مشاهداتی که در هنگام شب در سطح شهر داشته ام قطع 
روشنایی بوستان ها موجب کاهش جمعیت و حضور شهروندان و 

عدم تمرکز آنها در پارک های سطح شهر نشده است.
Á  نشده شهروندان  حضور  مانع  خاموشی ها 

است
این کارشناس شهرسازی ادامه می دهد: شهروندان حتی 
با خاموش شدن پارک ها به سمت میدان های شهری مثل 
میدان های بزرگمهر، فیض، خواجو و صائب روی آورده اند که 
نور بیشتری دارد و این خود نشان از آن دارد که راهکار در 
نظر گرفته شده به منظور کاهش تجمعات مردمی مطلوب نبوده 
است. مؤمنی خاطرنشان می کند: بهتر است به جای کاهش نور 
که موجب بروز جرائم اجتماعی یا وقوع حوادث می شود، دادن 

آموزش در دستور کار قرار بگیرد تا در بازه زمانی مشخصی مؤثر 
باشد چرا که خاموشی روشنایی شهر موجب نمی شود شهروندان 
در فضاها و پارک های شهری حضور پیدا نکنند. او می گوید: 
همچنین بهتر است هر اقدامی در این خصوص بیشتر آموزش 
محور و بر مبنای صحبت با شهروندان باشد و عواقب حضور و 
تجمع در چنین شرایطی به آنها گوشزد شود؛ این راهکار در یک 
بازه زمانی کوتاه مدت مؤثرتر است. این کارشناس شهرسازی 
اظهار می کند: تداوم خاموشی ها منجر به از دست رفتن امنیت 
شهر می شود و شرایط را برای سو استفاده کنندگان و مجرمان 
فراهم می کند تا از تاریکی شهر استفاده کرده و برای شهروندان 
ایجاد مزاحمت کنند، به عاوه ممکن است سایر اتفاقات نابهنجار 

اجتماعی رخ دهد که خطر جدی برای اجتماع شهری است.
Á  کاهش روشنایی بوستان ها بر اساس مصوبات

ستاد کرونا استان است
در همین ارتباط حسین امیری، معاون خدمات شهری شهردار 
اصفهان به خبرنگار ایمنا می گوید: با توجه به شیوع ویروس کرونا 
و در پیک پنجم این بیماری شهرداری بر اساس مصوبات ستاد 
کرونای استان ملزم به اعمال محدودیت های مصوب است؛ 
یکی از مصوبات ستاد جلوگیری از ورود شهروندان به پارک ها و 
جلوگیری از ایجاد هرگونه تجمع است که در این راستا شهرداری 
شعارنوشته ها و بنرهای هشداردهنده ای را نصب کرده است. او 

می افزاید: از دیگر موارد، کاهش روشنایی بوستان ها و پارک ها 
است که بر اساس مصوبات ستاد کرونا استان، میزان روشنایی 
پارک ها و بوستان ها به یک سوم رسیده، اما متأسفانه با اجرای 
این مصوبه با چالش ها و مشکات زیادی در پارک ها روبرو 
هستیم. معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان خاطرنشان 
می کند: یکی از این چالش ها، بحث از بین بردن تأسیسات و 
امکاناتی است که در پارک ها وجود دارد و متأسفانه در پاره ای 
تخریب  ناآگاه  افراد  عده ای  توسط  پارک ها  تأسیسات  موارد 
شده است. امیری ادامه می دهد: همواره تأکید کرده ایم که این 
امکانات و تأسیسات، اموال عمومی است و با توجه به اینکه 
همه شهروندان از این تأسیسات و تجهیزات استفاده می کنند، 
از شهروندان درخواست داریم که با شهرداری همکاری کنند 
و اجازه تخریب این وسایل توسط افراد بی مسئولیت را ندهند. 
او اضافه می کند: کاهش روشنایی ها منجر به ایجاد مسائل 
اجتماعی نیز شده که نیاز است سایر دستگاه ها در این خصوص 
ورود کنند و اجازه بروز ناهنجاری های اجتماعی در پارک ها و 
بوستان ها را ندهند. معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان 
تأکید دارد: در این زمینه هم شهروندان و هم مسئولان دغدغه 
دارند و همگی باید دست به دست هم بدهیم تا مشکاتی که در 
پارک ها و بوستان ها وجود دارد، کاهش پیدا کند و بتوانیم تأثیری 

درروند نزولی ویروس کرونا داشته باشیم.

به گفته مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان ۲۹ پروژه عمرانی 
در ایــن منطقه با صرف اعتباری بالغ بــر دو هزار میلیارد ریال به 

بهره برداری می رسد.
احمدرضایی به ایمنا گفت: احداث باند دوم بلوار نظام در سپاهان 
شــهر با انجام حدود ۲۰ هزار مترمربع آزادسازی در توافق با سپاه 
صاحب الزمان )عج( از جملــه پروژه های عمرانی و خدماتی آماده 
بهره برداری منطقه پنج است. او با اشاره به مشخصات باند دوم بلوار 
نظام در سپاهان شهر، افزود: این خیابان به طول ۱۴۰۰ و عرض ۱۱ 
متر است که تعریض سه متری در لاین جنوبی و مسیر پیاده روی هر 
طرف دو متر انجام شده است همچنین نصب دیوارهای بتنی پیش 
ساخته به میزان هزار و ۱۰۰ متر طول اجرا شده است. مدیر منطقه 
پنج شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: احداث پارکینگ روباز به 
وسعت دو هزار و ۴۰۰ مترمربع، اجرای کانال دفع آب های سطحی با 
حجم سنگ کاری دو هزار مترمکعب توسط سازمان عمران از دیگر 

مشخصه های پروژه بلوار نظام است.
او در خصــوص ســاماندهی گذر هوانس شــیرازی، تصریح 
کرد: این گذر به مســاحت تقریبی دو هزار و ۹۰۰ مترمربع شامل 
خاک برداری، بتن ریزی، ۷۰ مترمربــع جدول گذاری، هزار و ۶۰۰ 
مترمربع سنگ فرش، ۹۵۰ مترمربع بلوک فرش و ۱۵۰ عدد مانع 
ترافیکی سنگی و اجرای پایه های روشنایی توسط سازمان نوسازی و 
بهسازی اجرا شده است. رضایی با بیان این که ساماندهی و تعریض 
پیاده روهای خیابان نظر میانی از دیگر پروژه های تکمیل شــده در 
منطقه پنج شهرداری اســت، گفت: در این پروژه پیاده رو به طول 
۴۵۰ متر حدفاصل خیابان حکیم نظامی تا چهارراه توحید شــامل 
خاک بــرداری، بتن ریزی، اجرای ۷۲۷ مترمکعــب بلوکاژ، اجرای 
شش هزار و ۲۰۰ مترمربع سنگفرش، ۳۹۰ مترمربع جداول سنگی، 
۶۵۶ عدد مانع ترافیکی سنگی، ۵۷ عدد پایه چراغ و روکش آسفالت 
ســه هزار مترمربع توسط سازمان نوسازی و بهسازی انجام شد. او 
ادامه داد: انعقاد و لخته سازی تصفیه خانه و مخازن سپاهان شهر با 
مشخصات اجرای تصفیه خانه تکمیلی در زمینی به مساحت ۶۷۵ 
مترمربع با مجموع ظرفیت ۱۴۰ لیتر در ثانیه شامل اجرای آشغال گیر، 
واحد انعقاد با دو میکسر، واحد لخته سازی با چهار میکسر، دو دستگاه 
پل لجن روب، ســاختمان تزریق با مساحتی بالغ بر ۱۰۰ مترمربع 
)مجموعً دو هزار و ۱۷۵ تن بتن ریزی، ۹۰ تن آرماتوربندی، دو هزار 
و ۳۲۹ مترمربــع قالب بندی، هزار و ۸۲۸ مترمکعب خاک برداری( 
و دو مخزن هرکدام با ظرفیت ۷۵۰ مترمکعب اجرا شــده اســت. 
مدیر منطقه پنج شــهرداری اصفهان در خصوص ساماندهی گذر 
چهارسوق حدفاصل خیابان خاقانی تا کوچه سنگتراش ها، گفت: 
در این پروژه سه هزار مترمربع سنگ فرش، سه هزار مترمربع بلوک 
فرش، هزار و ۲۰۰ مترمکعب بتن ریزی، هزار و ۵۰۰ متر طول جدول 
و دو هزار و ۴۰۰ مترمکعب خاک برداری توســط سازمان بهسازی 
و نوســازی انجام شــده و آماده بهره برداری است. او از ساماندهی 
گذر نمازخانه اســتیفن و کوچه تلگراف خانه خبر داد و اظهار کرد: 
ساماندهی گذر به مساحت تقریبی دو هزار و ۷۰۰ مترمربع شامل 

خاک برداری، بتن ریزی، ۲۶۰۰ مترمربع سنگفرش و ۱۳۰ عدد مانع 
ترافیکی سنگی توسط سازمان نوسازی و بهسازی از مشخصات این 
پروژه به شمار می آید. رضایی ادامه داد: پیاده روهای مجاور رودخانه 
در پارک های ملت و سعدی به طول ۱۴۰۰ متر و به عرض پنج متر 
حدفاصل سی وسه پل تا پل فلزی ساماندهی شده که جزئیات پروژه 
شــامل تخریب بتن، خاک برداری، اجرای ۱۲۲۰ مترمربع سنگ 
هتن آباد ۴۰ * ۴۰ به ضخامت چهار ســانتیمتر و اجرای پیاده روی 
بتنی با حجم بتن  هزار و ۵۰۰ مترمکعب اســت. او با بیان این که 
کف پوش ورزشی تارتان در مسیر پارک ملت حدفاصل سی وسه پل 
تا پل فلزی انجام شده است، گفت: محوطه سازی و مبلمان شهری 
روی سقف پارکینگ وحید در مساحتی بالغ بر ۱۲۰۰ مترمربع شامل 
اجرای آجرفرش، فاورباکس، بتن ریزی، قاب های فلزی، نورپردازی 
انجام شده است. مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان در خصوص 
پیاده روسازی خیابان حکیم نظامی گفت: اجرای پیاده رو حدفاصل 
پل فلزی تا چهارراه حکیم نظامی به طول ۴۸۰ متر و عرض پنج متر 
شامل ۳۶۰ مترمکعب خاک برداری، ۲۵۰ مترمکعب بتن ریزی، دو 
هزار و ۵۰۰ مترمربــع موزائیک واش بتن، ۹۰ عدد مانع ترافیکی 
و ۴۸۰ متر طول جداول خوابیده اســت. او با بیان این که بازسازی 
موتورخانه استخر سلمان با مشخصات خرید و نصب ۳۵ عدد پمپ 
رفت وبرگشت، پنج عدد مخزن ذخیره آب دو هزار و ۳۰۰ لیتری، دو 
عدد فیلتر شنی، تعویض همه مخازن و دیگ های قبلی، تعویض 
تابلو برق، تعویض کل لوله کش موتورخانه و تعویض کل تأسیسات 
برق موتورخانه انجام شده است، اظهار کرد: سازه فضا کار و پوشش 
سقف روی مخازن ذخیره فاضاب سپاهان شهر با مسقف کردن 
چهار عدد مخزن ذخیره فاضاب آماده بهره برداری است. رضایی از 
بهسازی ایستگاه اتوبوس بی. آر. تی بلوار کشاورز خبر داد و افزود: 
ساختمان ماقات غدیر با زیربنای ۱۵۰ مترمربع در دو طبقه شامل 
اجرای هشت تن آرماتوربندی، ۶۰ مترمکعب بتن ریزی، ۷۰ مترمربع 
سنگ کاری و ۲۷۰ مترمربع نماچینی احداث شده است. او ادامه داد: 
احداث خط انتقال پســاب از سپاهان شهر به صفه، مکانیزه کردن 
پل عابر پیاده خیابان هزارجریب، پاتوق گنجینه زندگی حسین آباد، 
آسفالت معابر اصلی و فرعی در سطح منطقه، پیاده روسازی ضلع 
جنوبی خیابان دانشــگاه حدفاصل خیابان توحید تا میدان آزادی و 
مناسب سازی و بهسازی معابر سطح منطقه از دیگر پروژه های انجام 
شــده و آماده افتتاح است. مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان با 
بیان این که خط انتقال آب و مخازن و ایســتگاه پمپاژ پاچنار کوه 
صفه احداث شــده است، خاطرنشان کرد: احداث مخزن و فاز اول 
خط انتقال آب بیشــه خزایی، ساماندهی سرویس بهداشتی های 
ســطح منطقه و سرویس بهداشتی های صفه، ساماندهی مادی و 
گذر روبروی مدرســه فرانســوی ها، پیرایش شهری بدنه تجاری 
خیابان حکیم نظامی، تعمیرات و نگهداری ابنیه شهری )عمرانی(، 
پیاده روسازی معابر در سطح منطقه و نصب المان شهری ورودی 
خیابان شریعتی )چهارراه پزشک( همچنین آذین بندی ورودی کوه 

صفه از دیگر پروژه های آماده بهره برداری منطقه است.

وقتی خاموشی هم حریف خانه ماندن شهروندان نمی شود

از خطر کرونا تا ناامنی تاریکی

مدیر منطقه ۵ خبر داد:

بهره برداری از 2 هزار میلیارد ریال 
پروژه عمرانی
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آگهی تغییرات شرکت ایثار سهام مبارکه سهامی خاص به شماره ثبت 78 و 
شناسه ملی 10260022852

بـه اسـتناد صورتجلسـه مجمـع عمومـی عـادی بطـور فـوق العـاده مـورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۲ ترازنامـه و 
عملکـرد شـرکت بـرای سـال مالی منتهـی بـه ۱۳۹۹/۱۲/۳۰ بتصویب رسـید . مصطفی شـفیع زاده 
خولنجانی بشـماره ملی۵۴۱۹۱۶۴۴۱۸ و عبدالرضاکرمی ورنامخواسـتی بشـماره ملی ۱۱۷۱۰۶۲۱۶۸ 
بترتیـب بعنـوان بازرسـان اصلی و علی البدل شـرکت برای مدت یکسـال انتخاب گردیدنـد . روزنامه 
اصفهـان امـروز بـرای چـاپ آگهیهای شـرکت انتخاب گردیـد اداره کل ثبت اسـناد و اماک اسـتان 

اصفهـان مرجع ثبت شـرکت ها و موسسـات غیرتجـاری مبارکـه )۱۱۶۹۴۶۵( 

آگهی تغییرات شرکت توسعه خدمات سریع تصمیم با مسئولیت محدود 
به شماره ثبت 67041 و شناسه ملی 14009813788

 بـه اسـتناد صورتجلسـه مجمع عمومـی فوق العـاده مـورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۹ تصمیمات ذیل 
اتخـاذ شـد: محل شـرکت به آدرس جدید اسـتان اصفهان ، شهرسـتان اصفهـان ، بخش 
مرکـزی ، شـهر اصفهـان، محلـه برازنـده ، خیابـان برازنده ، خیابـان آل بویـه ۱۹ ، پاک 
۱۲۰ ، طبقـه همکـف کدپسـتی ۸۱۹۳۸۴۸۳۸۸ تغییـر یافـت و ماده مربوطه در اساسـنامه 
اصـاح گردیـد. اداره کل ثبـت اسـناد و امـاک اسـتان اصفهـان اداره ثبت شـرکت ها و 

موسسـات غیرتجاری اصفهـان )۱۱۶۹۴۹۳(

آگهی انحلال شرکت نفیس انرژی سپاهان شرکت سهامی خاص به 
شماره ثبت 53863 و شناسه ملی 14004820229

به اسـتناد صورتجلسـه مجمـع عمومی فـوق العـاده مـورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ تصمیمات ذیل 
اتخـاذ شـد : شـرکت مذکـور در تاریـخ فـوق منحـل اعـام گردیـد. حمیـد دانشـمند بـه 
شـماره ملـی ۱۲۹۱۴۸۷۳۲۸ بـه سـمت مدیـر تصفیه انتخـاب شـدند. آدرس مدیر تصفیه 
و محـل تصفیـه اصفهـان خیابـان جـی شـرقی کوچـه شـهید حسـین عابدی پـاک ۲۰ 
کدپسـتی۸۱۵۹۷۱۴۱۴۳ مـی باشـد. اداره کل ثبت اسـناد و اماک اسـتان اصفهـان اداره 

ثبـت شـرکت ها و موسسـات غیرتجـاری اصفهـان )۱۱۶۹۴۸۶(

جامعه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

۷۷۱-۱- برابـر آرا صـادره هیـات های موضـوع قانون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی منطقه غرب اصفهـان تصرفات 
مالکانـه و بامعـارض متقاضیـان محـرز گردیده اسـت لذا مشـخصات متقاضیـان و اماک 
مـورد تقاضـا بـه شـرح زیر بـه منظـور اطـاع عمـوم در دو نوبت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهی 
مـی شـود. در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت به صـدور سـند مالکیـت متقاضیـان اعتراضی 
داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولین آگهـی به مدت دو مـاه اعتراض خـود را به 
اداره ثبـت اسـناد و امـاک تسـلیم و پـس از اخذ رسـید ظرف مـدت یکماه از تاریخ تسـلیم 

اعتـراض دادخواسـت خـود را به مرجـع قضایی تقدیـم نماید.
ردیـف ۱- رای شـماره ۲۵۳۹۸-مـورخ ۱۳۹۹/۱۰/۲۴ هیـات سـوم آقای رحمت الـه قربانی 

بوانـی بـه شناسـنامه شـماره ۱۷۲۲ کدملـی ۱۸۱۶۷۸۹۳۸۰ صـادره فرزنـد اکبـر نسـبت به 
سـه دانـگ مشـاع از ششـدانگ یکبـاب خانـه بـه مسـاحت ۲۱۳/۵۰ مترمربـع پـاک ۶۷ 
اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۱۴ حـوزه ثبـت ملـک غـرب اصفهان طبـق سـند انتقالی 
۹۲۱۰۸ مـورخ ۱۳۵۲/۰۹/۰۶ دفتـر خانـه ۲ اصفهـان مـع الواسـعه از آقایـان غامعلـی و 

ترکیان عزیرالـه 
بـه  شـهرضا  اسـحاقی  شـهناز  خانـم  سـوم  هیـات   ۱۳۹۹/۱۰/۲۴  -۲۵۴۰۰-۲ ردیـف 
اکبـر  علـی  فرزنـد  ۱۱۹۸۹۴۳۰۸۴ صـادره شـهرضا  ۱۱۳۴ کدملـی  شناسـنامه شـماره 
نسـبت بـه سـه دانگ مشـاع از ششـدانگ یکبـاب خانـه بـه مسـاحت ۲۱۳/۵۰ مترمربع 
پـاک ۶۷ اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۱۴ حـوزه ثبـت ملک غـرب اصفهـان طبق 
سـند انتقالـی ۹۲۱۰۸ مـورخ ۱۳۵۲/۰۹/۰۶ دفتـر خانـه ۲ اصفهان مع الواسـعه از آقایان 

غامعلـی و عزیرالـه ترکیـان

تاریخ انتشـار نوبت اول : ۱۴۰۰/۰۴/۲۲ تاریخ انتشـار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۵/۰۶ شـهریاری- 
رئیـس منطقه ثبت اسـناد و امـاک غرب اصفهـان ۱۱۶۴۰۳۸/ م الف

آگهی فقدان سند مالکیت
۹۸۱-۱- شـماره نامـه: ۱۴۰۰۸۵۶۰۲۰۲۴۰۰۴۷۲۱ نظـر بـه اینکـه سـه دانـگ مشـاع از 
ششـدانگ پـاک ثبتـی ۴۷۹۷/۶۸ باقیمانـده واقـع در بخـش ۵ ثبت اصفهان کـه به پاک 
۴۷۹۷/۷۰۸ استانداردسـازی شـده در دفتـر ۱۸۸ صفحـه ۱۶۹ امـاک ثبـت و سـند مالکیت 
دفترچـه ای بـه شـماره چاپـی ۳/۰۵۵۲۰۶ بنـام احمـد شـفیعی علویجه صادر شـده سـپس 
طـی سـند انتقـال ۴۷۰۱۰ مـورخ ۹۰/۹/۵ دفتـر ۵۵ اصفهـان مقدار ۳۵ سـهم از ۱۲۰ سـهم 
ششـدانگ بـه آقای قاسـم شـفیعی علویجـه انتقال یافتـه اعام میـدارد نامبرده اخیـر الذكر 
بـه موجب درخواسـت ۱۴۰۰/۰۱۲۰۸۲ مـورخ ۱۴۰۰/۴/۱۵ بـه انضمام دو برگ استشـهادیه 
محلـی کـه امضاء شـهود آن ذیـل شـماره یکتـای ۱۴۰۰۲۱۵۵۸۶۱۰۰۰۱۲۷ و رمز تصدیق 

۱۹۹۷۱۳ مـورخ ۱۴۰۰/۴/۱۴ مـورد گواهـی دفترخانـه اسـناد رسـمی ۱۰۶ اصفهان رسـیده 
اسـت نمـوده مدعـی اسـت که سـند مالکیـت به علـت جابجائی مفقـود و درخواسـت صدور 
المثنـی سـند مالکیـت را نمـوده لـذا مراتب به اسـتناد تبصره یـک اصاحی ذیل مـاده ۱۲۰ 
آییـن نامـه قانـون ثبـت در یـک نوبت آگهـی می شـود چنانچه کسـی مدعی انجـام معامله 
نسـبت بـه ملـک مرقـوم یـا وجود سـند مالکیـت مذکور نـزد خـود میباشـد از تاریخ انتشـار 
ایـن آگهـی ظـرف مـدت ده روز اعتـراض خـود را کتبـا ضمـن ارائه اصـل سـند مالکیت یا 
سـند معاملـه بـه ایـن اداره تسـلیم و رسـید اخذ نماید تـا مراتـب صورتمجلس و اصل سـند 
مالکیـت بـه ارائـه کننده سـند مسـترد گـردد بدیهی اسـت اگر ظرف مـدت مقـرر اعتراضی 
نرسـید یـا در صـورت اعتـراض اصـل سـند مالکیـت یـا سـند معاملـه ارائه نشـود اقـدام به 
صـدور سـند مالكیـت المثنـی طبـق مقـررات خواهد شـد. مهـدی شـبان- سرپرسـت واحد 

ثبتـی حـوزه ثبت ملـک جنـوب اصفهـان ۱۱۷۰۱۵۰/م الف

 خبر  کوتاه از اصفهان

ایمنی واکسن پاستوکووک 
برای کودکان زیر ۱۸ سال

به گفته رئیس انستیتو پاستور ایران واکسن پاستوکووک 
محصول مشترک ایران و کوبا که علیه کرونا تهیه شده 
دارای ایمنی بالایی است و می تواند برای افراد زیر ۱۸ 

سال استفاده شود.
واکسن  افزود:  بیگلری  علیرضا  ایرنا،  گزارش  به 
پاستوکووک یا سوبرانا دارای ویژگی های منحصربه فردی 
است که با توجه به فرآیندهای شیمیایی، تولیدش راحت 
بوده و در دنیا بی خطر است. او با اشاره به اینکه برای 
یادآور  دنیا  کشورهای  کرونا،  علیه  موجود  واکسن های 
)دز سوم( نیز تولید می کنند، اظهار داشت: این واکسن 
با تزریق ۲ دز، ۶۵ درصد موفقیت کارآیی خود را نشان 
درصد  کنیم ۹۱  تزریق  نیز  یادآور  دز  یک  اگر  و  داده 
ایمنی در بدن ایجاد کرده و ۷۵ درصد باعث عدم انتقال 
جهش های مختلف ویروس کرونا می شود و مرگ ومیر 
را ۱۰۰ درصد کاهش می دهد. او ادامه داد: این واکسن 
در کشور کوبا اکنون استفاده می شود و در ایران نیز به 
۶۸ هزار نفر تزریق شده و پاستوکووک یا سوبرانا می تواند 
به عنوان فناوری برتر به سازمان جهانی بهداشت معرفی 
شود و توجه جهانی به این واکسن معطوف شده است. 
اولویت تأمین این واکسن برای  بیگلری تصریح کرد: 
نیازهای داخلی ایران و کوبا است و می توان برای حفظ 
سامت مردم یک اتفاق ماندگار باشد. او با بیان اینکه 
پاستوکووک سابقه ای از واکسن ذات الریه کودکان است، 
اظهار داشت: از زیرساخت های این واکسن استفاده شده 
و می توانیم از زیرساخت های آن برای تهیه واکسن های 
بعدی نیز استفاده کنیم. رئیس انستیتو پاستور ایران با بیان 
اینکه کار آزمایی بالینی پاستو کووک در هشت شهر کشور  
انجام شده اظهار امیدواری کرد تا اواخر مرداد یا اوایل 
شهریور که نتایج کار آزمایی بالینی ایران تحلیل شود، 
اطاعاتمان را به سازمان بهداشت جهانی ارائه می دهیم 
تا تأییدیه سازمان بهداشت جهانی را بگیریم. بیگلری 
خاطرنشان کرد: انستیتو پاستور ایران  با قدمت ۱۰۰ ساله 
قدیمی ترین موسسه تولید واکسن در کشور و خاورمیانه 
کرونا،  ویروس  شیوع  همه گیری  از  او،  گفته  به  است. 
انستیتو پاستور ایران مسئولیت تشخیص آزمایشگاهی 
کرونا را بر عهده گرفت و با آموزش و راه اندازی حدود 
۴۰۰ آزمایشگاه در سراسر کشور و تنظیم واردات و بررسی 
شرکت هایی که کیت تولید می کردند، توانست این زمینه 
را ایجاد کند تا کشور درزمینه تشخیص آزمایشگاهی 
کووید ۱۹ خودکفا باشد و این موضوع به عنوان برگی 
زرین در تاریخ سامت ایران و انستیتو پاستور ثبت خواهد 
شد. بیگلری ادامه داد: با همکاری مشترک ایران و کوبا 
از دو سال قبل تولید واکسن پنوموکوک آغاز شده بود، 
ایران و کوبا همکاری های مشترک قبل از شیوع بحران 
کرونا درزمینهٔ واکسن های مختلف از جمله پنوموکوک 
داشتند و اکنون نیز ادامه می دهند. او خاطرنشان کرد: از 
روزهای نخست پیش بینی می شد که ویروس جهش هایی 
داشته باشد و باید واکسنی می ساختیم تا با جهش های 
مختلف مقابله کند و این واکسن که واکسن خاصی است 
درعین حال بی خطر است و در کودکان هم به راحتی 
استفاده می شود. رئیس انستیتو پاستور ایران خاطرنشان 
کرد: کار آزمایی واکسن پاستو کووک یا سوبرانا در کوبا 
در مقابل واریانس های واکسن گریز نشان داد که درصد 
ایمنی بالایی دارد. همچنین ویسنته ورز بنکومو رئیس 
به محوریت  نشست  این  در  نیز  کوبا  فینای  انستیتو 
همکاری های مشترک با ایران برای تولید واکسن کرونا 
تأکید کرد و گفت: کرونا سرآغاز همکاری جدید برای تولید 
واکسن علیه ویروسی ناشناخته با ایران بود و با توجه به 
تجربه ای که در سالیان گذشته برای پنوموکوک رقم زده 
بودیم فرصت خوبی بود که از تجربه آن برای واکسن 
کووید ۱۹ استفاده کنیم. او افزود: این همکاری مشترک 
بر پایه واکسنی است که در کوبا سوبرانا۲ تولید و نامیده 
می شود و پاستوکووک که در ایران تولید و استفاده می شود 
و هدف گذاری این واکسن پیشگیری از بیماری و حتی 
پیشگیری از انتقال عفونت است. او خاطرنشان کرد: اکنون 
با همکاری ایران توانستیم فاز سه کار آزمایی بالینی در 
کوبا را با موفقیت به پایان برسانیم و مشخص شد که این 
واکسن نسبت به پیشگیری از ابتا به کرونا ۹۱ درصد 
اثربخشی دارد. به گفته او، این واکسن قوی و قابل اتکا 
بوده و کار آزمایی بالینی واکسن در ایران هم در چندین 
استان با موفقیت پیش می رود و بر اساس نتایج فاز ۳ کار 
آزمایی بالینی که در ایران انجام شد و در هفته های آینده 
نتایج آن مشخص می شود که آن زمان می توان مستندات 
برای  بهداشت  جهانی  سازمان  به  ارائه  برای  را  قوی 
 گرفتن مجوزهای لازم از این سازمان بین الملی داشته 

باشد.

بانوان مجاز به گرفتن گواهینامه 
موتورسیکلت نیستند

به گفته رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان اصفهان 
بانوان مجاز به دریافت گواهینامه موتورسیکلت نیستند، 
افراد فاقد گواهینامه رانندگی مجاز هم صاحیت رانندگی 

با هیچ نوع وسیله نقلیه را ندارند.
سرهنگ محمدرضا محمدی به ایمنا گفت: بانوان مجاز 
فاقد  افراد  نیستند،  موتورسیکلت  گواهینامه  دریافت  به 
گواهینامه رانندگی مجاز نیز صاحیت رانندگی با هیچ نوع 
وسیله نقلیه را ندارند. او افزود: هر فردی که گواهینامه 
با  می تواند  باشد  داشته  موتورسیکلت  با  رانندگی  مجاز 
بانوان برابر قانون مجاز به گرفتن  اما  آن رانندگی کند، 
 ۲۰ ماده  تبصره  در  و  نیستند  موتورسیکلت  گواهینامه 
گواهینامه  صدور  رانندگی،  تخلفات  به  رسیدگی  قانون 
رانندگی موتورسیکلت برای مردان بر عهده نیروی انتظامی 
جمهوری اسامی ایران است. رئیس پلیس راهور استان 
اصفهان تصریح کرد: اگر قرار بود بانوان هم گواهینامه 
این  در  مردان  واژه  باشند؛  داشته  موتورسیکلت  رانندگی 
تبصره تأکید نمی شد و به این صورت برای مردان و زنان 

گفته می شد.

پیش بینی وزش باد و 
گردوخاک در مناطق شرقی و 

مرکزی اصفهان
به گفته کارشناس پیش بینی هواشناسی استان اصفهان 
جوی پایدار در دو روز آینده در اصفهان پیش بینی می شود 
و آسمان در این مدت صاف تا نیمه ابری است و وزش باد 
نسبتا شدید همراه با گردوخاک محلی و کاهش کیفیت 

هوا است.
ابراهیم هنرمند با اشاره به استقرار جوی نسبتا پایدار دو روز 
آینده در استان اصفهان، به ایمنا گفت: در این مدت در 
اکثر مناطق، آسمان صاف تا کمی ابری است و در ساعات 
بعدازظهر وزش باد پیش بینی می شود. او اضافه کرد: در 
نسبتا  باد  وزش  و  ابر  افزایش  گاهی  بعدازظهر  ساعات 
شدید پیش بینی می شود که در نیمه شرقی و تا حدودی 
در مناطق مرکزی استان همراه با گردوخاک محلی خواهد 
بود و به دلیل شدت وزش باد کاهش دید و کاهش کیفیت 
هوا دور از انتظار نیست. کارشناس پیش بینی هواشناسی 
استان اصفهان با اشاره به اینکه دمای هوای امروز در اکثر 
مناطق تغییر محسوسی ندارد، گفت: بیشینه و کمینه دمای 
هوای کان شهر اصفهان بین ۳۸ درجه سانتی گراد بالای 
صفر و ۲۳ درجه سانتی گراد بالای صفر در نوسان است. 
او اضافه کرد: کاشان با دمای ۴۳ درجه سانتی گراد بالای 
صفر و بوئین و میاندشت با دمای ۱۲ درجه سانتی گراد 
بالای صفر به ترتیب گرم ترین و سردترین مناطق استان 

پیش بینی می شود.

توزیع سبد معیشتی میان 
مددجویان کمیته امداد در عید 

غدیر
گروه جامعه: عید سعید  غدیر خم فرصت مناسبی برای 
دلجویی، اطعام و اکرام ایتام و رفع نیازهای مادی و معنوی 

نیازمندان با تأسی از سیره حضرت علی )ع( است.
اصفهان  استان  خمینی)ره(  امام  امداد  کمیته  مدیرکل 
ضمن تبریک فرارسیدن عید غدیرخم، با اشاره به اینکه 
اظهار  است،  دل  تقوای  نشانه  دینی  شعائر  بزرگداشت 
داشت: این روز به بیان امام صادق )ع( روز کسب خشنودی 
خدای مهربان است و چه نیکوست در این عید بزرگ توجه 
ویژه ای به نیازمندان داشته باشیم. کریم زارع با اعام اینکه 
با  نیازمندان و مددجویان،  به  سال گذشته خدمات ویژه 
توزیع غذای گرم در عید سعید غدیر خم صورت گرفت، 
گفت: امسال نیز جمع آوری و توزیع کمک های مختلف 
مساعدت  با  ولادت،  و  امامت  دهه  در  اطعام  به ویژه 
نیکوکاران و رعایت پروتکل های بهداشتی انجام می شود. 
زارع با بیان اینکه ۱۲۰ هزار خانواده نیازمند تحت حمایت 
این نهاد هستند، گفت: امیدواریم هر کس به اندازه سهم 
خود به عنوان عضوی از جامعه اسامی بتواند در رسیدگی 
به ایتام و نیازمندان در این ایام با تهیه سبد معیشتی و 
اطعام نیازمندان گام بردارد. او با تأکید بر اینکه این نهاد 
است، گفت: کمیته  نیکوکاران  و  بین محرومان  واسطه 
امداد استان واسطه خیر و مورد اعتماد خیران و نیکوکاران 
فعال در عرصه خیر و احسان است و کمک های مردمی را 
بر اساس نیت آنها در سریع ترین زمان ممکن بین جامعه 

تحت پوشش خود توزیع خواهد کرد.

جهش تحصیلی دانش آموزان در مقطع ابتدایی قابل اجرا است 
و هر ســال دانش آموزان زیادی متقاضی ثبت نام در سنجش 
جهش تحصیلی هستند تا بتوانند با جهشی خواندن یک پایه 

به پایه های بعدی راه پیدا کنند.
به گزارش ایمنا، جهش تحصیلی، طرحی برای دانش آموزان 
با بهره هوشی بالا و متفاوت از سایر دانش آموزان، برای رفتن 
به مقاطع بالاتر است و این امکان را فراهم می کند که مسیر 
پیشرفت را برای دانش آموزان هموارتر کند و آنها را به موفقیت 
برساند، اما گاهی شرایط نامناسب این شیوه، ارتقای دانش آموز 
را با شکست مواجه می کند، آگاهی والدین و دانش آموزان از این 
موضوع می تواند از شکست آنها در فرایند تحصیل پیشگیری 
کند. برای جهش تحصیلی فقط کارنامه ای پر از نمرات خوب 
کافی نیســت، هرچند آموزش وپرورش نخستین شرط برای 
جهش تحصیلی را کسب نمرات ممتاز می داند، با این که این 
شرط لازم است اما کافی نیست چرا که همیشه کسب نمرات 
ممتاز نشانی از استعداد برتر دانش آموز نیست و نمی توان تنها 
نمرات را معیار پذیرش دانش آموزان برای حضور در دوره های 
جهش تحصیلی دانست. در جهش تحصیلی داشتن استعداد 
مهم ترین عامل در نظر گرفته می شــود اما استعداد لزوما به 
معنای کسب نمره ممتاز نیست، برخی والدین این دو موضوع 
را با هم اشــتباه می گیرند درحالی که استعدادهای ویژه فرزند 
برایشان تأییدشده نیست بدون در نظر گرفتن عوامل مختلف، 
برای جهش تحصیلی او اصرار می کنند درحالی که بسیاری از 
خانواده ها با این طرح آشنا نیستند و موضوعی که در این طرح 
کمتر به آن توجه شده بخش روانشناسی و تأثیرات روحی و 

روانی است که برای دانش آموز دارد.
Á  انجام تســت هوش برای جهش تحصیلی

دانش آموزان
محسن الماسی، رئیس اداره آموزش وپرورش استثنایی استان 
اصفهــان، در خصوص جهش تحصیلی دانش آموزان مقطع 
ابتدایی، اظهــار می کند: دانش آموزان برای جهش تحصیلی 
حتما باید کارنامه قبولی داشته باشند، جهش تحصیلی از پایه 
اول به سوم، دوم به چهارم، سوم به پنجم و چهارم به ششم 
انجام می شود و ضروری است دانش آموزان پایه اول را خوانده 
باشــند. جهش برای دو بار هم برای دانش آموزان وجود دارد، 
یعنی احتمال دارد دانش آموز بتواند در یک مقطع اول به سوم 
را جهشــی خوانده باشد و پایه سوم را بخواند و سپس از پایه 
سوم به پنجم یا پایه چهارم به ششم برای جهش تحصیلی 
امتحــان بدهد. او اضافه می کند: باید همه نمرات دانش آموز 
در کارنامه خیلی خوب درج شــده باشد و والدین درخواست 
جهش تحصیلی دانش آموز را به مدیر ارجاع می دهند، سپس 
مدیر نوبت گیری را برای جهش تحصیلی او انجام می دهد و 
آزمون هوش از دانش آموز گرفته می شود، بعد از این که هوش 
دانش آموز سنجش شد طی هماهنگی با همکاران فرهنگی 
در مناطق، نواحی و اطاع رسانی قبلی به خانواده دانش آموز 
امتحان تعیین سطح از چند درس گرفته می شود و انجام تست 
هــوش از دانش آموزان برای جهش تحصیلی در پایگاه های 
تخصصی صــورت می گیرد. رئیــس اداره آموزش وپرورش 
استثنایی استان اصفهان، تصریح می کند: به دلیل مشکات 
نرم افزاری سامانه »ســیدا« هنوز عده ای از مدیران مدارس 
موفق به گرفتن کارنامه دانش آموزان نشــدند و تعدادی هم 
توانســتند کارنامه را بگیرند، باید در روزها و هفته های آینده 
عیب های نرم افزاری این ســامانه برطرف شــود تا کارنامه 
در اختیار مدیران مدارس قرار بگیرد تا با اســتناد به کارنامه 

نوبت گیری دانش آموز برای جهش تحصیلی را انجام دهند.
Á  ســالانه ۵۰۰ تا هزار دانش آموز متقاضی

جهش تحصیلی
الماسی، تأکید می کند: هر سال این برنامه برای آزمون هوش 
و جهش تحصیلی دانش آموزان برگزار می شود و حدود ۵۰۰ 
تا هزار دانش آموز متقاضی جهش تحصیلی در استان هستند، 
سال گذشته قریب به ۷۰۰ نفر متقاضی جهش تحصیلی بودند 
و هر ســال بین ۳۵ تا ۴۰ درصد آمار قبولی در استان داریم. 
نکته مهم این که بســیاری از والدین فکر می کنند که اگر 
دانش آموزی شعر و حدیث زیاد و قرآن را حفظ باشد یا بتواند 
به خوبی صحبت کند، می تواند برای جهش تحصیلی شرکت 
کند درحالی که این باور اشتباه است. او می افزاید: آزمون جهش 
تحصیلی به صورتی اســت که هوشــی دانش آموز را تعیین 
می کند، یعنی باید به لحاظ اســتاندارد هوشی از همسالان و 
هم رتبه های خود جلوتر باشد، در غیر این صورت شرایط قبولی 
را برای جهش تحصیلی به دست نمی آورد، متأسفانه هر سال 
این موضوع را به خانواده ها تذکر می دهیم اما دوباره بدون توجه 
به استانداردهای هوشی لازم فرزند برای جهش تحصیلی وارد 
این مسئله می شــوند. رئیس اداره آموزش وپرورش استثنایی 
استان اصفهان، اظهار می کند: برای این گروه از دانش آموزان 

به دلیل آسیب های زیادی که به دنبال دارد جهش تحصیلی را 
توصیه نمی کنیم، احتمال دارد با قبول نشدن تکرار پایه داشته 
باشند، متأسفانه بسیاری از مدارس غیرانتفاعی یک سال زودتر 
دانش آموز را ثبت نام کردند و این کار خاف است، به بهانه این 
که دانش آموز بتواند در آزمون جهش شرکت کند و به همین 

دلیل خانواده ها دچار مشکات زیادی می شوند.
Á  جهش تحصیلی تنها بــرای دانش آموزان

نخبه
الماسی، اضافه می کند: جهش تحصیلی را تنها برای آن گروه 
از دانش آموزانی که نخبه و خاص هســتند توصیه می کنیم 
و مابقی دانش آموزان ضرورتی ندارد در این آزمون شــرکت 
کنند، دانش آموزی که برای جهش تحصیلی ثبت نام می کند 
عاوه برداشــتن اصل کارنامه قبولی و نمــرات بالا، اصل 
شناسنامه، مدارک شناسایی والدین و دانش آموز به همراه برگه 
نوبت گیری مدیر مدرسه لازم است، خانواده ها با داشتن این 
مدارک وارد اداره آموزش وپرورش اســتثنایی می شوند و فرم 
رضایت را برای شرکت فرزندشان در آزمون جهش تحصیلی 
تکمیل می کنند. او در خصوص مفید بودن جهش تحصیلی 
برای دانش آموزان بااســتعداد، اظهار می کند: به هرحال باید 
بپذیریم در هر جامعه ای درصــدی از دانش آموزان خاص و 
نخبه هستند و این اتفاق طبیعی است، اما اگر قرار باشد این 
پدیده به صورت اپیدمی در بین خانواده ها اتفاق بیفتد پذیرش 
این موضوع قابل قبول نیســت، نباید والدین به دلیل چشم و 
هم چشــمی با دیگران اصرار بر شرکت فرزندشان در آزمون 
جهش تحصیلی داشته باشند، شرکت گروه های نخبه و خاص 
در آزمــون جهش تحصیلی را توصیــه می کنیم و این روند 

می تواند در آینده برای جامعه بسیار مفید باشد.
Á  جهش تحصیلی نوعی مداخله آموزشــی

است
غامرضا شاهمرادی، رئیس اداره مشاوره تربیتی، تحصیلی 
اداره کل آموزش وپرورش اســتان اصفهــان، در خصوص 
این که جهش تحصیلی نوعی رویکرد آموزشــی یا مداخله 
آموزشی است، اظهار می کند: بر اساس این رویکرد آموزشی 
دانش آموزان باهوش می توانند دوره ها و برنامه های درسی و 
آموزشی را در مدت زمان کوتاه تر و با سرعت بیشتر از معمول و 
در سنین پایین تر طی کنند. او اضافه می کند: مطابق آئین نامه 
ارزشــیابی پیشــرفت تحصیلی دوره ابتدایی قبول شدگان 
برجســته پایه های دوم و ســوم و چهارم ابتدایی با رعایت 
شــرایطی مانند این که از همه دروس آن پایه و پایه )های( 
قبل، ســطح پیشرفت »خیلی خوب« را کسب کرده باشند و 
آموزش وپرورش اســتثنایی صاحیت های هوشی و روانی 
دانش آمــوز را تأیید کند، در این صورت می توانند با تقاضای 
کتبی ولی خود در ارزشیابی شهریورماه پایه بالاتر شرکت کرده 
و در صورت کســب سطح پیشرفت »خیلی خوب« در همه 
دروس، به صورت جهشی به آن پایه ارتقا یابند. شاهمرادی، 
تأکید می کند: جهش تحصیلی یکی از مواردی است که اغلب 
والدین بدون نگرش همه جانبه بــه تأثیرات آن بر انجامش 
اصرار دارند درصورتی که اگر همه جانبه به آن نگریسته نشود 
در اغلب موارد مشکاتی به همراه خواهد داشت که والدین 

را از عملکرد خود پشیمان می کند. او تصریح می کند: مواقعی 
جهش تحصیلی باعث موفقیت در آینده می شــود و گاهی 
هم به نتیجه دلخواه منجر نمی شود چرا که جهش تحصیلی 
فرآیندی است که باید همه جانبه به آن نگریست و عاوه بر 
هوش و استعداد، باید توانایی های فردی و اجتماعی و روحیات 
فرزندمان را در نظر بگیریم و با آگاهی کامل از مزایا و معایب 
آن تصمیم گیری کنیم. رئیس اداره مشاوره تربیتی، تحصیلی 
اداره کل آموزش وپرورش استان اصفهان، اظهار می کند: باید 
هدف خود را از جهش، مشــخص کرده باشــیم و این نکته 
سرلوحه کار باشد که جهش تحصیلی سامتی روحی روانی، 
لذت از زندگی و یادگیری و کیفیت زندگی دانش آموز را تحت 

تأثیر قرار می دهد یا تأثیر منفی برای او دارد.
Á مزایا و معایب جهش تحصیلی

شاهمرادی در مورد مزایا و معایب جهش تحصیلی، می افزاید: 
جهش تحصیلی در بین روانشناسان و کارشناسان آموزشی 
همیشه موافقان و مخالفانی داشــته و دارد و مزایا و معایب 
آن مدنظر بوده اســت، موافقان، جهــش تحصیلی را حق 
همه کســانی می دانند که توانایی های ویژه دارند و معتقدند 
منطقی نیست دانش آموزان تیزهوش و سرآمد را به این بهانه 
که سن تقویمی شان کم بوده و ممکن است با همکاسی های 
بزرگ تر از خود دچار مشکل شوند از رشد و پیشرفت بازداشت. 
او ادامه می دهد: در سیستم مدارس عادی که نحوه تدریس 
معلم و محتوای کتاب ها انعطاف ندارد، این امکان وجود دارد 
که دانش آموزان تیزهوش که مطالب درســی را ســریع تر و 
عمیق تر از هم سن وسال های خود می آموزند، دچار بی انگیزگی 
شوند و استعدادهایشان هدر رود از جمله مزایایی که موافقان 
بر آن تأکید دارند این اســت که درگیــر کردن دانش آموزان 
سرآمد با سطوح بالاتری از چالش های علمی، می تواند آنها 
را برانگیخته و منجر به رشد انگیزش، خودکارآمدی و رضایت 
تحصیلی و در نهایت ســبب رشــد و عملکرد بهتر علمی و 

تحصیلی آنها شود.
Á  تسریع در آموزش علت مخالفت با جهش

تحصیلی
رئیس اداره مشاوره تربیتی، تحصیلی اداره کل آموزش وپرورش 
استان اصفهان، اظهار می کند: اما مخالفان جهش تحصیلی 
معتقدند جهش تحصیلی نوعی تســریع در آموزش است و 
مانع از اکتشــافات فردی کودکان و نوجوانان می شود، آنها 
ناســازگاری اجتماعی دانش آموز با همســالان، بالا رفتن 
سطح توقعات خانواده، اطرافیان و معلم از دانش آموز، تعمیق 
نداشتن مطالب آموخته شده، کسب نشدن مهارت های روانی، 
اجتماعی، حرکتی و نبود امکان انجام بازی های متناســب با 
سن را از معایب جهش تحصیلی می دانند. شاهمرادی، تصریح 
می کند: برای ثبت نام دانش آموز برای جهش تحصیلی نباید 
نگاه تک بعدی داشته باشیم )تنها به نمرات تأکید نشود( بلکه 
باید به حوزه های دیگر رشــد، به ویژه مهارت های اجتماعی، 
عاطفی توجه خاصی داشــته باشیم. او تأکید می کند: برخی 
خانواده هــا برای ورود فرزندان خود به جهش تحصیلی، آنها 
را در کاس های خصوصی و تقویتی مختلف ثبت نام می کنند 
و فرزند خود را زیر فشــار زیادی قــرار می دهند که این کار 

باعث ایجاد استرس فراوان، مشکات روحی و سرخوردگی در 
آنها می شود. شاهمرادی، اضافه می کند: دانش آموز تیزهوشی 
که در کنار ســطح آموزشی بسیار خوب، دارای خصوصیاتی 
مثل اعتمادبه نفس بالا، حریص نســبت به یادگیری، دارای 
تمرکز بالا، توانایی درک روابط، کنجکاو و جستجوگر، دارای 
بلوغ اجتماعی، مستقل بودن و موارد دیگر باشد، به طور یقین 
مناســب جهش تحصیلی است. رئیس اداره مشاوره تربیتی، 
تحصیلی اداره کل آموزش وپرورش اســتان اصفهان، تأکید 
می کند: جهش تحصیلی بــرای دانش آموزانــی که دارای 
خصوصیات فوق باشــند می تواند مفید باشد، اما والدین باید 
دقت کنند که در صورت جهشی خواندن فرزندشان، آنها خود 
را برتر از سایر هم پایه های خود ندانند و احساس تکبر و ممتاز 

بودن در آنها شکل نگیرد.
Á  جهش درسی برای بیش از یک پایه توصیه

نمی شود
معصومه عبدی، روانشــناس در خصوص پیامدهای جهش 
تحصیلی می گوید: جهشی درس خواندن برای بیش از یک 
پایه تحصیلی توصیه نمی شود چرا که دانش آموزی که عادت 
کرده در پایه تحصیلی خود ســرآمد و نسبت به همکاسان 
دیگرش از نظر هوش بالاتر باشــد، وقتی با جهش در کنار 
دانش آموزان مقاطع تحصیلی بالاتر قرار می گیرد در ســطح 
پایین تر یا حداقل هم ســطح آنها قــرار خواهد گرفت و با 
مشکات روحی فراوان و ســرخوردگی مواجه می شود که 
کاهــش اعتمادبه نفس، اضطــراب و بی میلی به تحصیل از 
جمله آنها اســت. او در ادامه می افزاید: لازم است که والدین 
هیچ وقت فرزندشــان را با سایرین مقایسه نکنند چرا که هر 
فردی استعداد و توانایی های خاص خود را دارد پس بهتر است 
والدین همکاری بیشتری در این زمینه داشته باشند. کودکانی 
که با دو پایه جهشی درس خواندن در کنار افرادی که از نظر 
سنی و جثه ای از آنها بزرگ تر هستند قرار می گیرند، سازگاری 
و هم خوانی کافی با آنها ندارند که این ناسازگاری گودال های 

عمیقی در روان آنها ایجاد می کند.
Á یادگیری سریع و احساس ممتاز بودن

فردین منصوری، روانشناس تربیتی دراین باره اظهار می کند: 
دانش آموزانی که تجربه تحصیات جهشی داشته اند معمولًا 
روحیات متفاوتی دارند و اغلب خود را برتر از سایر هم پایه های 
خود می دانند و خود را در کانون توجه قرار می دهند همچنین 
در خصوص نگرش و رفتارهایشان نسبت به دیگران احساس 
تکبر و ممتاز بودن می کنند. او تصریح می کند: مخالفان جهش 
تحصیلی نیز درست همین موضوع را محور مخالفت خود قرار 
می دهنــد چون باور دارند توان این دانش آموزان در یادگیری 
ســریع مفاهیم از آنها موجودی می سازد که بیشتر مواقع در 
نگرش های خود نسبت به دیگران احساس تکبر و ممتاز بودن 
می کنند. این روانشناس ادامه می دهد: برخی دیگر نیز نظرات 
مخالــف نظرات فوق را دارند و بر ایــن باورند که دوره های 
جهشی می تواند به پرورش استعداد و توانایی های دانش آموزان 
بیفزاید و تاش و پشتکارشان را دوچندان کند که همه این 
موضوعات قابل بحث است و در شرایط متفاوت نتایج مختلف 

را به دنبال دارد.

اما و اگرهای جهش تحصیلی دانش آموزان

جهش تحصیلی مداخله آموزشی است

آگهی تغییرات شرکت آرین بهرنگ سیاه قلم شرکت سهامی خاص به 
شماره ثبت 56393 و شناسه ملی 14005930400

به اسـتناد صورتجلسـه مجمـع عمومی فـوق العـاده مـورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۳ تصمیمات ذیل 
اتخـاذ شـد : محل شـرکت به شهرسـتان اصفهـان ،بخـش مرکزی،شـهر اصفهان،محله 
پسـتی  کـد  بـه   ۱۸ عبدلی،پـاک  شـهید  خزایی،کوچـه  شـهید  خزایی،بلـوار  شـهید 
۸۱۹۸۳۵۷۱۶۳ انتقـال یافـت و مـاده مربوطـه بـه شـرح فـوق اصـاح گردیـد. اداره کل 
ثبـت اسـناد و امـاک اسـتان اصفهـان اداره ثبـت شـرکت هـا و موسسـات غیرتجـاری 

)۱۱۶۹۴۶۷( اصفهـان 
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۵ فرهنگ وهنر

آگهی تغییرات شرکت یادمان کالا شرکت سهامی خاص به 
شماره ثبت 16316 و شناسه ملی 10260372548

بـه اسـتناد صورتجلسـه هیئـت مدیـره مـورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۶ تصمیمـات 
ذیـل اتخـاذ شـد : سـعید امانـی فرانـی کـد ملـی ۰۰۴۵۸۳۹۲۶۳ بعنوان 
رئیـس هیئـت مدیـره و محمدرضا امانی فرانـی کد ملـی ۱۲۸۹۴۴۲۲۸۲ 
بعنـوان نایـب رئیـس هیئـت مدیـره و مهـدی عارفیـان جـزی کـد ملی 
۱۲۸۸۰۶۱۱۷۱ بعنـوان عضـو هیئـت مدیـره و محمـود عارفیـان جـزی 
بـه کدملـی ۱۲۸۴۵۸۳۶۸۶ خـارج از اعضـاء بعنـوان مدیـر عامـل بـرای 
مـدت دو سـال انتخـاب گردیدنـد و کلیـه اوراق و اسـناد مالـی و تعهدات 
شـرکت بـا یـک امضـاء از دو امضاء رئیـس هیئت مدیره و یـا مدیر عامل 
بـا مهـر شـرکت معتبـر می باشـد. محمـود عارفیـان مدیر عامل شـرکت 
نامبـرده مجـری مصوبـات هیئت مدیره خواهـد بود. اداره کل ثبت اسـناد 
و امـاک اسـتان اصفهـان اداره ثبت شـرکت ها و موسسـات غیرتجاری 

اصفهـان )۱۱۶۹۴۶۹(

آگهی تغییرات شرکت یادمان کالا شرکت سهامی خاص به 
شماره ثبت 16316 و شناسه ملی 10260372548

به اسـتناد صورتجلسـه مجمـع عمومـی عـادی مـورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۶ تصمیمات 
ذیـل اتخـاذ شـد : سـعید امانـی فرانـی کـد ملـی ۰۰۴۵۸۳۹۲۶۳ و کـد پسـتی 
۱۵۶۳۶۷۴۱۱۷ و مهـدی عارفیـان جـزی کـد ملـی ۱۲۸۸۰۶۱۱۷۱ و کد پسـتی 
۸۱۵۴۸۹۷۵۵۶ و محمدرضـا امانـی فرانـی کـد ملی ۱۲۸۹۴۴۲۲۸۲ و کد پسـتی 
۸۱۶۵۸۸۴۱۷۱ بعنـوان اعضـاء اصلـی هیئـت مدیـره شـرکت بـرای مـدت دو 
سـال انتخـاب گردیدنـد. ترازمالـی سـال ۹۹ تصویـب شـد. ناصـر اخـاص کـد 
ملـی ۰۰۴۸۰۱۵۳۴۲ و کـد پسـتی ۱۳۱۷۸۱۳۸۱۳ بـه سـمت بـازرس اصلـی و 
پرویـز مولوی نـژاد کد ملی ۶۲۶۹۷۶۰۴۴۵ کد پسـتی ۱۴۸۱۷۱۳۴۱۶ به سـمت 
بـازرس علـی البدل بـرای مدت یک سـال انتخـاب گردیدنـد. روزنامـه اصفهان 
امـروز جهـت درج آگهی و دعوتنامه های شـرکت انتخاب گردیـد. اداره کل ثبت 
اسـناد و امـاک اسـتان اصفهـان اداره ثبت شـرکت هـا و موسسـات غیرتجاری 

اصفهـان )۱۱۶۹۴۷۰(

 ۵
  کوک فرهنگ 

»باغ وحـش مخفـی«، »بهتریـن دشـمنان«، »رویـای 
فروشـی«،  توفـو  ماشـین  دریفـت  بهتریـن  رانندگـی: 
»خوشـحال بـاش آقـای لـی«، »بازنـدگان قهرمـان« و 
»پدربـزرگ من یک فضایی اسـت« شـش فیلـم جدیدی 

هسـتند کـه ایـن هفتـه روی آنتـن شـبکه ها مـی رود.
بـه گـزارش پایـگاه اطـلاع رسـانی سـیما؛ فیلم هـای 
سـینمایی و تلویزیونـی و انیمیشـن امیرکبیـر، زرد قناری، 
راز اسپنسـر، کفـش، پدربزرگ هـا، شکرسـتان، آقای جو، 
گـم شـدن مهمـان ویـژه، ده رقمـی، بـاغ وحـش مخفی، 
چاقوکشـی، بهتریـن دشـمنان، رویـای رانندگـی: بهترین 
دریفـت ماشـین توفو فروشـی، خوشـحال باش آقـای لی، 
آرزوی بـزرگ، بازنـدگان قهرمان، دسـته ژانـدارم ها، بازی 
بـا آتش، دختر شـیرینی فروش و ... مصادف با عید سـعید 
غدیـر خم و جمعه از شـبکه های سـیما روی آنتن می رود.

Á شبکه یک سیما
فیلـم سـینمایی امیرکبیـر بـه کارگردانـی سـعید نیک 
پـور، پنج شـنبه سـاعت ۹ از شـبکه یـک سـیما پخـش 

شـد. خواهد 
فیلـم روایتگـر داسـتان زندگـی امیرکبیـر، صدراعظـم 
ناصرالدیـن شـاه و تـلاش و فعالیـت هـای او در راسـتای 
اصـلاح امور کشـور می باشـد. در نهایت و بـه دلیل اینکه 
اقدامـات امیرکبیر به مذاق بسـیاری از درباریان و اطرافیان 
شـاه خـوش نمی آیـد، با دسیسـه چینـی موفق می شـوند 
حکـم قتل او را از ناصرالدین شـاه گرفتـه و وی را در حمام 

فین کاشـان به شـهادت برسانند.
سـعید نیـک پـور، ایـرج راد، فخـری خـوروش، زنـده 
یـاد پرویـز پورحسـینی، رضـا فیاضـی و ژاله علـو در فیلم 

سـینمایی امیرکبیـر هنرنمایـی کـرده اند.
فیلـم سـینمایی زرد قنـاری بـه کارگردانـی رخشـان 
بنی اعتمـاد، پنج شـنبه سـاعت ۱۶ از شـبکه یـک سـیما 

روانـه آنتـن خواهـد شـد.
در فیلـم سـینمایی زرد قناری؛ مهدی هاشـمی، گلاب 

آدینـه و منوچهـر حامـدی نقش آفرینـی کرده اند.
فیلم سـینمایی راز اسپنسـر بـه کارگردانی پیتـر برگ، 
جمعه سـاعت ۱۶ از شـبکه یک سـیما تقدیم علاقه مندان 

خواهد شـد.
Á شبکه دو سیما

فیلـم تلویزیونی کفش به کارگردانی مرتضی آسـمانی، 
پنج شـنبه سـاعت  ۸ صبـح از شـبکه دو سـیما روانـه آنتن 

می شود.
کفـش داسـتان نوجوانی اسـت کـه در روز عیـد غدیر 
علـی رغـم مخالفت های شـدید بـزرگ ترها مـی خواهد 
بـه جای پدر بزرگش مسـئولیت کفشـداری امـام زاده را بر 
عهـده گیـرد. با وجود این کـه می خواهـد توانایی خودش 

را اثبـات کنـد در ایـن مسـیر با مشـکلاتی نیـز روبرو می 
شود.

مهـدی فقیـه، فرید قبـادی و مریـم وطن پـور در این 
فیلـم بـازی کرده اند.

فیلـم سـینمایی پدربـزرگ ها بـه کارگردانی سـانتیاگو 
ریکوایجـو، جمعـه سـاعت ۱:۲۰ دقیقه بامداد از شـبکه دو 

سـیما روانـه آنتن می شـود.
فیلم سـینمایی شکرسـتان بـه کارگردانـی محمدرضا 
فخرایـی زاده، جمعـه سـاعت ۸ از شـبکه دو سـیما روانـه 

آنتـن خواهد شـد.
در نسـخه سـینمایی شکرسـتان، تعـدادی از بازیگران 
سـینما به شـهر شکرسـتان مـی روند. داسـتان هـای این 
قسـمت نیـز در یک شـهر قدیمی و خیالـی روی می دهد 
و مـردم شکرسـتان بنـا به نیازهـای خـود، در لحظه خالق 

اثـری جدید می شـوند.
فیلـم سـینمایی آقـای جو، گم شـدن مهمـان ویژه به 
کارگردانـی تائه یان کیم، شـنبه ۹ مرداد ماه سـاعت ۱:۲۰ 

دقیقـه بامداد از شـبکه دو سـیما روانه آنتن خواهد شـد.
Á شبکه سه سیما

فیلـم سـینمایی ده رقمـی بـه کارگردانـی همایـون 
اسـعدیان، پنج شنبه سـاعت ۱۰ از شـبکه سه سیما پخش 

می شـود.
جـواد رضویـان، بهـاره رهنمـا و بهنوش بختیـاری در 

ایـن فیلـم هنرنمایـی کـرده اند.
فیلم سـینمایی جدیـد باغ وحش مخفی بـه کارگردانی 
جائو گان سـان، پنج شـنبه سـاعت ۱۶ از شـبکه سه سیما 

روانـه آنتن خواهد شـد.
Á شبکه چهار سیما

ریـان  کارگردانـی  بـه  چاقوکشـی  سـینمایی  فیلـم 
جانسـون، پنج شـنبه سـاعت ۲۰:۳۰ از شـبکه چهار سـیما 

روی آنتـن مـی رود.
فیلـم سـینمایی جدید بهترین دشـمنان بـه کارگردانی 
رابیـن بیسـل، جمعه سـاعت ۲۰:۳۰ از شـبکه چهـار روی 

آنتن مـی رود.
Á شبکه پنج سیما

فیلم سـینمایی جدیـد رویای رانندگـی: بهترین دریفت 
میسـاوا،  شـین  کارگردانـی  بـه  فروشـی  توفـو  ماشـین 
پنج شـنبه سـاعت ۹ از شـبکه پنـج سـیما روانـه آنتـن 
می شـود.فیلم سـینمایی جدیـد خوشـحال بـاش آقای لی 
به کارگردانی کای بایوک لی، پنج شـنبه سـاعت ۱۳:۳۰ از 

شـبکه پنـج سـیما پخش می شـود.
فیلـم سـینمایی آرزوی بـزرگ بـه کارگردانـی تاکائـو 
کاتـو، جمعه سـاعت ۹ از شـبکه پنـج روانه آنتن می شـود.

فیلم سـینمایی جدیـد بازندگان قهرمان بـه کارگردانی 
سباسـتین بورنشـتاین، جمعه سـاعت ۱۳:۳۰ از شبکه پنج 

تقدیـم علاقه مندان می شـود.
فیلـم سـینمایی دسـته ژانـدارم ها بـه کارگردانـی ژان 
گیرالـت، پنـج شـنبه سـاعت ۱ بامـداد از شـبکه نمایـش 

می شـود. علاقه منـدان  تقدیـم 
فیلـم سـینمایی بـازی بـا آتـش بـه کارگردانـی اندی 
فیکمـن، پنـج شـنبه سـاعت ۱۱ از شـبکه نمایش پخش 

می شـود.

فیلـم سـینمایی دختر شـیرینی فـروش بـه کارگردانی 
ایرج طهماسـب، پنج شـنبه سـاعت ۱۳ از شـبکه نمایش 

روانـه آنتن می شـود.
ایرج طهماسـب، فاطمه معتمد آریا، سـعید پیردوست و 
یوسـف تیموری در فیلم سـینمایی دختر شـیرینی فروش 

هنرنمایی کـرده اند.
بـه  دوم(  )قسـمت  نارنیـا  افسـانه  سـینمایی  فیلـم 
کارگردانی اندرو آدامسـون، پنج شـنبه ساعت ۱۵ از شبکه 

نمایـش روانـه آنتـن می شـود.
فیلم سـینمایی شـکار هیـولا ۲ بـه کارگردانـی ریمن 
هویـی، پنـج شـنبه سـاعت ۱۷ از شـبکه نمایـش تقدیـم 

می شـود. علاقه منـدان 
فیلـم سـینمایی گوینـده خبـر ۲: افسـانه ادامـه دارد به 
کارگردانی آدام مک کی، پنج شـنبه سـاعت ۱۹ از شـبکه 

نمایـش روانـه آنتن می شـود.
فیلـم سـینمایی کلاهـی بـرای بـاران بـه کارگردانـی 
مسـعود نوابـی، پنـج شـنبه سـاعت ۲۱ از شـبکه نمایش 

می شـود. پخـش 
رضـا عظـاران، جواد رضویان، مهـران غفوریان، حدیث 
فولادونـد، مهـران رجبـی، فلور نظری، داریوش سـلیمی و 
زهره حمیدی در فیلم سـینمایی کلاهی بـرای باران بازی 

کرده اند.
بـه  فیلـم سـینمایی سـریع و خشـن: هابـز و شـاو 
کارگردانـی دیویـد لیـچ، پنج شـنبه سـاعت ۲۳ از شـبکه 

می شـود. پخـش  نمایـش 
هـاوارد  کارگردانـی  بـه  بـراوو  ریـو  فیلـم سـینمایی 
هاکـس، جمعـه سـاعت ۱ بامـداد از شـبکه نمایـش روانه 

می شـود. آنتـن 
Á شبکه شما

فریـدون  کارگردانـی  بـه  نـاردون  سـینمایی  فیلـم 
حسـن پور، پنج شـنبه سـاعت ۱۳:۳۰ از شبکه شـما تقدیم 

شـد. خواهـد  علاقه منـدان 
امیـن حیایی، لیـلا اوتادی و مهـران غفوریان بازیگران 

این فیلم سـینمایی هستند.
فیلـم تلویزیونـی غریبـه بـه کارگردانی بهادر اسـدی، 
پنج شـنبه سـاعت ۲۴ از شـبکه شـما روانـه آنتـن خواهـد 

. شد
عباس جمشـیدی، مهرداد نیکنام، سوسـن پـرور، ناصر 
گیتـی  جاه و شـهاب تیموریان در این فیلم بـازی کرده اند.

فیلم تلویزیونی خسـیس بـه کارگردانی احمـد کاوری، 
جمعه سـاعت ۱۳:۳۰ از شـبکه شـما تقدیـم علاقه مندان 

خواهد شـد.
اکبـر عبـدی، زویا امامی و بهشـاد شـریفیان بازیگران 

این فیلم هسـتند.

ابراز تمایل ۹ فیلم پرمخاطب 
برای اکران

دبیر شورای صنفی نمایش از تمایل ۹ فیلم پرمخاطب برای 
ورود به چرخه اکران عمومی خبر داد.مرتضی شایسته دبیر 
شورای صنفی نمایش در گفتگو با مهر، با اشاره به ترغیب 
صاحبان فیلم ها به اکران عمومی گفت: خوشبختانه با اکران 
موفق فیلم سینمایی »دینامیت« در سینماهای کشور، رضایت 
سینماداران نیز برآورده شده است و آنها نیز با رعایت کامل 
تا  پروتکل های بهداشتی تمام تاش خود را می کنند که 
شرایط مناسبی را برای حضور مخاطبان در سینماها فراهم 
کنند.وی بیان کرد: بر همین اساس، درخواست هایی نیز برای 
اکران فیلم ها به شورای صنفی نمایش ارائه شده است که این 
درخواست ها در جلسه آینده شورای صنفی نمایش بررسی 
و نتیجه نهایی اعام خواهد شد.دبیر شورای صنفی نمایش 
ادامه داد: می توان گفت اکران »دینامیت« ترس از اکران را از 
صاحبان فیلم های سینمایی دور کرده است و در حال حاضر 
برای اکران آثار خود ترغیب شده اند. البته این را هم باید یادآور 
شوم که اگر صاحبان آثار، فیلم های خود را برای اکران ندهند، 
احتمال کهنه شدن فیلم ها وجود دارد. چراکه فیلم هایی که 
بین ۲ تا ۳ سال پیش ساخته شده است باید اکران شود و 
اگر اکران نشود خطر کهنه شدن آن وجود دارد.وی توضیح 
داد: در شرایط فعلی سینماداران نیز به دنبال فیلم های خوب 
و پرمخاطب هستند تا از این طریق مخاطبان به سینماها 
بازگردند. ما نیز در شورای صنفی نمایش تمام تاش خود را 
می کنیم تا شرایط برای اکران فیلم های پرمخاطب را فراهم 
سازمان  البته  کرد:  بیان  نمایش  شورای صنفی  کنیم.دبیر 
سینمایی با پرداخت ۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان در قبال 
۵ میلیارد فروش در گیشه به صاحبان فیلم ها، شرایط خوبی 
را برای اکران فراهم کرد که اگر این مسئله ادامه پیدا کند 
می توانیم بگوییم فیلم های بیشتری اکران خواهد شد.شایسته 
در پایان درباره آمار فیلم های متقاضی اکران هم گفت: در 
حال حاضر ۲۵ فیلم بسیار پرمخاطب و عالی وجود دارد که 
می تواند در چرخه اکران قرار گیرد که ازاین بین ۹ فیلم تمایل 

به اکران عمومی دارند.

»جن گیر« برمی گردد
کمپانی یونیورسال با تعیین بودجه ۴۰۰ میلیون دلاری قصد 
دارد سه گانه جدیدی بر فیلم »جن گیر« بسازد.به گزارش 
ورایتی، یونیورسال با تعیین بودجه ۴۰۰ میلیون دلاری قصد 
دارد تا سه فیلم جدید »جن گیر« را در »پیکاک« که سرویس 
جدید استریم و اکران آناین این کمپانی است به نمایش 
درآورد.گفته شده الن برستاین بازیگر برنده اسکار که اولین 
بار در فیلم اصلی ۱۹۷۳ در آن بازی کرد، نقش خودش را به 

عنوان کریس مک نیل تکرار می کند.

    قفسه   سینمای

نامزدهای اولیه جایزه بوکر 
2۰2۱ اعلام شد

سیزده  و  اعام   ۲۰۲۰ سال  بوکر  جایزه  اولیه  نامزدهای 
نویسنده برای به دست آوردن جایزه ۵۰ هزار پوندی باهم 
رقابت می کنند. کازوئو ایشی گورو، نویسنده ژاپنی-انگلیسی 
برنده نوبل ادبیات سال ۲۰۱۷ و برنده پیشین بوکر در میان 

نامزدهای اولیه قرار گرفت.
فهرست نامزدهای اولیه جایزه بوکر اعام شد و نام نویسندگانی 
چون پاتریشیا لاکوود، کازوئو ایشی گورو و ماری لاوسون در 
آن به چشم می خورد و به نظر می رسد هیئت داوران به سالی 

رونی و کتاب جدیدش توجهی نکردند.
ایشی گورو اولین بار در سال ۱۹۸۹ پیش با داستان »باقیمانده 
روز« موفق به دریافت جایزه بوکر شد و حالا سی و یک 
سال پس از آن جایزه با داستان »کارا و خورشید« در میان 
نامزدهای اولیه قرار گرفت. کارا و خورشید اولین داستان 

نویسنده ژاپنی پس از دریافت جایزه نوبل ادبیات است.
داستان جدید ایشی گورو خوانندگان را با تکنولوژی پیشرفته 
در آینده آشنا می کند که پر از عناصر پادآرمان شهری است. 
کارا  نام  به  مصنوعی«  »دوستی  محور  بر حول  داستان 
می چرخد. کارا از دیدگاه خود در یک فروشگاه جهان را 
مشاهده می کند. داستان جدید ایشی گورو نیز مانند داستان های 
پیشین به پرسش هایی درباره عشق و انسانیت از زاویه دیدی 

خاص پاسخ می دهد.
هیئت داوران به کتاب جدید سالی رونی تحت عنوان »دنیای 
زیبا، کجا هستی؟« توجهی نکردند؛ این در حالی است که 
سالی رونی در سال ۲۰۱۸ با »آدم های معمولی« در میان 
نامزدها بود و بسیار موردتوجه قرار گرفت. داوران به داستان 
کوتاه جدید دن دلیلو تحت عنوان »سکوت« هم بی توجهی 

کردند.
نامزدهای اولیه جایزه بوکر سال ۲۰۲۱ به شرح زیر است:

»سفری به شمال« نوشته آنوک آرودپراگسام
»دومین مکان« نوشته ریچل کاسک

»عهد« نوشته دیمون گالگوت
»شیرینی آب« نوشته نیتان هریس

»کارا و خورشید« نوشته کازوئو ایشی گورو
»یک جزیره« نوشته کارن جنینگز

»شهری به نام تسکین« نوشته ماری لاوسون
پاتریشیا  نوشته  نمی کند«  صحبت  دراین باره  »هیچ کس 

لاکوود
»مردان خوش شانس« نوشته نادیفا محمد

»حیرت« نوشته ریچارد پاورز
»اتاق چینی« سانییو ساهوتا
»چرخه عالی« نوشته مگی

»جاودان روشن« نوشته فرانسیس اسپوفورد

  عیدانه تلویزیون برای غدیر؛ از »همسر« تا »دختر شیرینی فروش«

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

اول موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۷۰۰۱۳۰۳ مورخ ۱۴۰۰/۴/۷ هیات   -۱-۷۵۸
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک فاورجان تصرفات مالکانه بامعارض متقاضی آقای محمود محمدی 
قهدریجانی فرزند رجبعلی بشماره شناسنامه ۳۳۴ و کد ملی ۱۱۱۱۲۱۳۶۲۳ صادره از فاورجان 
در یک باب خانه به مساحت ۲۹۹/۳۷ متر مربع پاک ۳۸۶ اصلی واقع در قهدریجان خریداری 
مع الواسطه از مالک رسمی آقای علی اکبر هادیان محرز گردیده است. لذا به منظور اطاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۵/۰۶ حسین زمانی  تاریخ  اول: ۱۴۰۰/۰۴/۲۲  نوبت  انتشار  تاریخ 

علویجه- رئیس ثبت اسناد و اماک فاورجان ۱۱۶۲۶۴۵/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
اول  هیات   ۱۴۰۰/۳/۲۹ مورخ    ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۷۰۰۱۱۳۸ شماره  رای  برابر   -۱-۷۵۶
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فاورجان تصرفات مالکانه بامعارض متقاضی آقای محمد رضا 
شمس فاورجانی فرزند محمد على بشماره شناسنامه ۴۷۵ و کد ملی ۱۱۱۰۷۵۹۷۳۸ صادره 
از فاورجان در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه و مغازه های متصله مخروبه به 
مساحت ۲۸۷/۷۸ متر مربع پاک ۴۱۳ اصلی واقع در فاورجان خریداری مع الواسطه از مالک 
رسمی آقای مهر على كافی فرزند حاج حیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۴/۲۲  تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۵/۰۶ حسین زمانی 

علویجه-  رئیس ثبت اسناد و اماک فاورجان ۱۱۶۲۵۸۸/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۷۵۴-۱- برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۷۰۰۱۳۶۵ مورخ ۱۴۰۰/۴/۱۲ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فاورجان تصرفات مالکانه بامعارض متقاضی آقای ناصر هادیان قهدریجانی 
فرزند اکبر بشماره شناسنامه ۲۵۹ صادره از فاورجان در یک باب خانه به مساحت ۲۳۸/۵۵ 
مترمربع پاک ۳۸۶ اصلی واقع در قهدریجان خریداری از مالک رسمی آقای علی اکبر هادیان 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۵/۰۶ حسین زمانی  تاریخ  اول: ۱۴۰۰/۰۴/۲۲  نوبت  انتشار  تاریخ 

علویجه- رئیس ثبت اسناد و اماک فاورجان ۱۱۶۲۶۴۶/م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  آرا صادره هیات های موضوع  برابر   -۱-۷۵۲
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بامعارض متقاضیان محرز گردیده است لذا مشخصات متقاضیان و اماک مورد تقاضا به 

شرح زیر به منظور اطاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود. در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و اماک تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.

ردیف ۱- رای شماره ۲۳۲۶۷ - مورخ ۱۳۹۹/۱۰/۱۶ هیات اول خانم فاطمه سلطانی رنانی به 
شناسنامه شماره ۱۷۶۴ کدملی ۱۲۹۳۱۴۴۰۳۷ صادره خمینی شهر فرزند حسین در ششدانگ 
یک باب ساختمان به مساحت ۲۲۹/۴۰ مترمربع قسمتی از پاک شماره ۱۳ فرعی از ۱۸ اصلی 
واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت حسین عسگری از مورد 

ثبت صفحه ۲۸۰ دفتر ۳۹ اماک. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۴/۲۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۵/۰۶  شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و اماک غرب اصفهان ۱۱۶۳۶۷۲/م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  آرا صادره هیات های موضوع  برابر   -۱-۷۵۰
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بامعارض متقاضیان محرز گردیده است لذا مشخصات متقاضیان و اماک مورد تقاضا به 
شرح زیر به منظور اطاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود. در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و اماک تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.

ردیف ۱- رای شماره ۱۹۶۰ مورخ ۱۴۰۰/۰۲/۲۱ هیات اول خانم بتول خواجه دهاقانی به 
شناسنامه شماره ۳۲۲ کدملی ۵۱۲۹۶۰۴۶۶۰ صادره شهرضا فرزند مصطفی در ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت ۲۸۳/۲۷ مترمربع قسمتی از پاک شماره ۳۹۹ فرعی از ۴۰ اصلی 
واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت مرتضی میرعمادی از مورد 

ثبت صفحه ۴۱۸ دفتر ۳۷۸ اماک.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۴/۲۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۵/۰۶ شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و اماک غرب اصفهان ۱۱۶۳۶۴۵/م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۷۶۰-۱- برابر آراء صادره هیات های اول و دوم و سوم و چهارم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان 
تصرفات مالکانه و بامعارض متقاضیان محرز گردیده است . لذا مشخصات متقاضیان و اماک 
مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
درصورتی که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و اماک محل تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی 

تقدیم نمایند.
۱. رای شماره ۲۱۹۹۰-۱۳۹۹/۰۸/۲۶ هیات سوم خانم اكرم مستاجران به شناسنامه شماره 
۱۳۴۲ كدملی ۱۲۸۵۸۸۹۶۲۲ صادره اصفهان فرزند مصطفی در  بیست ، بیست و یکم  سهم 
مشاع از ده سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲۳۴.۲۷ مترمربع قسمتی از پاك 
شماره ۱۱۴ فرعی از ۴ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملك غرب   اصفهان از 
مورد ثبت صفحه ۱۳۸ دفتر ۴۱۵ و صفحه ۴۷۶ و  ۴۸۲ دفتر ۱۰۲  اماک و صفحه ۲۳۹  دفتر 

۵۶۴ اماک
۲.  رای شماره۲۱۹۹۲-۱۳۹۹/۰۸/۲۶ هیات سوم خانم رضوان علینقیان جوزدانی به شناسنامه 
شماره ۱۱۶ كدملی ۱۲۸۴۷۶۱۳۴۷ صادره اصفهان فرزند حسن در   بیست ، بیست و یکم  سهم 
مشاع از ده سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲۳۴.۲۷ مترمربع قسمتی از پاك 
شماره ۱۱۴ فرعی از ۴ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ ۱۴ حوزه ثبت ملك غرب   اصفهان 
از مورد ثبت صفحه ۱۳۸ دفتر ۴۱۵ و صفحه ۴۷۶ و  ۴۸۲ دفتر ۱۰۲  اماک و صفحه ۲۳۹  

دفتر ۵۶۴ اماک  
۳. رای شماره ۲۱۹۹۴-۱۳۹۹/۰۸/۲۶ هیات سوم خانم صدیقه كدخدائی الیادرانی به شناسنامه 
شماره ۱۰۳۴ كدملی ۱۲۸۴۴۵۵۷۵۰ صادره اصفهان فرزند باقر در  یک سهم و سه هفتم سهم 
مشاع از ده سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲۳۴.۲۷ مترمربع قسمتی از پاك 
شماره ۱۱۴ فرعی از ۴ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملك غرب   اصفهان از 
مورد ثبت صفحه ۱۳۸ دفتر ۴۱۵ و صفحه ۴۷۶ و  ۴۸۲ دفتر ۱۰۲  اماک و صفحه ۲۳۹  دفتر 

۵۶۴ اماک
۴. رای شماره ۲۱۹۹۵-۱۳۹۹/۰۸/۲۶ هیات سوم آقای محمود كدخدائی الیادرانی به شناسنامه 
شماره ۱۶ كدملی ۱۲۸۴۳۶۰۷۵۱ صادره اصفهان فرزند باقر در دو سهم و شش هفتم سهم 

مشاع از ده سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲۳۴.۲۷ مترمربع قسمتی از پاك 
شماره ۱۱۴ فرعی از ۴ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملك غرب   اصفهان از 
مورد ثبت صفحه ۱۳۸ دفتر ۴۱۵ و صفحه ۴۷۶ و  ۴۸۲ دفتر ۱۰۲  اماک و صفحه ۲۳۹  دفتر 

۵۶۴ اماک
۵. رای شماره۲۱۹۹۷-۱۳۹۹/۰۸/۲۶ هیات سوم خانم نفیسه كدخدائی الیادرانی به شناسنامه 
شماره ۹۲۴۰ كدملی ۱۲۹۲۰۲۳۴۵۷ صادره اصفهان فرزند مهدی در    بیست ، بیست و یکم  
سهم مشاع از ده سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲۳۴.۲۷ مترمربع قسمتی از 
پاك شماره ۱۱۴ فرعی از ۴ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴  حوزه ثبت ملك غرب   اصفهان 
از مورد ثبت صفحه ۱۳۸ دفتر ۴۱۵ و صفحه ۴۷۶ و  ۴۸۲ دفتر ۱۰۲  اماک و صفحه ۲۳۹  

دفتر ۵۶۴ اماک 
۶. رای شماره۲۱۹۹۹-۱۳۹۹/۰۸/۲۶ هیات سوم آقای  احمد كدخدائی الیادرانی به شناسنامه شماره 
۵۳۱ كدملی ۵۶۵۸۹۳۳۷۷۳ صادره كوهپایه فرزند باقر در  دو سهم و شش هفتم سهم مشاع از ده 
سهم ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲۳۴.۲۷ مترمربع قسمتی از پاك شماره ۱۱۴ فرعی 
از ۴ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملك غرب   اصفهان از مورد ثبت صفحه ۱۳۸ دفتر 

۴۱۵ و صفحه ۴۷۶ و  ۴۸۲ دفتر ۱۰۲  اماک و صفحه ۲۳۹  دفتر ۵۶۴ اماک  
آراء صادره قبلی با رعایت اصاحات فوق قابل اجرا میباشند.

بدیهی است درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادرخواهدشد .

تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۰/۰۴/۲۲ تاریخ انتشار نوبت دوم  ۱۴۰۰/۰۵/۰۶ ابوالفضل شهریاری 
نائینی- رئیس منطقه ثبت اسناد و اماک غرب اصفهان ۱۱۶۳۹۱۲/م الف

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

۷۶۲-۱- برابر آراء صادره هیأت/هیأت های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه مرکزی اصفهان تصرفات مالکانه و 
بامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و اماک مورد تقاضا به شرح زیر 
به منظور اطاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و اماک محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 

ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند.
حسین  آقای   ۱۴۰۰/۰۴/۱۵ مورخ   ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۲۳۰۰۰۴۲۳ شماره  رأی  برابر   -۱ ردیف 
سراجان به شماره شناسنامه ۴۹۵۳۴ کدملی ۱۲۸۰۳۸۳۴۷۱ صادره از اصفهان فرزند اکبر نسبت 
به ششدانگ یکباب مغازه به مساحت ۵۱/۱۶ مترمربع مفروزی از پاک شماره ۱۱۵۹ الی 
۱۱۶۳- اصلی واقع در بخش ۲ ثبت اصفهان که به صورت عادی از طرف وراث حمید فرهادی 
نیا و ثریا کازرونی و نادر و نگار و ندا و نازنین فرهادی نیا و علی فرهادی نیا، زهره سفید دشتی، 

به نامبرده واگذار گردیده است. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۴/۲۲ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۵/۰۶ ابوالفضل ریحانی- 

رئیس منطقه ثبت اسناد و اماک مرکزی اصفهان ۱۱۶۳۷۹۳/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۷۶۴-۱- برابر رای شماره ۵۲۱ مورخ ۱۴۰۰/۲/۲۱ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بامعارض متقاضی مالکیت آقای علیمردان جعفری کاکلکی 
به شناسنامه شماره ۹۸۷ کدملی ۴۶۲۰۹۵۵۹۳۰ صادره شهرکرد فرزند یاد على بر ششدانگ 
یکبابخانه به مساحت ۱۱۷/۱۵ مترمربع مفروزی از پاک شماره ۱۳۱ فرعی از ۴۴۸۳ اصلی واقع 
در اصفهان بخش ۵ حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بیع نامه عادی و مع الواسطه از 
طرف آقای علی مقدس خریداری شده است. لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۴/۲۲ تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۰/۰۵/۰۶ اعظم قویدل- 

رئیس ثبت اسناد و اماک جنوب اصفهان ۱۱۶۳۷۴۸/م الف

آگهی فقدان سند مالكیت
۹۸۰-۱- شماره نامه: ۱۴۰۰۸۵۶۰۲۰۲۴۰۰۴۷۱۴ نظر به اینکه سه دانگ مشاع از ششدانگ 
پاک ثبتی ۴۷۹۷/۱۵۰ واقع در بخش ۵ ثبت اصفهان در دفتر ۳۹۰ صفحه ۷۶ اماک ثبت 
و سند مالكیت دفترچه ای به شماره چاپی ۳/۰۵۵۲۰۳ بنام احمد شفیعی علویجه صادر 
شده سپس طی سند انتقال ۴۷۰۱۲ مورخ ۹۰/۹/۵ دفتر ۵۵ اصفهان مقدار ۱۰/۸۷۵ سهم 
از ۳۹/۸ سهم ششدانگ به آقای قاسم شفیعی علویجه انتقال یافته اعام میدارد نامبرده 
انضمام دو برگ  به  الذكر به موجب درخواست ۱۴۰۰/۰۱۲۰۷۹ مورخ ۱۴۰۰/۴/۱۵  اخیر 
امضاء شهود آن ذیل شماره یکتای ۱۴۰۰۰۲۱۵۵۸۶۱۰۰۰۱۲۶ و  استشهادیه محلی که 
رمز تصدیق ۶۶۹۸۹۶ مورخ ۱۴۰۰/۴/۱۴ مورد گواهی دفترخانه اسناد رسمی ۱۰۶ اصفهان 
درخواست  و  مفقود  جابجائی  علت  به  مالکیت  سند  که  است  مدعی  نموده  است  رسیده 
صدور المثنی سند مالكیت را نموده لذا مراتب به استناد تبصره یک اصاحی ذیل ماده 
۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
انتشار این  نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت مذکور نزد خود میباشد از تاریخ 
آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه 
کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت 
اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالكیت المثنی 
جنوب  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  سرپرست  شبان-  مهدی  شد.  خواهد  مقررات  طبق 

اصفهان ۱۱۷۰۱۴۹/م الف
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  خبر  خبر

اصفهان امروز - احمدرضا منزه: میزان آبرسانی به 
اصفهان بزرگ به دلیل ایجاد حادثه برای یکی از خطوط اصلی 

انتقال آب با افت و قطعی در برخی مناطق مواجه شد.
مهرداد خورسندی سخنگوی آبفا استان اصفهان با اشاره به 
حادثه اخیر گفت: عملیات بازسازی یکی از خطوط اصلی شبکه 
آبرسانی اصفهان بزرگ که از ساعت سه بامداد روز سه شنبه 
پنجم مرداد ماه جاری آغاز شده بود با موفقیت به پایان رسید.

وی ادامه داد: مراحل هواگیری و سپس آبگیری این خط 
لوله حداقل ۱۰ ساعت به طول می انجامد و بنابراین شهرها و 
روستاهای تحت پوشش طرح آبرسانی اصفهان بزرگ تا دو 

روز آینده با افت و قطعی آب شرب مواجه هستند.
خورسندی افزود: آب تصفیه خانه بابا شیخ  علی با چند 
خط لوله به اصفهان منتقل می شود که شهرها و روستاهای 
مختلفی را تحت تاثیر قرار می دهد و متاسفانه حادثه برای یکی 

از این خطوط اصلی انتقال رخ داده است.
وی تصریح کرد: این حادثه در یکی از خطوط اصلی انتقال 
آب با قطر ۱۴۰۰ میلی متر در محدوده شهرستان فلاورجان 
رخ داد و موجب کاهش ۲۵ درصدی ظرفیت تامین آب شرب 
۵۷ شهر و ۳۸۰ روستای تحت پوشش طرح آبرسانی اصفهان 

بزرگ شد.
مدیر روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
گفت: بر همین اساس پیش بینی می شود عملیات آبگیری 
مخازن و در مدار قرار گرفتن خط انتقال آب، ۴۸ ساعت به 
طول انجامد، به همین دلیل از شهروندان گرامی و روستائیان 
فشار شبکه  عادی شدن شرایط  تا  تقاضا می شود  محترم 
آبرسانی، در مصرف آب نهایت صرفه جویی را داشته باشند.

وی با اشاره به اینکه عملیات تعمیرات تا ساعت ۱۱ روز سه 
شنبه ادامه داشت افزود: طول و قطر زیاد لوله عملیات آبگیری 
را زمان بر می کند که البته امیدواریم هر چه سریع تر این موضوع 

شکل گیرد.
خورسندی اضافه کرد: متاسفانه به دلیل کاهش بارش ها و 

افزایش مصارف، در روزهای معمولی تابستان حدود ۳۲۰۰ تا 
۴۳۰۰ لیتر در ثانیه کمبود آب برای اصفهان داریم که بروز این 

حادثه نیز باعث تشدید بیشتر مشکل شد.
وی با عذرخواهی از مردم بابت مشکل بوجود آمده عنوان 
کرد: از مردم درخواست می کنیم در مصرف آب نهایت دقت 
و صرفه جویی را داشته باشند تا شرایط بهبود یابد.سخنگوی 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان ادامه داد: به دلیل افت 
یا قطعی آب در برخی مناطق اصفهان تا ظهر سه شنبه بیش 
از ۱۷ تانکر سیار آبرسانی با ظرفیت بیش از ۱۰۲ هزار لیتر برای 
تامین آب مناطقی همچون ۲۲ بهمن، گلستان، آل محمد، آل 
خجند، رباط اول و فرعی های آن و ... اعزام شدند و در حال 

خدمت رسانی به مردم هستند.
وی افزود: در استان اصفهان و از ۱۵ خردادماه تا ظهر روز 

دوشنبه هفته جاری توسط چهار هزار و ۷۸۴ تانکر آب رسانی با 
ظرفیت ۵۳ میلیون لیتر، آب در اصفهان، شهرها و روستاهای 
آن توزیع شد که از این میزان ۵۶۴ تانکر با ظرفیت چهار 
میلیون و ۶۰۰ هزار لیتر، آب در این بازه زمانی در شهر اصفهان 
توزیع کردند.وی تاکید کرد: روزرانه به بیش از ۳۰۵ روستا 
در اصفهان توسط ۶۰ تانکر آب رسانی می شود.وی افزود: با 
توجه به افت یا قطعی آب در فصل تابستان در برخی مناطق 
اصفهان، از نیمه خرداد تا ظهر دوشنبه هفته جاری بیش از 
۲۷۴ هزار تماس با سامانه ارتباط با مشتریان آبفا )۱۲۲( گرفته 
شده که از این میزان بیش از ۱۶۴ هزار تماس مربوط به 
افت فشار و قطع آب بوده یعنی بیش از ۶۰ درصد تماس های 

مردمی در این بخش ثبت شده است.
وی افزود: باید سامانه دوم آبرسانی به اصفهان بزرگ، 

هر چه سریع تر وارد مدار شود تا بروز مشکلات این چنین 
جلوگیری به عمل آید، اگر این سامانه وارد مدار شود به طور 
قطع مشکلات افت یا قطعی آب در زمان های اوج مصرف 

کنترل می شود.
وی در پایان تاکید کرد: باز هم از عموم مردم درخواست 
می کنیم در ساعات اوج مصرف با مدیریت شرایط و مصارف 
خود کمک کنند تا بتوانیم این تابستان را به سلامت عبور کنیم 

و با کمترین مشکل در این زمینه روبرو باشیم.
شایان ذکر است اصفهان به دلیل تغذیه از تنها یک شبکه 
آب رسانی هر از چند گاهی با مشکلاتی در تامین آب خود روبرو 
می شود و این موضوع می طلبد مسئولان مرتبط با تسریع در 
روند تکمیل سامانه های آبرسانی به اصفهان کمک کنند تا از 
بروز مشکلات احتمالی در تامین آب اصفهان جلوگیری شود.

میلگرد ۵۰ به سبد محصولات 
صنعتی ذوب آهن اصفهان 

اضافه شد
تاشگران ذوب آهن اصفهان برای نخستین بار در کارگاه 
نورد ۵۰۰ موفق به تولید میلگرد ۵۰ مارک ۷۰CR۲ شدند که 
عاوه بر ایجاد ارزش افزوده بالاتر، نیاز کشور به این محصول 
را نیز تامین می کند. محمد امین یوسف زاده مدیر مهندسی 
نورد ذوب آهن اصفهان در خصوص محصول صنعتی جدیدی 
که به سبد محصولات ذوب آهن اضافه شد گفت: در چند سال 
اخیر، تحریم ها و کند شدن روند واردات باعث شد، انگیزه ها 
برای تولید محصولات صنعتی جدید افزایش یابد و ذوب آهن 
نیز در راستای تامین نیازهای بازار به سمت تولید محصولات 
با ارزش افزوده بالاتر رفت تا ضمن تامین نیاز داخل، روند 
سودآوری شرکت حفظ شود. وی افزود: طراحی تولید میلگرد 
۵۰ در یک ماه انجام شد و تولید آن خوشبختانه در تست اول 
به تولید انبوه رسید و حدود ۴ هزار تن براساس نیاز بازار تولید 
شد. یوسف زاده با بیان اینکه در تاش هستیم در نورد ۳۰۰ 
به زودی میلگرد ۳۰ مارک ۷۰CR۲ نیز تولید کنیم، اظهار 
داشت: مصرف این میلگردها در تولید گلوله های آسیاب برای 
خردکن های معادن است. هرچند ما اولین تولید کننده این 
محصول نیستیم و در گذشته نیز این محصول تولید شده، اما 
بازار خوب و گسترده ای دارد و نیاز زیادی به این محصول 
وجود دارد. لطیفی سرپرست کارگاه نورد ۵۰۰ نیز در مورد این 
محصول جدید گفت: میلگرد ۵۰ یک محصول آلیاژی است 
که پروسه نورد آن پیچیده تر از میلگردهای ساده است و درصد 
کروم بالای آن نشان دهنده خاص بودن این آلیاژ است که 
سختی زیادی دارد. وی با اشاره به اینکه روند تولید محصولات 
جدید در کارگاه نورد ۵۰۰ تداوم خواهد داشت: تولید این میلگرد 
با توان موجود در این کارگاه صورت گرفت و تمامی مراحل 
با دانش کارکنان ذوب آهنی انجام شد. احمد ملکوتی خواه 
معاون تولید کارگاه نورد ۵۰۰ در این خصوص گفت: با توجه 
به درخواست مدیریت بازاریابی و فروش داخلی، مبنی بر نیاز 
بازار به میلگرد سایز ۵۰ و امکان سنجی تولید این محصول در 
مهندسی نورد، تیم تحقیق با محوریت مدیر مهندسی نورد و 
سرپرستی های خدمات فنی تولید و کارگاه های نورد تشکیل 
شد و موضوع مورد بررسی قرار گرفت و از آنجا که کارگاه 
نورد ۵۰۰ سابقه تولید میلگرد های سایز ۶۰ و ۸۰ میلیمتر 
را دارد، این مهم بر عهده این کارگاه گذاشته شد. وی افزود: 
برای تولید این محصول ملزومات زیادی بایستی طراحی و 
ساخته میشد که پرسنل کارگاه با دریافت طرح اولیه از خدمات 
فنی تولید مهندسی نورد، با ارائه طرح های خاقانه، اقدام به 
تکمیل خط نورد این محصول نمودند و نهایتً با تاش شبانه 
روزی همکاران مونتاژ قفسه کارگاه، تکنولوژ خط و پرداخت، 
مکانیک و برق کارگاه و پرسنل کیفیت، تولید این محصول در 
تیرماه سال جاری با موفقیت انجام شدو برگ زرین دیگری بر 

افتخارات شرکت ذوب آهن اصفهان افزوده شد.

اختلاف قیمت ۱۴ هزارتومانی 
مرغ از تولید تا مصرف

مشاور عالی اتحادیه مرغداران گوشتی با بیان اینکه قیمت مرغ 
گرم برای مصرف کننده نباید بیشتر از ۲۵ تا ۲۶ هزار تومان 
باشد، گفت: به نظر می رسد عده ای دلال و واسطه مرغ 
ها را از شبکه خارج، کشتار و با قیمت های بالا عرضه می 
کنند. محمدعلی کمالی در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به این 
سوال که چرا قیمت مرغ به ۴۰ هزار تومان رسیده است، گفت: 
تولیدکنندگان باید به میزان نهاده ای که دریافت می کنند و 
مقداری جوجه ای که می ریزند مرغ زنده با قیمت مصوب 
۱۷ هزار و ۱۰۰ تومان تحویل دهند. همچنین تولیدکنندگان 
صاحب مرغ هایشان تا درب مرغداری هستند و اینکه بعد از آن 
چه اتفاقی می افتد در مسئولیت آنها نیست. وی ادامه داد: اینکه 
بعد از کشتار چگونه بخشی از مرغ ها از شبکه خارج می شوند 
یا در مسیر عمده فروشی تا خرده فروشی چه بر سر آنها می 
آید برای ما نیز جای سوال دارد، زیرا بخشی از مرغ هایی که 
با قیمت های بعضا ۴۰ هزار تومان فروخته می شود برچسب 
تنظیم بازار دارد. کمالی به اشاره به اینکه در بخش تولید با 
چالش هایی مواجه هستیم، تصریح کرد: گرمای هوا باعث 
شده که ۱۱۳ میلیون جوجه به درستی وزن نگیرند و تولید 
کمتر شود. از طرفی افزایش قیمت سویا، ذرت، جوجه یکروزه 
و افزایش کرایه های حمل و نقل هزینه تولید را بالا برده است 
و در حال حاضر قیمت تمام شده مرغ زنده برای تولیدکنندگان 
کیلویی ۱۹ هزار و ۶۰۰ تا ۱۹ هزار و ۹۰۰ تومان است. وی 
اضافه کرد: با این حساب قیمت مرغ گرم برای مصرف کننده 
نباید بیشتر از ۲۵ تا ۲۶ هزار تومان باشد. مشاور عالی اتحادیه 
مرغداران گوشتی در پاسخ به این سوال که این ۱۴ هزار تومان 
اختاف قیمت از تولید تا مصرف به جیب چه کسی می رود، 
گفت:  قیمت های بالای مرغ اصا مورد تایید ما نیست و  به 
نظر می رسد عده ای دلال و واسطه مرغ ها را به هر طریقی 
خارج از شبکه کشتار و با قیمت های بالا به فروش می رسانند.

پیش بینی کارشناسی درباره 
تورم 

یک کارشناس اقتصادی اظهار کرد: اگر تمام ۳۰۰ هزار میلیارد 
تومان کسری بودجه دولت با چاپ پول تامین شود، تورم 
سالانه ۷۰ تا ۸۰ درصد می شود اما اگر بیشتر این کسری 
با آزادسازی نرخ ها، درآمدهای مالیاتی و فروش اوراق تامین 
کاهش  درصد  تا ۳۵  آن  نرخ  و  کم تر می شود  تورم  شود، 
می یابد. به گزارش ایسنا، میثم هاشم خانی در یک برنامه زنده 
اینستاگرامی به تحلیل چشم انداز اقتصاد کان و تورم پرداخت 
و گفت: پیش بینی من این است که خودروسازان بورسی 
تقریبا ۴۰ هزار میلیارد تومان زیان خواهند داشت که دولت نیز 
این زیان را با حمایت های خود از جیب مردم تامین می کند. 
این در حالی است که اگر حمایت های دولت به صورت شفاف 
و پرداخت یارانه نقدی باشد، نه تنها هیچگونه لطمه و ضرری 

به اقتصاد وارد نمی کند بلکه سودآور نیز می شود. 

رفع مشکل افت فشار آب در 
سمیرم

با در مدار قرار گرفتن سه حلقه چاه کمکی، مشکل قطعی 
و افت فشار آب شهر سمیرم برطرف شد. مدیر دفتر بهره 
برداری، توسعه شبکه توزیع و کاهش آب بدون درآمد آبفای 
استان اصفهان گفت: در تابستان امسال به دنبال کاهش میزان 
آبدهی چشمه حسین آباد و عزیزخان که از مهم ترین منابع 
تامین آب شهر سمیرم است، بخش هایی از مناطق شهر 
سمیرم، مشترکین با مشکل افت فشار و قطعی آب مواجه 
شدند. سید محمدحسین صالح افزود: به همین دلیل در ۱۵ 
روز گذشته با اجرای دو کیلومتر خط انتقال، چاه های بحران 
شرکت آب منطقه ای به چشمه حسین آباد متصل شدند که 
در نتیجه در حدود ۲۵ لیتر بر ثانیه به ظرفیت تامین آب شرب 
شهر سمیرم اضافه شد. وی افزود: همچنین به منظور تقویت 
شبکه آبرسانی سمیرم، یک ایستگاه پمپاژ اضطراری احداث 
شد و اتصال مخازن بین راهی به شبکه انتقال آب شهر انجام 
شد. مدیر دفتر بهره برداری، توسعه شبکه توزیع و کاهش آب 
بدون درآمد آبفای استان اصفهان عنوان کرد: انتظار می رود 
با تقویت شبکه آبرسانی سمیرم، آب شرب مردم به صورت 
پایدار تامین شود چرا که بررسی ها بیانگر کاهش روزانه آبدهی 

چشمه حسین آباد است.

نگرانی نسبت به استقراض از 
بانک مرکزی و انتشار پول 

رییس کل سابق بانک مرکزی نسبت به روند انتشار پول 
پرقدرت در چهار ماه ابتدای امسال اظهار نگرانی و اعام 
کرده که چناچه این روند سریعا تغییر نکند تبعات بزرگی خواهد 
داشت. به گزارش ایسنا، عبدالناصر همتی در کانال تلگرامی 
خود آورده است: قصد نداشتم تا پایان دولت دوازدهم نقدی بر 
سیاست های اقتصادی دولت مستقر داشته باشم. ولی نگرانی 
از تأثیر عمیق برخی بی عملی ها که احتمالا به دلیل عدم وجود 
انگیزه کافی و وجود برخی ناهماهنگی ها در تیم اقتصادی 
فعلی حادث شده و تبعات ناگوار آن بر معیشت مردم و آینده 
اقتصاد کشور، ناگزیرم نکاتی را تذکر بدهم. این نکات را البته 
پیش از این به نوعی بصورت خصوصی به دولتمردان مستقر 
تذکر داده ام، اما به دلیل عدم مشاهده تغییر در رویه تصمیمات 
اقتصادی، بصورت عمومی آنها را منتشر می کنم شاید مؤثر 
افتد و گره ای از زندگی مردم بگشاید.روند انتشار پول پرقدرت 
در چهار ماه ابتدایی سال ۱۴۰۰ بسیار نگران کننده است و 
اگر سریعا تغییر نکند تبعات بزرگی خواهد داشت. دلیل این 
رشد، عمدتً استقراض بی رویه دولت از بانک مرکزی در قالب 
تنخواه هایی است که چشم اندازی برای تسویه آن ها وجود 
ندارد. در اواخر سال ۱۳۹۹ نیز تأکید کردم که منابع بودجه 
۱۴۰۰ غیر واقعی است و کسری زیادی دارد و تأمین افزایش 
حدود ۱۰۰ درصدی هزینه های بودجه ۱۴۰۰ نسبت به سال 
قبل امکان پذیر نیست؛ اما چرا مجلس و دولت در خصوص 
کنترل هزینه های بودجه اقدام نکردند، بحث جداگانه ای 
است.مشخص بود که در بخش هزینه ها رشد بی سابقه آن 
قابل تأمین نیست و در سمت منابع بودجه نیز  نمی شود بر 
صادرات نفت خام و میعانات و درآمدهای ارزی ناشی از آن 
حداقل در چهار ماه ابتدایی حتی با وجود گشایش در مذاکرات 

حساب کرد.
بر اقتصاددانان مسجل بود که باید فروش اوراق بدهی از سوی 
دولت به عنوان تنها راه تامین مالی غیرتورمی کسری بودجه 
در چهار ماه ابتدایی جدی گرفته شده و بایستی حداقل ماهانه 
بیش از ۱۲ هزار میلیارد تومان اوراق در چهار ماه اول فروخته 
می شد و البته اقدامات و واگذاری های دیگر هم در دستور کار 
قرار می گرفت؛ اما متاسفانه همانند سال ۱۳۹۹ باز این مهم در 
ماه های ابتدایی سال به دلیل تعلل جدی گرفته نشد و طی 
چهار ماه صرفا ۴۹۶۰ میلیارد تومان اوراق بدهی فروخته شده 
است. همین رقم در همین تاریخ در سال گذشته که من انتقاد 
می کردم که کم فروخته شده حدود ۱۰ برابر رقم فعلی و برابر 

۴۲۶۱۵ میلیارد تومان بود.
بدیهی است که اگر پرداخت ماهانه از محل فروش اوراق به 
خزانه انجام نگیرد، فشار بر بانک مرکزی و انتشار پول پرقدرت 
قطعی خواهد آمد و شوربختانه همینطور هم شده است. من 
از ذکر اعداد محرمانه در این گزارش عاجزم، ولی لازم است 

نسبت به این رویه سریعً تجدید نظر شود.
نکته مهم دیگر افزایش بین ۶۰ تا ۱۰۰ درصدی قیمت بین 
المللی کالاهای اساسی مختلف، خصوصً نهاده های کشاورزی، 
به دلیل تأثیر ادامه دار شیوع جهانی ویروس کرونا و افزایش 
نیاز به ارز برای تامین منابع لازم برای خرید این نهاده ها 
است؛ به عبارت دیگر هشت میلیارد دلار منابع  تعیین شده در 
بودجه ۱۴۰۰ برای تأمین کالاهای اساسی و دارو کفاف میزان 
ارزی را که برای واردات ضروری است، نمی دهد و عاوه بر 
فساد ارز ترجیحی، سبب ایجاد کمبود کالا در کشور خواهد 
شد.واقعیت فوق بدین معنا است که اگر هرچه زودتر موضوع 
تأمین ارز ۴۲۰۰ برای کالاهای اساسی تعیین تکلیف نشود تا 
این بخش از کالاهای بسیار ضروری کشور و مردم از طریق 
منابع صادرات غیرنفتی و با نرخ بازار ثانویه ارز تأمین گردد، 
بروز کمبود در کشور گریزناپذیر است. خصوصا که مطالعات 
معتبر نشان می دهند که علیرغم تأثیرات مثبت اولیه آن، به 
تدریج بخش عمده رانت ناشی از این ارز ترجیحی در طول 
زنجیره واردات، تولید و توزیع جذب شده و به مصرف کننده 
نهایی اصابت نکرده است.از دیگر سو وجود باتکلیفی و تعلل 
در تصمیم گیری بین دو دولت ۱۲ و ۱۳ چه در چشم انداز 
مذاکرات و چه در نحوه تأمین بودجه ریالی وارزی مورد نیاز 
کشور در حال دمیدن بر تنور افزایش خلق نقدینگی است که 
معیشت مردم را با چالش جدی مواجه خواهد کرد.در پایان 
ضمن درخواست عاجزانه از سیاست گذاران اقتصادی برای 
انجام اقدامات ضروری فوق برای عدم ایجاد مشکل در زندگی 
و معیشت مردم در ماه های آتی، تذکر می دهم که فارغ از اینکه 
دولت تغییر خواهد کرد، نباید اجازه داد که ریشه اتحاد دولت - 
ملت در حوزه اقتصاد گسسته شود و مطمئن هستم که با تغییر 
حکمرانی اقتصادی، سیاست ها و نیز جهت گیری درست، رشد 

سریع اقتصاد ایران در سال های آتی امکان پذیر است.

 بازگشت به شرایط عادی دو روز زمان می برد

 کاهش ظرفیت تامین آب 57 شهر اصفهان 
در پی حادثه

معاون هوانوردی و امور بین الملل سازمان هواپیمایی 
کشوری اعام کرد: با وجود افزایش قیمت بلیت هواپیما 
در شرایط کنونی هر دو دسته از ذینفعان یعنی ایرلاین ها و 
مردم ناراضی هستند و به همین دلیل ضرورت دارد، مساله 
نرخ بلیت هواپیما در شــورای عالی هواپیمایی کشوری 

مطرح شده و درباره آن تصمیم گیری شود.
ابولقاسم جالی در گفت وگو با ایسنا درباره مفاد قانونی 
قیمت گذاری بلیت هواپیما، اظهار کرد: با وجود انقضای 
حکم مندرج در بند )ب( مــاده ۱۶۱ قانون برنامه پنجم 
توسعه کشــور در خصوص آزادســازی نرخ ها و شبکه 
پروازهای داخلی  کشور و عدم تنفیذ این حکم در قانون 
برنامه ششــم توسعه کشــور،  صرف نظر از اجرا یا عدم 
اجرای صحیح و کامل مفاد قانونی در خصوص آزادسازی 
کامل نرخ حمــل و نقل هوایی و نحــوه رعایت دقیق 
الزامات تعیین شده در ماده فوق به عنوان پیش نیاز فرآیند 
آزادسازی، اهم انتظارات سیاستی در این زمینه )بر طبق 
تجارب جهانی( مانند افزایش رقابت، ارتقای کیفیت ارائه 
محصولات و خدمات و پایین آمدن نرخ کالا یا محصول 

در صنعت حمل و نقل هوایی کشور محقق نشد.
وی با بیان اینکه حدود هفت سال از پیاده سازی این 
قانــون در حوزه تعیین نرخ بلیت هواپیما می گذرد، افزود:  
آنچه هم اکنون با آن مواجه هستیم نارضایتی هر دو دسته 

ذینفعان این حوزه یعنی شرکت های هواپیمایی )از کانال 
عدم همخوانی ساختار هزینه و درآمد شرکت ها در شرایط 
فعلی به دلیل مشــکات عدیده ای نظیر تحریم، شیوع 
کرونا، بالا رفتن نرخ تســعیر ارز و...( و مسافران بخش 
هوایی )به دلیل نرخ های بالای بلیت و پایین آمدن قدرت 
خرید آنان( اســت که مصالح عمومی جامعه را با چالش 
مواجه کرده و مورد پیگیری جدی تمامی اجزاء جامعه اعم 
از شرکت های هواپیمایی، مسافران بخش هوایی، مجلس 
شورای اســامی و نهادهای نظارتی کشــور )سازمان 

بازرسی کل کشــور، تعزیرات، سازمان حمایت از حقوق 
مصرف کنندگان و تولیدکنندگان و دادستانی کل کشور( 
قرار گرفته و رفع این چالش مســتلزم اتخاذ تصمیمات 

درست و منطقی در مراجع ذیصاح آن است.  
معاون هوانوردی و امور بین الملل سازمان هواپیمایی 
کشــوری ادامه داد: طبق بند )ب( مــاده »پنج« قانون 
هواپیمایی کشوری مصوب سال ۱۳۲۸، نظارت بر فعالیت 
هواپیمایی کشــوری طبق مقررات هواپیمایی به منظور 
جلوگیری از وقوع مخاطــرات و رقابت های مضره بین 
متصدیان حمل و نقل هوایی و حفظ مصالح عمومی یکی 
از وظایف اصلی ســازمان هواپیمایی کشوری به عنوان 
نماینده دولت در صنعت حمل و نقل هوایی کشور است. 
از ســوی دیگر بر اساس بند )الف( ماده شش قانون فوق 
الذکر مطالعه و اظهارنظر در مسائل مربوط به هواپیمایی 
کشوری که از طرف وزیر راه یا یک از اعضای شورا به آن 
ارجاع می گردد و بند )ج( تعیین و تصویب نرخ حمل و نقل 
هوایی مسافر و بار از وظایف شورایعالی هواپیمایی کشوری 
است.جالی تاکید کرد: در پی چالش به وجود آمده درباره 
نرخ بلیت هواپیما کــه در مقطع کنونی مصالح عمومی 
جامعه را متاثر کــرده و با توجه به انقضای حکم مندرج 
در بند )ب( ماده ۱۶۱ قانون برنامه پنجم توســعه، وظیفه 
سازمان هواپیمایی کشــوری )به عنوان یکی از اعضای 

شورایعالی(، استناد به ماده قانونی فوق الذکر و دستور مقام 
عالی وزارت راه و شهرســازی معطوف به اختیار مندرج 
در بند )الف( ماده شش قانون هواپیمایی کشوری، آثار و 
جوانب نرخ های تعیین شده توسط شرکت های هواپیمایی 
با اســتناد به وظیفه مندرج در بند )ج( ماده شش قانون 
هواپیمایی کشــوری در جلسه آتی شورایعالی هواپیمایی 
کشوری مطرح و تصمیمات مقتضی در چارچوب اختیارات 

و وظایف شورا اتخاذ و اباغ خواهد شد.
بــه گزارش ایســنا، از روزهای نخســت تیــر ماه، 
شرکت های هواپیمایی قیمت بلیت هواپیما را در مسیرهای 
داخلی تا حدود ۳۰ درصد افزایش دادند در حالی که برای 
این افزایش نه توضیحــی ارائه کردند و نه مصوبه ای از 
شــورای عالی هواپیمایی کشوری در اختیار داشتند. پس 
از این افزایش قیمت مســوولان وزارت راه و شهرسازی 
و هواپیمایی کشوری بارها در اظهاراتی اعام کردند این 
افزایش قیمت غیر قانونی است و شرکت های هواپیمایی 
باید قیمت های خود را به نرخ مصوب سابق )آبان ماه سال 
گذشته( بازگردانند. همچنین به این نکته اشاره کردند که 
به زودی جلسه شــواری عالی هواپیمایی کشوری برای 
تصمیم گیری در این زمینه برگزار خواهد شــد،  اما این 
اتفاق تاکنون نیفتاده و برخی از ایرلاین ها هنوز نرخ های 

خود را بالا نگه داشتند.

وزیر راه و شهرسازی گفت: ورود سیمان و فولاد به بورس 
یک نوع گروگان گرفتن مردم است که با این قضیه مخالفم و 

اعضای دولت نیز با من هم نظر هستند.
به گزارش ایسنا، محمد اسامی ـ وزیر راه و شهرسازی ـ 
در یک برنامه تلویزیونی درباره گرانی های اخیر سیمان و فولاد 
اظهار کرد: متاسفانه در کشور ما ازهر مشکلی که پیش می آید 
برخی افراد سوءاستفاده می کنند. این قطعی برق که به علت 
کمک به زندگی مردم صورت گرفت همزمان شد با اقدامی که 
دولت هیچ نقشی در آن ایفا نکرده بود. سیمان را در بورس بردند 

که من مخالف این موضوع هستم.
وی افزود: سیمان همواره یک بازار سنتی داشته که در سطح 
کشور تامین می شده است. وقتی وارد بورس می شود یک نوع 
گروگان گرفتن مردم توسط عده ای است که بتوانند پولدار شوند 
و تحصیل مال کنند. دیروز هم این مساله را در دولت مطرح 
کردم و همه اعضای دولت با من هم نظر هستند که این کار 
نباید صورت می گرفت و باید همان روش قبلی باشد. ما هیچ 
زمانی در کشور مشکل سیمان نداشتیم؛ اما در یک ماه گذشته 
قیمت آن چهار برابر شده است. باید اجازه دهند همان فرآیند 
شبکه ای که وجود داشت و راحت سیمان را توزیع می کرد ادامه 

پیدا کند.
وزیر راه و شهرسازی همچنین درباره آخرین وضعیت مالیات 
بر خانه های خالی گفت: برنامه این است که واحدهای خالی به 
سازمان امور مالیاتی معرفی شوند.  هدف این است کسانی که 
مسکن را احتکار کرده و باعث التهابات بازار شده اند را کنترل 
کنیم تا سرمایه ها در بخشهای مولد به کار گرفته شود. مسکن 

نیز برای مصرف کننده مورد استفاده قرار گیرد.
اسامی با بیان اینکه تا کنون ۱.۳ میلیون واحد خالی را 
شناسایی و به سازمان امور مالیاتی معرفی کرده ایم افزود: من 

فکر می کنم این ۱.۳ میلیون حداقل ۶۰ درصد از خانه های 
خالی است. بیشتر از این هم ممکن است باشد و ما الان داریم 
۲۵ میلیون خانوار که صاحب خانه هستند را شناسایی می کنیم. 
از روزهای آینده وزارت راه و شهرسازی برای افراد پیامک ارسال 
می کند و وضعیت خانه را با مالک چک می کند که البته این 
گزینه دوم ما است. گزینه اول این بود که هرکسی در هرجا 
ساکن است در سامانه اماک و اسکان ثبت نام کند. از این 

طریق ۳ میلیون نفر خودشان را معرفی کردند.
Á بعضی اشخاص ۱۰۰۰ واحد خالی دارند

وی ادامه داد: در حال حاضر گزینه ما این است که برای 
مالک پیامک می فرستیم و اعام می کنیم شما این خانه را دارید، 
آیا تایید می کنید یا تایید نمی کنید. این رفت و برگشت کمک 
می کند که آن ۱.۳ میلیون واحد به یک عدد دیگری برسد و 
بتوانیم به سازمان مالیات امور مالیاتی معرفی کنیم. البته در این 
۱.۳ میلیون تردیدی نیست. اینها اشخاص حقوقی یا حقیقی 
اشخاص  دارند.  خالی  واحد  یا ۴۰۰  یا ۶۰۰  هزار  که  هستند 
بپردازند.  مالیات  آنها  حقیقی  اشخاص  برابر  دو  باید  حقوقی 
سازمان امور مالیاتی بیش از ۱۰ تا ۱۵ روز دیگر وقت ندارد و 

بایدهرچه سریعتر مالیات را اعمال کند.
بیان  نیز  سرمایه  عایدی  بر  مالیات  طرح  درباره  اسامی 
کرد: نکته حائز اهمیت این است که اقتصاد ما یک اقتصاد پویا 
و مولد باشد و دلالی و سوداگری خاتمه پیدا کند. مالیات بر 
عایدی سرمایه نیز هم اکنون در مجلس است و امیدواریم به 
نتیجه برسد؛ چرا که سم مهلک برای بازار مسکن این است که 

پول های سمی به منظور سوداگری وارد این بازار شود.
ویژه  به نشست  اشاره  با  راه و شهرسازی همچنین  وزیر 
الزامات ساخت مسکن با حضور رئیسی ـ رییس جمهور منتخب 
ـ گفت: هم اکنون ۵۳۴ هزار واحد طرح اقدام ملی مسکن به 

مرحله اجرا رسیده که امروز آقای رئیسی گفتند پرشتاب این 
برنامه را پیگیری کنید و به یک میلیون واحد برسانید.

Á  مسکن ملی اندیشه تا سه ماه آینده تحویل
می شود

وی تصریح کرد: برای ۵۳۴ هزار واحدی که الان در دست 
ساخت است متقاضی وجود دارد. یک بخش این برنامه بدین 
صورت است که خود مردم زمین گرفته اند و دارند می سازند. 
بخشی هم توسط انبوه سازان احداث می شود. پروژه ۵۳۴ هزار 
واحد در ۱۰ هزار در دست اجرا است. بخشهایی که زودتر شروع 
شده بعضا تحویل شده است. بخشهایی که دیرتر آغاز شده نیز 
در مراحل مختلف ساخت است. پروژه تهرانسر در حال ساخت 
به سقفهای آخر رسیده و در پردیس، پرند، هشتگرد و اندیشه 
کارها پیگیری می شود. در شهر جدید اندیشه تا سه ماه آینده 

اولین واحدها آماده تحویل می شود.
به گفته اسامی، تاکید آقای رئیسی این بود که اولا بخش 
خصوصی انبوه سازی که به کار گرفته می شود الزامات کیفیت 
و مطلوب ساختن را لحاظ کند و تعهدات به موقع انجام شود. 
ثانیا دولت فضا را باز کند که بخش خصوصی بیاید و سهم 
بیشتری بر عهده بگیرد. طبیعی است که این ساخت وسازها تماما 
توسط بخش خصوصی انجام می شود و بخش دولتی نداریم. با 
انبوه سازان تهران که در جلسه حضور داشتند صحبت شد و 

اعام آمادگی کردند که بیشتر بتوانند نقش ایفا کنند.
Á احداث ساختمانهای ۱2 طبقه در شش ماه

وزیر راه و شهرسازی همچنین با اشاره به رونمایی از طرح 
و  راه  وزارت  که  صنعتی سازی  گفت:  مسکن  صنعتی سازی 
شهرسازی دنبال می کند این است که تمام کار ساختمان و 
تاسیسات برق و مکانیک در کارخانه انجام شود در مکان زمین 
پروزه فقط نصب شود. از سال گذشته درخصوص این تکنولوژی 
مذاکره کردیم و امیر حاتمی اهتمامی در این خصوص داشت که 

این اتفاق افتاد و کارخانه افتتاح شد.
اسامی تاکید کرد: ما به عنوان اولین کیس در شهر جدید 
ایوانکی که نزدیک همان کارخانه است یک زون را هماهنگ 

کردیم تا در اختیارشان قرار گیرد و تکنولوژی ساخت را پیاده 
کنند. قبا طبق قانون و آیین نامه مصوبه دولت در ساماندهی 
زمین و مسکن می توانسیتم زمین را حداکثر ۵ سال قسطی 
واگذار کنیم که این را به ۱۰ سال رسانیدم. اگر یک انبوه ساز 
بیاید ما زمین با اقساط ۱۰ ساله می دهیم که صنعتی سازی انجام 
دهد. دکتر قالیباف هم چند بار بر گسترش این تکنوژی و مردمی 
کردن آن تاکید داشت که فکر می کنم یک جریان پویا و موثری 

برای تحول در صنعت ساختمان کشور ایجاد خواهد شد.
وی با بیان اینکه در حال حاضر میانگین زمان اتمام یک 
پروژه ۱۲ طبقه ۲۴ و بیشتر است گفت: از طریق صنعتی سازی 
این زمان به یک پنجم می رسد. ما منتظریم که تفاهم نامه را به 
امضا برسانیم. مجریان معتقدند هزینه ساخت از طریق صنعتی 
به ۸۰ درصد هزینه با شیوه سنتی می رسد که البته این تخمین 

است و باید پس از احداث محاسبه شود.
از  دیگری  بخش  در  همچنین  شهرسازی  و  راه  وزیر 
صحبتهای خود با اشاره به ساخت تونل البرز به عنوان بزرگترین 
تونل جاده ای کشور و خاورمیانه گفت: این تونل در منطقه ۲ 
آزادراه تهران ـ شمال احداث شده است. وقتی منطقه یک آزادراه 
را افتتاح می کردیم به آقای روحانی گفتم شما الان به ما فرمان 
بدهید این پیمانکاران را به منطقه ۲ بفرستیم. اگر اعتبارات را 
تزریق کنیم باند رفت را می توانیم به بهره برداری برسانیم که تا 
چالوس برود. این باند ۲۲ کیلومتر است، ۵۹ تونل و ۲۹ پل دارد 

که پلهای بزرگ چند صد متری است.
اسامی ادامه داد: یک قطعه از منطقه ۲ را که حدود ۹ 
کیلومتر می شود در روزهای آینده آماده بهره برداری است و باند 
رفت از تونل البرز به طول ۶.۵ کیلومتر است که بزگرترین تونل 
کشور و غرب آسیا محسوب می شود. هم اکنون قطعه یک به 
لحاظ ترافیکی دو سه ساعت مسیر شمال را کوتاه کرده است. 
تونل البرز هم که بعد از پل سرهنگ تا پل زنگونه است مسیر را 
میانبر می زند که کمک می کند زمان رفتن مردم به شمال ۳۰ تا 
۴۵ دقیقه کوتاه شود. کار بسیار بزرگی است و مهندسی طاقت 

فرسایی شده است.

افزایش قیمت بلیت هواپیما صدای همه را درآورد

وزیر راه و شهرسازی وعده داد

احداث ساختمان های ۱2 طبقه در شش ماه
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ورزش
    خبر کوتاه   منهای فوتبال

کاپیتان سپاهان بدون 
استراحت در تمرین تیم یونانی

کار پیوســتن احسان حاج صفی به آ.ا.ک آتن یونان 
تمام شده است و رسانه های این کشور خبر دادند که او 
پس از بازی با استقال، مستقیما راهی یونان می شود. 
به نظر می رسد کار پیوستن احسان حاج صفی به آ.ا.ک 
آتن یونان تمام شده است و این بازیکن بافاصله پس از 
پایان رقابت های لیگ برتر و بازی برابر استقال، راهی 
یونان خواهد شد تا با ثبت قرارداد رسمی با این باشگاه، 
در تمرینات آ.ا.ک حضور پیدا کند. یک وب سایت یونانی 
در خبری که منتشر کرد، روی حضور کاپیتان سپاهان 
در یونان تاکید کرد. این وب ســایت نوشت: حاج صفی 
بدون مرخصی به یونان می آید و بافاصله وارد تمرینات 
می شــود. انتظار می رود این بازیکن پس از ۳۰ جولای 
در یونان حاضرشــده و بافاصله بــه تمرینات آ.ا.ک 
بپیوندد. این وب سایت در ادامه نوشت: این مهره کلیدی 
و باتجربه در آخرین مســابقه لیگ ایران در تاریخ ۳۰ 
جولای برای سپاهان بازی خواهد کرد و انتظار می رود 
که چند ساعت بعد سوار هواپیما شده و به یونان بیاید و 
بافاصله در دسترس ولادان میلوژوویچ سرمربی آ.ا.ک 
قــرار بگیرد. در پایان نیز آمده اســت: حاج صفی برای 
اســتراحت مرخصی نمی گیرد و بافاصله به تمرینات 
اضافه می شــود تا به ســرعت و به خوبی برای شروع 
یک فصــل جدید در تیمی جدید آماده شــود؛ بنابراین 
گزارش چنانچه آ.ا.ک آتن موفق شود در مرحله انتخابی 
لیگ کنفرانس اروپا از سد نماینده بوسنی عبور کند، این 
باشــگاه یونانی و ولادان میلوژویچ برای دور بعدی این 
رقابت ها، بر روی حاج صفی حساب ویژه ای بازکرده اند.

رشید مظاهری جانشین پیام 
نیازمند می شود

دروازه بان تیم فوتبال استقال مقصد آینده خود 
را به همبازیانش اعام کرده اســت. رشید مظاهری 
در بازی اخیر تیمش مقابل نســاجی مازندران چهار 
کارته شد تا شانس بازی با سپاهان را از دست بدهد. 
با توجه به اینکه سید حسین حسینی شرایط بهتری 
نسبت به رقیب خود دارد، او در رقابت های جام حذفی 
دروازه بان ثابت آبی پوشــان خواهــد بود و این یعنی 
پایان کار رشــید در استقال. مظاهری که در رقابت 
با حسینی به نوعی مغلوب شد برای فصل آینده راهی 
تیم دیگری خواهد شد. او در این مورد به همبازیانش 
گفته است؛ در ســال جام جهانی اصا دوست ندارم 
نیمکت نشین باشــم و می خواهم استقال را ترک 
کنم. رشــید در صحبت با همبازیانش تیم آینده اش 
را هم مشــخص کرده است. با توجه به جدایی پیام 
نیازمند از ســپاهان و پیوستن به تیم پرتغالی، مقصد 
دروازه بان اســتقال تیــم اصفهانی اســت. انتقال 
مظاهری به ســپاهان تا حد زیادی قطعی شده و اگر 
اتفاق غیرمنتظره ای رخ ندهد رشید فصل آینده را در 
تیم دیگر اصفهانی بــازی خواهد کرد. این در حالی 

است که او سال ها عضو تیم ذوب آهن بود.

سپاهان و تنها دو راه پیش رو 
برای قهرمانی

تیم فوتبال ســپاهان برای قهرمانــی در لیگ برتر 
فوتبال دو راه پیش رو دارد. تیم های فوتبال پرسپولیس 
و سپاهان یکشنبه شب گذشته برابر حریفان خود پیروز 
شدند به همین علت سرنوشــت قهرمان لیگ بیستم 
فوتبال در هفته پایانی مشخص می شود. طایی پوشان 
اصفهانی با پیروزی برابر تیم ذوب آهن در دربی اصفهان 
همچنان به قهرمانی در لیگ برتر فوتبال امیدوار ماندند. 
تیم فوتبال پرسپولیس در هفته پایانی لیگ برتر فوتبال 
به مصاف تیم پیکان می رود و از آن طرف تیم سپاهان 
میهمان آبی پوشان پایتخت است. قهرمانی سپاهان در 
لیگ برتر فوتبال در حالی رخ می دهد که سرخ پوشــان 
پایتخت برابر پیکان شکســت خورده و از آن طرف هم 
طایی پوشان اصفهانی بتوانند برابر استقالی ها پیروز 
شوند. اگر تیم پرســپولیس برابر پیکان مساوی کند و 
سپاهان با اختاف ســه گل برابر استقال به پیروزی 
برســد در آن صورت طایی پوشان قهرمان لیگ برتر 
فوتبال می شــوند. هفته پایانی لیگ برتر فوتبال جمعه 

هشت مردادماه برگزار می شود.

سرمربی ذوب آهن نقره داغ شد
سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن به دلیل حاضر نشدن 
در نشست خبری دیدار با نساجی مازندران به پرداخت 
جریمه نقدی محکوم شــد. مجتبی حسینی سرمربی 
تیم فوتبال ذوب آهن به دلیل حاضر نشــدن در جلسه 
خبری مســابقه نســاجی مازندران بر اساس آئین نامه 
برگزاری مسابقات و بخشنامه های صادره و مواد ۵۱ و 
۱۱۷ مقررات انضباطی به یک جلسه محرومیت تعلیقی 
به مدت ســه ماه برای همین تخلف و پرداخت پانصد 
میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شــد. همچنین تیم 
فوتبال ذوب آهن نیز برای این تخلف بر اساس استناد به 
ماده ۵۰ مقررات انضباطی به پانصد میلیون ریال جریمه 
نقدی محکوم شــد. کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
اعام کرده مجتبی حسینی همین تخلف را در مسابقات 
بعدی تکــرار کند محرومیت تعلیقی وی به محرومیت 
قطعی تبدیل خواهد شــد. این رای در مورد محرومیت 
تعلیقی قطعــی و در مورد جریمه نقــدی هفت روز از 
تاریخ اباغ قابل تجدید نظرخواهی در کمیته اســتیناف 
است. بر اساس بند ۴ ماده ۳۱ مقررات انضباطی، باشگاه 
ذوب آهن در پرداخت جریمه مجتبی حسینی مسئولیت 

تضامنی دارد.

تیم داری سپاهان در لیگ 
فوتسال قطعی نیست

عضو هیئت مدیره باشگاه سپاهان درباره ورود باشگاه 
سپاهان به لیگ برتر فوتسال گفت: باشگاه سپاهان قصد 
دارد در جهت حمایت از نیروهای بومی استان وارد عرصه 
فوتسال شود، البته ورود به لیگ برتر فوتسال نیازمند زمان 
مناسب اســت. علی افضل پیرامون شروع تمرینات تیم 
فوتسال ســپاهان اظهار کرد: پیش ازاین نیز اعام کرده 
بودیم که ســپاهان قصد ورود به رشته فوتسال را دارد، 
از همین رو با توجه به برنامه ریزی های انجام شــده مقرر 
شد که چند جلسه تست از بازیکنان اصفهان انجام شود 
تا بتوانیم با شــناخت بهتری از پتانسیل های موجود وارد 
عرصه فوتسال شــویم. وی افزود: در برخی از رسانه ها 
عنوان شــده که ما قصد شــروع تمرینات داریم که این 
موضوع صحت ندارد و بیشتر به دنبال جنبه تست گیری و 
شناخت پتانسیل های موجود هستیم. مدیر فنی اصفهانی 
فصل گذشته مس سونگون که با این تیم قهرمان لیگ 
برتر شد، در خصوص اینکه سپاهان وارد لیگ برتر شده 
اســت یا خیر، تاکید کرد: ما از ابتدا اعام کردیم که به 
دنبال ارتقا سطح فوتســال در سطح استان و استفاده از 
پتانسیل های بومی هستیم، اما اینکه بخواهیم از ابتدا وارد 
میدان بزرگ همچون لیگ برتر شویم ابتدا نیازمند تایید 
هیئت مدیره باشــگاه است که این موضوع تا این لحظه 
عملی نشــده و همچنین نیازمند زمان جهت بستن تیم 
اســت. وی تصریح کرد: باید قبول کنیم که سپاهان نام 
بزرگی دارد و چنانچه قصد حضور در لیگ برتر را داشته 
باشیم نیازمند وقت و همچنین یارگیری صحیح هستیم 
که در این برهه زمانی چنین بســیار سخت است. افضل 
گفــت: امیدواریم بتوانیم در ادامه راه با نام ســپاهان در 
راستای رشــد و شکوفایی فوتسال استان و کشور کوشا 

باشیم و قدم های محکم و خوبی برداریم.

پیگیری مسابقات تور جهانی 
تنیس در اصفهان

تنیسور های پیروز در مسابقات زیر ۱۸ سال تور جهانی 
تنیس در اصفهان به جدول اصلی راه یافتند. دومین روز 
رقابت هــای تنیس تور جهانی زیر ۱۸ در بخش دختران 
و پسران در مجموعه ورزشی ۲۲ بهمن اصفهان برگزار 
شد و تنیسور ها برای رسیدن به جدول اصلی باهم دیدار 
کردند. در بخش پسران ایلیا جعفر، نیک یوسفیان، داریا 
در آگاهی و پارسا فرقانی حریفان خود را شکست دادند و 
در بخش دختران نیز عسل سادات کیایی، مهرانا سلیمانی 
پور، کیمیا ثاقب تهرانی و طناز خوروش با برتری مقابل 
حریفان خود به جمع نفرات حاضر در جدول اصلی ملحق 
شــدند. با پایان جدول مقدماتی، جــدول اصلی بازی ها 
قرعه کشی شد تا تنیسور های شرکت کننده با انجام ۱۷ 
مسابقه جدول اصلی باهم دیدار کنند. مسابقات تور جهانی 
زیر ۱۸ سال از دوم مرداد در زمین های مجموعه ورزشی 
۲۲ بهمــن اصفهان آغاز و ۹ مرداد با معرفی نفرات برتر 
به پایان می رسد. حســن لاچینانی سرداور نشان سفید 
بین المللی کشــورمان به عنوان سرداور در این مسابقات 

حضور دارند.

اصفهان با سه تیم در لیگ 
برتر هندبال

تیم های اصفهانی در مراســم قرعه کشــی ســی و 
چهارمین دوره لیگ برتر هندبال مردان باشگاه های کشور 
حریفان خود را شــناختند. در این مراسم که نمایندگان 
۱۰ تیم حضور داشــتند مقرر شد این مسابقات به صورت 
دوره ای و متمرکــز از دهه ســوم مــرداد در یک گروه 
آغاز شــود و در صورت اضافه شدن تیمی به جمع لیگ 
برتری ها تا آغاز رقابت ها، به عنوان تیم یازدهم و دوازدهم 
در جدول مســابقات قرار گیرد. بر این اســاس در هفته 
نخست این رقابت ها تیم های ذوب آهن با پاس ناجا قم، 
ستارگان دشتستان با صنعت مس کرمان، سپاهان نوین با 
نیروی زمینی شهید شاملی کازرون، فولاد مبارکه سپاهان 
با نفت و گاز گچساران و زغال سنگ طبس با فرازبام خائیز 

دهدشت دیدار می کنند.

برگزاری اردوی تیم ملی 
بسکتبال با ویلچر در اصفهان

ملی پوشــان بســکتبال با ویلچر از هفتم مردادماه 
وارد ششــمین مرحله اردوی آمادگی می شوند. ششمین 
مرحله اردوی آمادگی تیم ملی بســکتبال با ویلچر برای 
حضور دربازی های پارالمپیــک ۲۰۲۰ توکیو، با رعایت 
پروتکل های بهداشــتی از هفتم تا ۱۵ مرداد در اســتان 
اصفهــان برگزار می شــود. ایمان بگ زاده فــرد، دانیال 
ذاکری )اصفهان(، فالح عیاشی )خوزستان(، عبدالجلیل 
قرنجیک )گلســتان(، حســن عبدی )خراسان رضوی(، 
محمد محمدنژاد )قم(، مجتبی کمالی )فارس(، امیررضا 
احمــدی )ایام(، محســن طلوعــی )اردبیــل(، وحید 
ســعادت پور )مازندران(، محمدحســن سیاری، مرتضی 
عابدی )مرکزی( ۱۲ ملی پوشی هستند که زیر نظر عباس 
آقاکوچکی سرمربی، کمال عشق مربی تیم ملی به تمرین 
می پردازند. سعید اشرف پورنوایی به عنوان مربی بدنساز 
مدعو و محمدصادق پسندیده به عنوان سرپرست در این 
اردو حضور دارند. تیم ملی بسکتبال با ویلچر کشورمان 
یکی از نمایندگان آســیا در رقابت های پارالمپیک ۲۰۲۱ 
توکیو ژاپن خواهد بود. تیم ملی بسکتبال با ویلچر در گروه 
دوم رقابت های پارالمپیک با تیم های ملی آمریکا، استرالیا، 
انگلستان، آلمان و الجزایر هم گروه است. شایان ذکر است 
رقابت های پارالمپیک از دوم تا ۱۴ شهریور ۱۴۰۰ در شهر 

توکیو برگزار خواهد شد.

مدیرعامل فولاد خوزســتان می گوید دیدار با ملوان در 
نیمه نهایی گارانتی صعود به فینال حذفی نیست. به گزارش 
ورزش سه، سعید آذری که به عنوان نماینده باشگاه فولاد 
در مراسم قرعه کشــی نیمه نهایی جام حذفی حضور یافته 
بود، بعد از برخورد تیمش با ملوان انزلی بیان کرد: مراســم 
ساده و خوب و با سرعت بالا بود. دست ما هم برای فولاد 
ظاهــرا خوب بود. هم میزبان شــدیم و هم با ملوان دیدار 
خواهیم کرد. وی درباره اینکه فولاد با یک تیم لیگ یکی 
برخورد کــرده، گفت: در این مرحله هیــچ تیمی گارانتی 
صعود ندارد. ملوان تیم سخت کوشی است و دو سه بار هم 
قهرمان حذفی شــده است. در جام حذفی شما یک ملوان 
دیگر را می بینید. این تیم برای ما بسیار قابل احترام است. 
دوستانی که آنجا هســتند، مازیار زارع و پژمان نوری تیم 
خوبی را درســت کرده اند. مسابقه شان مقابل خیبر خرم آباد 

را ما دیدیم. بازی بســیار ســختی در اهواز داریم. در اهواز 
مقابل ملوان بازی کردن متضمن این نیســت که فولاد به 
فینال صعود کرده است. مدیرعامل فولاد ادامه داد: ممکن 
اســت یک بازی ۱۲۰ دقیقه ای شود و در پنالتی به مشکل 
بخوریم. امیدوارم فولاد برای نخســتین بــار در تاریخ به 
فینال حذفی برســد و بعد بتوانیم روز ۱۷ مرداد برای مردم 
خوزســتان و به ویژه هواداران خوب فولاد پیام آور شــادی 
باشیم. آذری در پاسخ به این پرسش که فکر می کند تیمش 
در فینال با چه تیمی روبه رو شود، افزود: اجازه بدهید بازی 
ماقبل فینال را انجام بدهیم و بعد درباره حریف بعدی مان 
صحبت کنیم. ملوان بسیار قابل احترام و سخت کوش است. 
هیچ تضمینی برای صعود فولاد نیست. ما همه تاشمان 
را می کنیم و بعد از بازی به شما می گویم با چه تیمی بازی 
خواهیم کرد. مدیرعامل فولاد درباره صحبت های سیروس 

پورموسوی بعد از دیدار با فولاد تاکید کرد: مدیر حقوقی ما 
صحبت خواهد کرد. با آقای رضاییان قائم مقام باشگاه نفت 
آبادان صحبت کردم. دوست داشــتم با آقای عیسی زاده 
صحبت کنم اما موبایل ایشــان در دسترس نبود. مواضع 
خــود را به آقای رضاییان بیان کردیم. مقرر شــد هرکس 
در حوزه وظایف خودش صحبت کند. هرکســی در حوزه 
مسئولیت خودش صحبت کند، بهتر است. تاش می کنیم 
با همکاری آقای عیســی زاده مشکل را حل کنیم. آذری 
درباره بسته بودن پنجره نقل و انتقالات فولاد گفت: دست 
تک تک هواداران فولاد را می بوســم. قلب این هواداران 
همیشه با ما بود. مدیران شرکت فولاد خوزستان از کارخانه 
تمــام احترام را به عمل آوردند و شــرایط خیلی خوبی در 
فولاد داریم. مطمئن باشید اگر بخواهیم باقدرت کارمان را 
ادامه بدهیم و به لیگ قهرمانان برویم، مدیران کارخانه به 

دنبال بســتن تیمی هستند که قدرتمند باشد. امروز رقابت 
با تیم های بزرگ ایران هم ســخت است. امیدوارم بتوانیم 
پنجره نقــل و انتقالاتی را بازکنیم. مدیــران کارخانه در 
تاشند این اتفاق بیفتد. من فکر می کنم فولاد می تواند گام 
اساســی را در راستای پیشرفت بردارد. وی درباره وضعیت 
خارجی های فولاد خاطرنشان کرد: پاتوسی قرارداد دوساله 
دارد. شــیمبا اما خودش باید تصمیم بگیرد. پارســال هم 
خواهش کردیم که او بماند و ماند. خارجی های مافوق العاده 
عمل کردند و بی نظیر کارکردند. موسی هم خوب کارکرد. 
این ســه بازیکن را تاش می کنیم حفظ کنیم و امیدوارم 
شاکله تیم بماند و در آینده با باز کردن پنجره تیمی را روانه 
مسابقات کنیم که شایسته باشد. آذری افزود: روند ما طبق 
برنامه ای که داشتیم خوب پیش می رود. شما هدف گذاری 
می توانید بکنید امــا نمی توانید قول قهرمانی بدهید. برای 
سال آینده به دنبال این هســتیم که بالای جدول باشیم 
و تاش می کنیم اگر ماندگار شدیم، هدیه خوبی به مردم 
خوزســتان بدهیم. وی درباره احتمال جدایی اش از فولاد 
اظهار کرد: هر چیزی ممکن اســت اتفاق بیفتد، شــرایط 
برای مدیر باشگاه و مربی و ... برای هیچ کس ثابت نیست. 
برای همین باید منطقی صحبت کنیم. همه چیز برمی گردد 
به اینکه چقدر ثبات در مجموعه ماندگار شــود. مدیرعامل 
ســابق ذوب آهن درباره شرایط اسفناک این باشگاه اضافه 
کرد: شانس ذوب آهن برای بقا از سایپا و نفت بیشتر است. 
یک روز گفتم خرچنگ های مردابی گاندو را حبس کردند. 
امیدوارم خرچنگ های مردابی گاندو را نبلعند. خرچنگ های 
مردابی ذوب آهن را نابود کردند، با چهار ضلع حسد، غرور، 
تکبر و خودبزرگ بینی. امیدوارم ذوب آهن لیگ برتر در لیگ 

بماند، حیف است این تیم از لیگ حذف شود.

واکنش سعید آذری به شرایط فعلی سبزپوشان اصفهانی

خرچنگ های مردابی ذوب آهن را 
نابود کردند

کاپیتان ســابق ســپاهان بــر این باور اســت که 
نایب قهرمانی هم برای سپاهانی ها ارزش قهرمانی دارد 
و در ســال های آینده نویدکیا این تیــم را به قهرمانی 
می رســاند. لئون اســتپانیان درباره پیروزی سپاهان در 
داربی اصفهان و کورس قهرمانی لیگ اظهار کرد: من 
این بازی را از نزدیک دیدم و خیلی خوشــحال شــدم 
سپاهان در این بازی پیروز شد اما از طرفی هم ناراحتم 
که ذوب آهــن به چنین روزی افتاده اســت. ذوب آهن 
باید تاش خــودش را انجام دهد تا در لیگ برتر بماند 
و ســهمیه اصفهان نباید کم شــود. در هفته آخر دیگر 
همه چیز دســت خدا است و نمی شــود نتایج نهایی را 
پیش بینی کرد. او ادامه داد: نمی گویم که سپاهان شانس 
قهرمانی ندارد اما به نظر من شــانس خیلی کمی دارد. 
البته باید تاش خودشــان را انجام دهند و سه امتیاز را 
بگیرند. باید امیدوار باشــند و بقیه اش دست خدا است. 
ســپاهانی که مدت ها جامی نمی آورد این رتبه و کسب 
این موفقیت هم خیلی خوب است. نایب قهرمانی هم به 
نظر من ارزش قهرمانی دارد و بازگشت آقای نویدکیا و 

ساکت بسیار به این تیم کمک می کند. سپاهان به اوج 
خودش برگشــته و امیدوارم در سال های آینده بتوانند 
موفق باشند و عناوین قهرمانی را به دست آورند. کاپیتان 
سابق سپاهان بابیان این که با آمدن نویدکیا خیلی چیزها 

در ســپاهان تغییر کرد، گفت: من از فوتبالی که پارسال 
سپاهان انجام می داد خوشم نمی آمد اما اکنون سپاهان 
یــک فوتبال مــدرن و هجومــی را دارد ارائه می دهد. 
ســپاهان هم جوانان و هــم باتجربه های خیلی خوبی 

دارد و این کمک می کند تا جوانانش بیشــتر پیشرفت 
کنند. من به عنوان یک ســپاهانی و کسی که چند سال 
کنار محرم نویدکیا بازی کردم، خوشحالم که او توانسته 
این تیم را بســازد. او همچنین اضافه کرد: سپاهان در 
چند ســال گذشته خوب نبوده و به نظر من مقام دومی 
هم برای سپاهانی ها ارزش قهرمانی دارد و مطمئنم در 
سال های آینده نویدکیا این تیم را به قهرمانی می رساند. 
امسال که رو به پایان است اما ادامه این روند سپاهان با 
نویدکیا باعث می شود همه تیم پیشرفت کند و مطمئنم 
به نتیجه می رســند. نویدکیا می تواند ســال های سال 
سرمربی سپاهان بماند، چون خودش از خانواده سپاهان 
اســت و خیلی خوب می داند چگونه باید در ســپاهان 
کارکرد. استپاینیان در پایان عنوان کرد: محرم نویدکیا 
 می داند کارگران کارخانه سپاهان چقدر زحمت می کشند 
تا به خانواده هایشــان پول برسد به همین دلیل خیلی 
خوب شرایط سپاهان را درک می کند. آن ها تا امروز هم 
خوب نتیجه گرفتند و امیدوارم در سال های آینده بتواند 

به قهرمانی دست پیدا کند.

نایب قهرمانی هم برای سپاهان ارزش قهرمانی دارد

هافبک تیم ســپاهان در مورد تقابــل با ذوب آهن و 
نبرد قهرمانی در هفتــه پایانی صحبت کرد. جال الدین 
علی محمدی درباره تقابل با ذوب آهن اصفهان در هفته 

بیســت و نهم اظهار داشت: دربی اصفهان همیشه بازی 
جذابــی بوده و چه زمانی که بازی هــای دو تیم را دنبال 
می کردم و چه زمانی که به عنــوان بازیکن در این بازی 
حضور داشتم همیشــه بازی جذاب و تماشاگرپسندی را 
میان دو تیم شــاهد بودیم و هیچ وقت یک بازی کســل 
کننده میان این دو تیم اتفاق نیفتاده است. این بازی هم 
به خاطر شــرایط حساســی که هم ما و هم ذوب آهن در 
آن قرار داشتیم حساســیت خیلی بالایی داشت و هر دو 
تیم نیازمند به سه امتیاز این بازی بودیم و دو طرف برای 
برد به زمین آمده بودند. واقعا کار ســخت و دشواری در 

پیش داشتیم و خوشحالم که به خواسته مان رسیدیم. وی 
افزود: ذوب آهن تیم خوب و ریشــه داری اســت و من به 
این تیم عاقه زیادی دارم و ناراحت هســتم که در چنین 
شــرایطی قرار گرفتند و امیدوارم 
آن ها بتوانند بازی هفته آخرشان 
را با یک نتیجه خوب پیروز شوند 
و بتوانند جایگاه مناسبی در جدول 
برای خودشــان داشــته باشند و 
خطر ســقوط از آن ها عبور کند 
چراکه تیمی مثل ذوب آهن حیف 
است که چنین شــرایطی داشته 
باشد. هافبک تیم سپاهان در مورد 
رقابت  قهرمانی با پرسپولیس هم 
گفت: ما چندهفته ای است که با 
تمام  یکدیگر هم قسم شدیم که 
بازی هــای باقی مانــده را پیروز 
شــویم و ســه امتیازها را کسب 
کنیــم و چشــم به این داشــته 
باشیم که پرسپولیس امتیاز بدهد و بتوانیم به صدر جدول 
برســیم. علی محمدی در مورد تقابل حساس با استقال 
در ورزشــگاه آزادی در هفته پایانی لیگ اظهار داشــت: 
بازی سخت و حساسی برابر استقال در ورزشگاه آزادی 
داریم ولی به همان دلیلی که گفتم محکوم به پیروزی در 
این دیدار هســتیم و باید بازی خودمان را ببریم و امیدوار 
باشیم که اتفاقات فوتبالی جوری رقم بخورد که در پایان 
بازی جشــن قهرمانی بگیریم. ما مقابل استقال چاره ای 
جــز پیروزی نداریم و اگر هر نتیجه ای به جز پیروزی رقم 

بخورد دیگر نمی توانیم به خواسته مان برسیم.

کارشناس فوتبال اصفهان اعتقاد دارد که ذوب آهن می تواند 
در لیــگ برتر بماند اما از همین حالا باید اتاق فکری برای حل 
کردن مشــکات این تیم تشکیل شود تا از این وضعیت خارج 

شــود. محمد یاوری دربــاره احتمال 
قهرمان شدن ســپاهان در لیگ برتر 
اظهار کرد: سپاهان امســال از فولاد 
آسیب زیادی دیده است. در جام حذفی، 
سپاهان نتوانست ادامه دهد و همین طور 
مســاوی جلوی فولاد، ســپاهان را از 
کورس قهرمانــی در لیگ برتر عقب 
انداخت اما هیچ چیــز قابل پیش بینی 
نیست. اگر تراکتور می توانست سازمان 
تیمی خودش را حفظ کند و تحت تاثیر 
حمله های پرسپولیس قرار نمی گرفت 
می توانســت به سود ســپاهان باشد. 
نمی دانــم تعویض عبــاس زاده که 
پرسپولیس  وســط  دفاع  می توانست 
را مشــغول کند چه معنی داشت. اگر 
تعویــض او فنی بوده من این تعویض 
را نمی پســندم. باشگاه سپاهان برنامه 

سه ســاله ای دارد که درنهایت به قهرمانی آسیا منجر می شود. 
ما از این برنامه جلو هســتیم و فقط به خاطر یک مساوی کمی 
از کورس قهرمانی عقب هســتیم. او درباره عملکرد استقال 
با فرهاد مجیدی هم گفت: مجیدی توانســته نفوذ خوبی روی 
بازیکنان داشته باشــد و حتی ضدیتش با مدیرعامل برنامه ای 
بوده که بازیکنان را به سمت خودش بکشد. این کارهایی است 
که مربی ها انجام می دهند و در فوتبال احساســی ما هنوز موثر 
اســت. اگر سپاهان مثل بازی آخرش بازی کند می تواند مقابل 

استقال پیروز شود. سپاهان به بلوغ تاکتیکی رسیده و هیچ تیمی 
راه های نفوذ از عمق را مثل سپاهان انجام نمی دهد. از پاس های 
تو دری که داده می شــود لذت می بریم. برای من این حرکات 

بسیار جالب است. هیچ تیمی را ندیده ام که حرکات ترکیبی و نفوذ 
از عمق را مثل سپاهان انجام دهد. این کارشناس فوتبال درباره 
شــرایط ذوب آهن هم اظهار کرد: من فکر می کنم ذوب آهن در 
لیگ برتر می ماند اما درهرصورت باید این مشکات را از چشم 
مدیران و سیاست گذاران باشگاه ذوب آهن بدانیم که با انتخاب ها 
و تصمیماتی که گرفته اند تیم را به اینجا رسانده اند. تیمی که تا 
فینال لیگ قهرمانان آسیا رفته چطور چند سال است که درخطر 

سقوط قرار می گیرد.

خط و نشان هافبک سپاهان برای 
استقلالی ها

 ذوب آهن 
در لیگ برتر می ماند
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نشانی: اصفهان ،میدان آزادی، خیابان دانشگاه
  نرسیده به حکیم نظامی،کوچه شهید روحانی ، شماره ۵

تلفن : 362۹3۷۵۰-۰3۱)ده خط( فـاکس : 362۹33۹2 - ۰3۱ 
چاپ: شاخه سبز

@esfahanemrooz esfahanemrooz esfahanemrooz @esfahanemrouz

 رتبه نخست روزنامه های محلی و استانی 
سراسر کشور

 رتبه 8 روزنامه های خصوصی 
و رتبه 16 در بین 180 روزنامه کشور

آیین نامه اخلاق حرفه ای در لینک »درباره ما«
 سایت اصفهان امروز منتشر شده است.

www.esfahanemrooz.ir

گروه نشریات  

عضو تعاونی مطبوعات، انجمن مدیران رسانه

روزنامه فرهنگی، اجتماعی با روش خبری - تحلیلی- اطلاع رسانی 
بنیانگذار:  عبدالمحمد اکبری | تاسیس:  1383
صاحب امتیاز: شرکت رسانه رویداد پارسی 

مدیر مسئول و سردبیر: امیر اکبری 
28Jul2021 | 4130 چهارشنبه  6  مرداد 1400 / سال هفدهم / دوره جدید/  شماره

نوبت اول

هیئت مدیره شرکت پارسیان لیزر فرتاک

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده
شرکت پارسیان لیزر فرتاک )سهامی خاص( به شماره ثبت 

6323۹ و شناسه ملی 14008668428
الف- زمان و محل برگزاری جلسه:

مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت پارسیان لیزر فرتاک )سهامی خاص( در ساعت 18 روز یکشنبه مورخ 1400/5/17 در 
محل قانونی شرکت واقع در اصفهان، خیابان ارباب، کوچه شماره 18 )زنبق(، بن بست پیروزی، پلاک 37برگزار می گردد. 

از کلیه سهامداران محترم دعوت می شود که شخصا یا از طریق وکیل قانونی و یا نماینده قانونی خود حضور بهم رسانند.
ب- دستور جلسه:

استماع گزارش هیئت مدیره و بازرس قانونی
اخذ تصمیم در خصوص تقسیم سود سهام
 تغییر اساسنامه و اصلاح موضوع فعالیت 

انتخاب مدیران و تعیین دارندگان حق امضا
سایر مواردی که در در صلاحیت مجمع عمومی  باشد.

شهرداری اژیه به استناد مصوبه شورای اسلامی شهر اژیه، در نظر دارد تعداد سه پلاک زمین با کاربری مسکونی متعلق به خود 
را با مشخصات ذیل از طریق مزایده عمومی به فروش برساند؛ لذا متقاضیان می توانند از تاریخ 1400/05/14 لغایت پایان 

روز 1400/05/23، پیشنهادات خود را به شهرداری اژیه تحویل و رسید دریافت نمایند. 
*- ضمنا سایر اطلاعات و شرح جزئیات مربوط به معامله، در اسناد مزایده مندرج است. 

ردیفشماره پلاکموقعیت پلاکمتراژ پلاک)مترمربع(قیمت پایه هر مترمربع )ریال(

۱3۱خیابان شهید دهقانی۴/۰۰۰/۰۰۰۱۹۰/6

۱۴2خیابان شهید دهقانی۴/۰۰۰/۰۰۰۱۹۰/6

233خیابان شهید دهقانی3/۷۵۰/۰۰۰2۰۰

م الف:1170386 

آگهی مزایده عمومی مرحله دوم    

حسین نظام زاده اژیه- شهردار اژیه

نوبت اول
 اصلاحیه

حسین علیمحمدی رزوه - شهردار گوگد

به اطلاع متقاضیان محترم که قصد شرکت در مزایده نوبت اول شهرداری در خصوص اجاره قطعه زمین واقع در پارک لاله جهت 
کاشت گل و گیاه را دارند می رساند آگهی که در روزنامه اصفهان امروز به شماره هاي 4125 و 412۹ مورخ1400/04/2۹ 
و1400/05/05 چاپ گردیده است مبلغ 132000000 ریال بابت اجاره یکسال می باشد که به اشتباه یکماهه درج گردیده 

است ، لذا  مدت یکسال صحیح می باشد.
م الف:1170260

        آگهی تجدید مزایده عمومی 

حسن حجتی- شهردار دولت آباد

شــهرداری دولت آباد برخوار در نظر دارد نسبت به فروش پلاک زمین واقع در منطقه صنعتی شهر دولت آباد از طریق تجدید 
مزایده عمومی اقدام نماید.

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه حراست شهرداری: روز یکشنبه مورخ 1400/05/24
گشایش پاکات: روز دوشنبه مورخ 1400/05/25

محل دریافت اسناد: دولت آباد- بلوار طالقانی- پایگاه اینترنتی  www.dolatabadcity.ir تلفن: 031-45822010 
م الف: 117037۹

نوبت اول  

شاهدان گر دلبری زین سان کنند
زاهدان را رخنه در ایمان کنند

حافظ

روز ملی ترویج آموزش های فنی و حرفه ای زندگی کشف خود نیست، ساختن خود است.
جرج برناردشاو

پس كیست  ستمگرتر از آن كس كه بر خدا دروغ بست و سخن راست را چون به سوى او آمد دروغ پنداشت آیا جاى 
كافران در جهنم نیست 

32 زمر

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

برای نخستین بار در كشور، آزمایشگاه میکرو– نانوحباب 
با حمایت دانشگاه صنعتی اصفهان و با مشاركت شركت 
رویشی دانش بنیان دانتک در مرکز نوآوری و تجاری سازی 
فناوری دانشگاه صنعتی اصفهان طراحی و راه اندازی شد.*

این واحد فناور با ایده محوری اســتفاده از تولید انبوه 
حباب های ریز در مقیاس صنعتی، به صنایع مختلف ازجمله 
نفت و گاز، پتروشیمی، صنایع غذایی، کشاورزی، معدن، 
فرآیند و مهندسی شیمی، نساجی و شیلات خدمات فنی 
و تخصصی ارائه می نماید. عضو هیئت علمی واحد فناور 
دانتك و مؤســس این آزمایشگاه با اعلام این خبر گفت: 
انجام تحقیقات کاربردی و بین رشته ای بر مبنای فناوری 
میکرو- نانوحباب از مهم ترین اهداف ایجاد این آزمایشگاه 
است. دکتر احمدرضا زمانی افزود: این آزمایشگاه می تواند در 
چندین پایلوت تخصصی كلیه فرآیندهای هوادهی، اختلاط، 
اکســیژن دهی مافوق اشباع، گندزدایی، تزریق و انحلال 
گاز در ســیال، تزریق نانو  ازن، شناورسازی، اکسیداسیون 

پیشرفته و... را بر مبنای فناوری نانوحباب مورد آزمایش قرار 
دهد. او با اشــاره به استفاده از روش های مختلف در تولید 
میکرو- نانوحباب در این آزمایشگاه تصریح كرد: یكی از 
مهم ترین روش های متداول تولید نانوحباب از طریق پمپ 
ورتکس دوفازی است. زمانی، بابیان این که كلیه تجهیزات 
و پایلوت های این آزمایشگاه با تکیه بر توانمندی محققان 
دانشــگاهی و دانش داخلی ساخته شده است، اضافه کرد: 
تمامی پمپ های ورتکس دوفازی این آزمایشــگاه دارای 
گواهی استاندارد از ستاد نانو کشور است. عضو هیئت علمی 
دانشــگاه صنعتی اصفهان، به طراحی این تجهیزات در 
چهار ظرفیت مختلف اشاره و تصریح کرد: محدوده قطر 
حباب های تولیدی در این آزمایشگاه در پایلوت های یادشده 
قابل تنظیم بوده و بر اســاس گواهی DLS حباب های 
ریزمقیاس در محدوده کمتر از ۲۰۰ نانومتر تولید می گردد. 
زمانی در پایان افزود: از دیگر خدمات این آزمایشگاه انتقال 
ســیالات دوفازی، انتقال ســیال در نزدیکی نقطه بخار 
اشباع، پدیده ی اختلاط و همگن ســازی دو سیال است. 
گفتنی است: نخستین آزمایشگاه میکرو- نانوحباب کشور 
درمجموعِ آزمایشــگاه های دانشگاه صنعتی اصفهان به 
 ۱۹۸۷/https://centlab.iut.ac.ir/fa/lab آدرس 
ثبت گردیــده و آماده انجام آزمون های مختلف در کاربرد 
میکرو- نانوحباب ها، آزمون های لازم بر روی پساب های 

صنعتی و همچنین تولید آب سفید است.

استادکار معرق چرم گفت: هنر معرق چرم در صورتی 
به حیات خود ادامه می دهد که جشنواره ها و نمایشگاه ها، 
هنر دست هنر مندان را به نمایش و در معرض دید همگان 

قرار دهند.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، رعنا کلباســی 
استادکار معرق چرم در کارگاه آموزشی نخستین جشنواره 
بین المللی صنایع دستی با اشاره به جرقه شروع کار در رشته 
معرق چرم اظهار کرد: در رشته گرافیک و طراحی فرش 
نگارگری از پیش زمینه های معــرق چرم تحصیل کردم 
و از ۱۲ ســال پیش شروع ســوخت معرق و چرم را آغاز 
کردم؛ پدربزرگ من در این رشته فعالیت می کردند و این 
موضوع انگیزه و علاقه ای در من ایجاد کرد تا این هنر را 
فراگرفته و احیا کنم. او بابیان اینکه رشته معرق چرم حدود 
۱۳ پیش زمینه دارد، افزود: باپشــتکار و تلاش به تک تک 
رشــته ها مســلط و در تمامی آن ها مهارت کسب کردم 
چراکه اگر این رشته های پیش زمینه جامع و کامل فراگرفته 
نشود، نمی تواند به بار بنشیند و کار نهایی شایسته ای ایجاد 
کند. هنرمند در رشته معرق چرم در خصوص آموزش در 
رشته های پیش زمینه معرق بیان کرد: دو سال در رنگرزی 
پوست و ۴ سال در دباغی سنتی تلاش کردم چراکه اسرار 

رخ گیری پوست مشخص نبود و هنر مندان پیشکسوت این 
رشته در قید حیات نیستند؛ دباغی را بارنگ ها و مواد مختلف 
امتحان کردم و نگارگری را باراهنمایی اســتاد جزی زاده 
و نگارگری روی چرم را با تشــویق استاد آقا رخ کارکردم. 
او با اشــاره به ضرورت احیای هنر های فراموش شده مانند 
معرق چــرم تصریح کرد: این هنر در طــول زمان دچار 
فراموشــی شده بود و تعداد محدودی از هنرمندان در این 
زمینه کار می کردند؛ بخش عظیمی از انگیزه من این بود 
کــه راه و روش مراحل مختلف کار مانند رخ گیری چرم 
دباغی و معرق روی چرم را یاد بگیرم که زمان زیادی طول 
کشید. کلباســی ادامه داد: باید این هنر دوباره احیا شود و 
حتــی از مبحث احیا عبور کند؛ یعنی باید هنرمندانی این 
هنر را فراگیرند و قطعا پس از ورود هنرمندان و احیای این 
هنر نوآوری ها و ابداعاتی صورت می گیرد. او عنوان کرد: 
تلاش بیشتر من این بود که از راهکار هایی بهره جویم که با 
صنعت کنونی سازگار باشد؛ چراکه تهیه مواد اولیه و مراحل 
کار مانند رخ پوست باید به روش سنتی صورت گیرد که 
مشکل است و اگر با راهکاری به صورت ساده تر و صنعتی 
انجام شود، بهتر و درروند رشد و احیای این هنر تأثیرگذارتر 

خواهد بود. 

به اعتقاد دانشیار پژوهشکده نجوم پژوهشگاه دانش های 
بنیادی، یکی از امتیازهای رصدخانه ملی، »ضد زلزله« بودن 
آن است؛ چراکه سازه این رصدخانه بر روی کوه »گرانیتی« 
ساخته شده و این در حالی است که در برخی از کشورها مانند 
شیلی که زلزله خیز است، در زمان وقوع زلزله، تلسکوپ ها 
تحت تأثیر آن قرار می گیرند و این امر جزو نگرانی های 
دائمی دانشمندان است.دکتر فاطمه طباطبایی، فیزیکدان 
و منجم و دانشیار پژوهشکده نجوم پژوهشگاه دانش های 
بنیادی در گفت وگو با ایسنا، گفت: رصدخانه ملی ایران در 
روز ۷ تیرماه امسال با حضور برخط رئیس جمهور و معاون 
علمی و فناوری رئیس جمهوری هم زمان با پایان نصب و 
آغاز راه اندازی تلسکوپ ۳/۴ متری افتتاح شد. او ادامه داد: این 
رصدخانه در قله گرگش در ارتفاع ۳۶۰۰ متری بناشده است و 
با توجه به ویژگی های منحصربه فردی که این رصدخانه دارد 
و همچنین با توجه به زیرساخت هایی که تاکنون انجام شده، 
می تواند به عنوان پایگاه علمی و تحقیقاتی مهم برای حوزه 
نجوم رصدی ایران تلقی شود. طباطبایی تأکید کرد: این 
رصدخانه نه تنها برای رصد در طول موج های مرئی و اپتیکی 
مناسب است، بلکه برای رصد در طول موج های دیگر مانند 
رادیویی و گاما نیز ایدئال خواهد بود و می تواند محلی برای 
سرمایه گذاری های بعدی برای چُنین تلسکوپ هایی باشد. 
این دانشیار پژوهشکده نجوم پژوهشگاه دانش های بنیادی 
اضافه کرد: این پژوهشکده نه تنها درزمینهٔ تلسکوپ ۳.۴ 
متری همکاری نزدیکی با پروژه رصدخانه ملی دارد، بلکه 
از  خاورمیانه  منطقه  در  رادیویی  تلسکوپ های  درزمینهٔ 
پتانسیل و جایگاه بالایی برخوردار است. طباطبایی بابیان 
اینکه پژوهشکده نجوم پژوهشگاه دانش های بنیادی در ۱۳ 
تیرماه جاری از رصدخانه ملی بازدید داشته است، خاطرنشان 
کرد: با توجه به سابقه ۱۵ ساله ای که در مؤسسات تحقیقاتی 
دنیا و آشنایی که با رصدخانه های دنیادارم، می توانم تائید کنم 
که تلسکوپ ۳.۴ متری رصدخانه ملی بر اساس جدیدترین 
اصول و فنّاوری دنیا به دست محققان و طراحی داخلی و 
با نظارت مشاوران بین المللی ساخته شده است. او، ساختمان 
پشتیبانی برای انجام لایه نشانی آینه و جدا بودن آن از 
ساختمان تلسکوپ را از دیگر مزایای این طرح نام برد و 
ادامه داد: جدا بودن این دو سازه بسیار مهم است؛ چراکه 
از بسیاری از اثرات مخرب و ناخواسته جلوگیری می شود، 
ضمن آنکه برای فاصله میان ساختمان تلسکوپ، ساختمان 
پشتیبانی و اتاق  تمیز و خلأ به خوبی حفظ و اپتیمایز شده 
است و این امر موجب می شود که کمترین خطر متوجه آینه 
تلسکوپ باشد. این عضو هیئت علمی پژوهشگاه دانش های 
بنیان با تأکید بر اینکه اجرای چنین اصولی، موجب کاهش 
هزینه های حمل ونقل آینه خواهد شد، گفت: چنین موردی 
را در کمتر تلسکوپی در دنیا مشاهده کردیم و نشان می دهد 
که این پروژه با توجه به تجربیات محققان در رصدخانه ها و 

تلسکوپ های دنیا اجرایی شده است. 

اصفهان امروز-مینا عباسپور| روز گذشته بالاخره پس 
از بررسی و پیگیری های مستمر مسئولان شهرداری اصفهان 
بستر  در  شهر  دو  این  پرتقال،  در  ایران  سفارت  و  پورتو  و 
ویدئوکنفرانس و از طریق برنامه ای زنده پیوند خواهرخواندگی 
خود را امضا کردند تا اصفهان به این ترتیب به صورت رسمی 

صاحب پانزدهمین خواهرخوانده خود شود.
در ابتدای این برنامه سفیر ایران در پرتغال با بیان اینکه 
دو کشور ایران و پرتغال از ۵۰۰ سال گذشته ارتباطاتی با هم 
داشته اند و در زمانی که اصفهان دوران صفوی پایتخت ایران 
کرد:  اظهار  داشتند،  هم  با  گسترده  تعاملات  کشور  دو  بوده 
اصفهان و پورتو شهرهای مهمی در حوزه فرهنگی و هنری 
به شمار می روند و به لحاظ داشتن میراث فرهنگی، از مقاصد 
بیان  به حساب می آیند. مرتضی دامن پاک جامی  گردشگری 
ایران در پرتغال  از یک سال است که سفارت  داشت: بیش 
تلاش دارد پیوند شهر اصفهان و پورتو را برقرار کند و پیگیری 
مستمر از هر دو سو صورت گرفته است تا تفاهم نامه بین دو شهر 
امضا شود. تفاهم نامه بستری برای همکاری های آینده دو شهر 
در حوزه های فرهنگ، اقتصاد، ورزش و سایر حوزه هاست. او به 
زمینه های همکاری دو شهر اصفهان و پورتو در حوزه ورزش 
اشاره و تصریح کرد: علیرضا بیرانوند که یکی از فوتبالیست های 
ایرانی است، به تیم پورتوی پرتغال آمد، همچنین تیم سپاهان 
در آستانه پیمان همکاری با باشگاه پورتو است. دامن پاک جامی 
با بیان اینکه انجمن دوستی ایران و پرتغال در دو شهر اصفهان 
و پورتو فعال است، گفت: در حوزه بازرگانی هم رابطه نزدیکی 
بین همتای پورتویی اتاق بازرگانی اصفهان برقرار است بنابراین 
اقتصاد می تواند یکی از زمینه های همکاری دو طرف باشد. 

ارتباط دانشگاه اصفهان و پورتو با تماس های اولیه برقرارشده 
است و امیدواریم توسعه یابد. سفیر ایران در پرتغال گفت: علاوه 
بر امضای تفاهم نامه بین دو شهر قصد داریم، برنامه فرهنگی 
اصفهان و پورتو را با همکاری انجمن دوستی در سال جاری 

برگزار کنیم.
Á اشتراک های بسیار میان اصفهان و پورتو

پیوند  داشت  بیان  اصفهان  شهردار  مراسم  این  ادامه  در 
خواهرخواندگی بین اصفهان و پورتو با پیشنهاد سفارت ایران در 
پرتغال پیگیری شد و با تلاش طرفین تحقق پیدا کرد.  اکنون 
پانزدهمین خواهرخواندگی اصفهان به امضا رسید و با انعقاد 
تفاهم بین اصفهان و حیدرآباد این تعداد به ۱۶ خواهرخوانده 
افزایش می یابد. قدرت ا... نوروزی گفت: اصفهان و پورتو نقاط 
مشترک زیادی دارند و علت خواهرخواندگی هم همین پیوندها 
بویژه از لحاظ اشتراک های میراث فرهنگی، آثار تاریخی ثبت 
جهانی شده و انتخاب به عنوان مقاصد گردشگری است. هرچند 
این تفاهم نامه برای ایجاد خواهرخواندگی بین دو شهر است 
اما زمینه را برای نهادهای مختلف داخل شهر مانند باشگاه ها، 
دانشگاه ها و مراکز فرهنگی فراهم می کند تا اقدامات خود را 
در رابطه با شهرهای خواهرخوانده تسهیل کنند. او گفت: در 
استارتاپ ها  حوزه  در  برتر  عنوان شهر  به  پورتو  سال ۲۰۱۸ 
شناخته شد و اصفهان هم می تواند در این زمینه همکاری کند. 
نوروزی از برگزاری هفته فرهنگی توسط دو شهر به عنوان 
یکی از زمینه های همکاری خبر داد و گفت: البته اصفهان این 
تجربه را با سایر شهرهای خواهرخوانده نیز داشته است. او از 
تلاش های نمایندگی وزارت امور خارجه و همچنین اصحاب 
رسانه شهر اصفهان در طول ۴ سال گذشته برای همکاری در 

توسعه همکاری های بین المللی اصفهان قدردانی کرد و افزود: 
امیدواریم در مدیریت آینده شهری، از فرصت های ایجاد شده 
برای توسعه شهر و بهزیستی مردم نهایت استفاده شود و تعداد 

خواهرخوانده های شهر اصفهان افزایش یابد.
Á به شعر  و شاعران اصفهان علاقه مندیم

همچنین در ادامه، روی موری یرا، شهردار پورتو اظهار کرد: 
من تاکنون به اصفهان سفر نکرده ام اما پسرم دو سال پیش به 
اصفهان آمد و نه تنها راجع به زیبایی این شهر سخن گفت بلکه 
در مورد فضای مطلوب اخلاص صمیمانه مردم این شهر هم 

صحبت می کرد.
او با اشاره به امضای تفاهم نامه خواهرخواندگی دو شهر 
اصفهان و پورتو با تأکید بر اینکه ما با یکدیگر از گذشته قوم 
و دوست هستیم، گفت: نه تنها کشور ایران بلکه شهر اصفهان 
را به لحاظ تاریخی ستایش می کنم و دو شهر اصفهان و پورتو 
برای  میراث  و  ثبت رسیده هستند  به  تاریخی  میراث  دارای 
مردمان بسیار اهمیت دارد. در واقع مردم ما احترام بسیار زیادی 
برای فرهنگ شما قائل اند به ویژه در پورتو برای شعر و شعرای 
ایرانی اهمیت زیادی قائل هستیم. او افزود: شهروندان ایرانی 
رویداد فرهنگی  برگزاری  و  زندگی می کنند  پورتو  در  زیادی 
با محوریت  بر فرهنگ  تمرکز  با  پورتو می تواند  اصفهان در 
موسیقی و کودکان باشد. روی موری یرا با تأکید بر زمینه های 
مشترک ورزشی هر دو شهر، اظهار کرد: بازی مهدی طارمی در 
تیم پرتو برای ما بسیار با اهمیت است و این جنبه می تواند در 
روابط بین دو شهر مهم باشد. در حوزه اقتصاد اصفهان و پورتو 
می توانند با هم پیوند برقرار کنند که در راستای تقویت روابط 

بین دو کشور است.

 راه اندازی نخستین آزمایشگاه میکرو- نانو
حباب کشوردردانشگاه صنعتی اصفهان
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